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W O O R D E L I J K  V E R S L A G  

van de openbare vergadering van de gemeenteraad,  gehouden in de raadzaal  aan de 

Verdi laan te Naaldwijk ,  op 25 januari  2022 ,  ’s  avonds om 19.00  uur ,   

Aanwezig  

Voorz i t ter  :   ·B.R.  Arends  

Raadsgr i f f ie r  :  ·  A.P.M.A.F.  Bergmans.  

Leden  :  A.J .  van den Berg,  A.  de  Bloeme, L.G.  Boekest i jn ,  J .  Bogaard ,  

A.  Bongaards,  P.D.  van der  Doorn,  P.J .L .J .  Dui jsens ,  J .J .  Eel t ink ,  

A.N.  van der  Ei jk -Groeneveld,  N.J .M.  de Gier ,  R.  van der  Giessen,  

A.  van Harmelen,  P .A.H.  Hartman,  C.D.M.  Hei j l ,  B.M.  Hof land,  

P.N.  Hoogerbrugge,  C.  Huisman,  P.D.  Immerzee l ,  J .J .A.C.  de Jong,  

R.K.  Keizer ,  G.W.C.  van  der  Knaap,  D.  van Koppen,   M.A.J .  Leerdam, 

R.G.A.  Le l ieve ld,  C.  van  der  Mark,  A .P.  van der  Meer,  J .J .  van Rossum, 

P.  Schef fe rs -van der  Le ly ,  U.M, Spaans,  C.Y.  van Staaldu inen,  

M.D.  van der  Ste l t ,  M.W.M. Stokkers .  J .G.M.  Sui j ker -van Wingerden ,  R.C.H.  

Vals tar ,  J .  van Veen,  J .  Vermeer-de  Smi t ,  P.  Voskamp, J .G.M.  Wi tkamp,   en 

M.H.P.M.  Zuidgeest .  

 

Wethouders  :  A.  Abee,  J .A.  Gard ien -Reinders ,  L .K.  Sni jders ,  B .P.M. van der  S tee,  

P.  Varekamp en  P.A.  Vreugdenhi l .  

 

Afwezig  :  geen.  

 

1 .  OPENING EN MEDEDELINGEN  

 

De voorz i t te r :  Goedenavond.  Ik  open de vergader ing.  Iedereen van har te  welkom in  het  

gemeentehuis  van de gemeente West land in  Naa ldwi jk .  Spec iaa l  voor  de raads leden d ie  h ier  

vanavond weer fys iek vergaderen .  En a l le  toehoorders  thu is  en rond de buis  ook van har te  

welkom.  

 

2.  VRAGENHALFUUR 

 

De voorz i t te r :  Ik  begin met  het  vragenhal fuur .  De  eers te vraag is  van West land Verstandig 

over  groenkaals lag.   

 

De heer Dui jsens :  Dank u wel ,  mi jnheer  de burgemeester .  Bi j  onze f ract ie  komen nog s teeds 

meld ingen b innen van inwoners d ie  z ich erover  bek laven dat  de kaals lag in  het  

groenonderhoud b l i j f t  doorgaan.  Perk jes  d ie  jaren n ie t  onderhouden z i jn  worden nu 

p lo tsk laps weer he lemaa l  kaalges lagen ,  waardoor nu a l  te  voorz ien va l t  dat  er  gro te 

problemen gaan komen b i j  het  u i tgroeien  en de mogel i jk heid dat  er  onkru id  in  p laats  van 

p lanten gaan opkomen.  Dat  betekent  weer  heer veel  u i tva l ,  ook het  komende jaar  weer een 

grote onts ierende bende.   

Nogmaals  het  verzoek aan de wethouder,  zoals  h i j  ook a l  d iverse malen he ef t  toegezegd,  om 

erop toe te  z ien  dat  het  groenonderhoud deugdel i jk  en adequaat  gebeurt .  Ongetwi j fe ld  za l  de 

wethouder weer  wel  aangeven dat  vo lgens de normen gewerkt  w ord t ,  maar dat  gebeurt  dus 

n ie t ,  omdat  in  de normen n iet  s taat  dat  a l les  kaalges lagen moet  worden ,  daar waar mensen 

b l i j  z i jn  met  het  groen .  Z i j  het  dat  dat  s t ructureel  beter  moet  worden onderhouden.  

Di t  le id t  to t  de vo lgende vragen.  Welke maatrege len heef t  de wethouder  in tern genomen om 

de kaals lag te  voorkomen ,  zoals  d ie  ook in  de vor ige winte r  te  z ien was? En hoe s topt  h i j  a l  

te  fanat ieke groenonderhoudsmedewerkers  om d i t  soor t  zaken toch weer overa l  te  gaan 
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doen? Waar kunnen inwoners,  d ie  constateren d at  toch weer kaalges lagen wordt ,  dat  d i rect  

melden,  zodat  d i rect  opgetreden kan worden en de werkzaamheden d i rec t  s topgezet  kunnen 

worden?  

 

Wethouder Sni jders :  Voorz i t ter .  De heer  Dui jsens geef t  a l  aan dat  vor ig  jaar  een aanta l  keer  

dezel fde vragen z i jn  ges te ld .  Daar is  toen ook de  react ie  op gegeven,  dat  een behoor l i jke 

onderhoudsachters tand moest  worden ingehaald .  Dat  is  inmiddels  gebeurd.  In  het  regul iere  

werk za l  eens in  de  v i j f  j aar  een buur t  aan de beurt  komen om wat  meer en grondiger  

gesnoeid te  gaan worden.   

Momenteel  snoeien we in  de winte rdag heel  wein ig .  En het  betref t  b i jna a l t i jd  meld ingen 

waarop we af  gaan  en waar dan werkzaamheden verr icht  worden.  

De heer Dui jsens vraagt  wat  de wethouder heef t  gedaan.  Er  is  heel  du ide l i jk  aangegeven om 

met  vo ldoende vakmanschap aan het  werk te  gaan en te  zorgen dat  d ie  perken daarna weer 

net jes  onderhouden verder  kunnen .  

Als  de heer Dui jsens zaken heef t  waarvan h i j  concrete meld ing heef t ,  l aat  h i j  dan even naam 

en paard noemen,  dan  kan ik  concreet  daarop  ingaan en la ten u i tzoeken wat  daar  aan de 

hand is ,  a ls  het  wel  o f  n ie t  vakkundig is  gebeurd.  

Dag en nacht  kunnen we meld ingen doen  b i j  het  meldpunt  openbare ru imte.  Die meld ingen 

komen dan b i j  de gemeente b innen,  worden dan  geregis t reerd en gaan  dan naar de afde l ing,  

d ie  bek i jk t  o f  d ie  meld ingen wel  o f  n ie t  terech t  z i jn .  Als  burgers  ie ts  z ien  wat  ze n ie t  z in t ,  

d i rect  melden.  Dan s taa t  het  in  het  systeem en dan kan er  adequaat  op gereageerd worden,  

wat  dan wel  en n ie t  vakbekwaam gebeurt .  

 

De heer Dui jsens :  Ik  begr i jp  dat  a ls  nu wordt  geconstateerd dat  b i jvoorbeeld een bosschage 

d ie  t ien jaar  lang  n ie t  is  b i jgewerkt  en nu to t  op  de grond wordt  a fgehakt ,  dat  n ie t  kan 

vo lgens de wethouder.  Want  de ins t ruct ies  z i jn  dat  dat  n ie t  meer zou gebeuren.  Heb ik  u  dat  

horen zeggen? Als  da t  gebeurt  wi l  ik  melden en onmiddel l i jk  verzoeken om te s toppen.  Is  het  

ju is t  dat  ik  zo samenvat  wat  u  hebt  gezegd? 

 

Wethouder Sni jders :  U geef t  aan to t  de bodem al les  afhakken.  Daarvan  is  gezegd dat  dat  

n ie t  kan.  Het  moet  gewoon vakkundig gebeuren,  zodat  het  weer verder  kan groeien.  

Ik  weet  dat  het  in  bepaalde gebieden behoor l i jk  hoog s taat .  Daar kr i jgen we k lachten  van de 

mensen.  Dan wordt  e r  naartoe gegaan en  word t  gekeken hoe het  onderhouden kan worden.  

Maar kaals lag,  nee.  

 

De voorz i t te r :  Ik  begr i jp  dat  het  ook vakkundig to t  aan de bodem toe  kan.  

Dan kom ik  b i j  de tweede vraag v an GBW inzake  subs id ieregel ing dorps -  en buurthu izen.  

 

De heer Van den Berg :  Voorz i t ter .  Uw col lege heef t  een subs id ieregel ing opengeste ld  voor 

compensat ie  van buurt -  en dorpshuizen voor de inkomstenderv ing d ie  ze hebben geleden 

door coronabeperk ingen.  Nu is  er  een aanta l  spor torganisat ies ,  omni -organisat ies  in  het  

West land,  d ie  ook fungeren a ls  c lub -  en buurthu is .  In  d ie  vorm dat  ze  b i j voorbeeld de KBO 

onderdak b ieden.  Onze vraag is  o f  de subs id ieregel ing compensat ie  dorps-  en buurthu izen 

ook open voor d ie  spor t -omni -organisat ies .  En  a ls  dat  n ie t  zo is ,  zou u d ie  open wi l len 

s te l len voor d ie  sporto rganisat ies? En misschien z i jn  er  ook andere  omni -organisat ies  d ie  

fungeren a ls  dorps -  en buurthu is .  

 

Wethouder Varekamp: Voorz i t ter .  Ik  moet  de heer Van den Berg te leurs te l len.  Ik  heb nu n ie t  

d i rec t  een antwoord,  maar kom deze week wel  even op z i jn  vraag terug,  inc lus ie f  z i jn  

verzoek om eventuele sportverenig ingen daarvoor  toe te  la ten ,  middels  een schr i f te l i jke 

beantwoord ing .  

 

De heer Van den Berg :  I k  za l  het  daarmee moeten doen.  
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De voorz i t te r :  Helaas.  Dan kom ik  b i j  de derde v raag van West land Verstandig inzake het  

weghalen van borden in  Poeld i jk .  

 

De heer Dui jsens :  Mijnheer de voorz i t te r .  “Zeker  der t igduizend Neder landers k i jken 

k inderporno.  J i j  ook?”  Dat  s taat  b l i jkbaar op  een  poster .  Di t  ra re bord s taat  met  name in  

Poeld i jk  b i j  een aanta l  scholen.  

 

De voorz i t te r :  Wel  met  een vraagteken,  neem ik  aan?  

 

De heer Dui jsens :  Een vraagteken  kan ik  n ie t  u i t spreken.  Maar j i j  ook? Is  het  zo goed? Oké,  

dank u.  Di t  rare bord s taat  in  Poeld i jk  b i j  een  aanta l  scholen.  Ik  zag ze toeval l ig  ook in  ’s -

Gravenzande deze week  s taan.  Je gaat  e r  op le t ten a ls  je  erop geat tendeerd word t .  Zo werkt  

dat  b i j  borden.  Die borden s taan a l  heel  lang in  Poeld i jk .  Een hele  t i jd  ge leden heef t  de 

gemeente d iverse keren aan bewoners  toegezegd dat  z i j  de borden  zou la ten weghalen.  Met  

name b i j  d ie  scholen .  Maar dat  gebeurt  maar n ie t ,  want  ze  hangen er  nog s teeds.  Veel  

mensen u i t  Poeld i jk  ergeren z ich daaraan en  s te l len de vraag waarom er  maar n iks  gebeurt .  

Door de gemeente is  dr iemaal  toegezegd dat  de borden weggehaald zouden worden.  De 

laats te toezegging dateer t  a l  van t ien dagen geleden.  En de borden hangen er  nog s teeds.  

En dat  maakt  de v raag u rgent ,  want  dat  was de e is  d ie  de gr i f f ie r  s te lde om überhaupt  de 

vraag door het  gaat je  te  la ten komen.  Di t  l e id t  to t  de vo lgende vragen.  

Wanneer worden deze borden verwi jderd? Wi j  nemen aan dat  de gemeente dat  kan doen v ia  

degene d ie  de concess ie  van de gemeente gekregen heef t .  En waarom worden toezeggingen 

door de gemeente n ie t  nagekomen en b l i jven deze rare borden gewoon hangen?  

 

Wethouder Varekamp: Wat  h ier  gebeurt  is  op z ich n ie t  s t ra fbaar.  En  over  smaak va l t  n ie t  te  

twis ten.  Soms over igens  wel .  Qua rec lamebele id  z i jn  er  op d i t  moment  geen 

rec lamer icht l i jnen,  anders dan betrekk ing hebbend op  het  s t ra f recht .  In  ons gemeente l i jk  

meld ingsysteem staat  dat  er  één meld ing is  van een burger  o f  dat  mag.  Daar is  geen 

handhaving op toegezegd.  Wi j  z i jn  verder  even aan het  u i tzoeken wie h ie r  nu een ro l  heef t .  

De mogel i jkheid to t  he t  u i ten van rec lame op deze rec lameborden is  vergund aan een 

externe par t i j .  Zoals  ik  zeg,  we hebben geen gemeente l i jke kader waaraan dat  getoets t  word t  

en hebben daarmee in  d i recte z in  n ie t  te  maken.  

 

De voorz i t te r :  Is  de heer  Dui jsens daarmee akkoord?  

 

De heer Dui jsens :  Ik  ben  een beet je  verd r ie t ig  over  het  antwoord van de wethouder.  U heb t  

toch een keer d ie  concess ie aan het  bedr i j f  Hofman u i tgegeven? Het  is  toch erg ongelukk ig 

om voora l  b i j  bas isscholen d i t  soor t  borden neer  te  zet ten.  Er  zou toch een vr iendel i jk  

verzoek gedaan kunnen worden om een andere lantaarnpaal  te  zoeken?  

 

Wethouder Varekamp: Dat  is  een heldere v raag.  Ik  za l  uw verzoek meenemen.  Zoals  gezegd 

is  er  op d i t  moment  geen bele idskader waaraan we dat  toe tsen.  We toetsen dat  ook zeer 

zeker n ie t  act ie f .  Ju r id isch gez ien mag het  dus.  I k  snap uw verzoek heel  goed en we zu l len  

bez ien wat  we daarmee kunnen.  

 

De heer Dui jsens :  Oké.  

 

De voorz i t te r :  Dan kom ik  b i j  de v ierde vraag,  eveneens van West land Verstandig.  Die  gaat  

over  de toegang van ouders b i j  zwemles.  

 

De heer  Dui jsens :  Dat  is  een heel  kor te  v raag.  Eerder s te lden we een v raag over  de toegang 

van ouders zonder QR-code b i j  het  omkleden van k inderen voor zwemles .  De burgemeester  
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h ie ld  toen nog de boot  a f .  Inmiddels  z i jn  er  s teeds meer burgemeesters  d ie  het  wel  to e laten.  

Na de commiss ievergader ing  s tuurde onze f ract ie  een ar t ike l  over  een en ander ook aan de  

burgemeester  toe.  Vandaag is  er  weer een a r t ike l  dat  mede daardoor veel  minder k inderen 

hun zwemdip loma kunnen halen.  Kan de  burgemeester  groen l icht  geven  en is  h i j  bere id  om 

aan de aan k inderen zwemlesgevende zwembaden te  geven?  

 

De voorz i t te r :   Ik  s te l  voorop  dat  a ls  het  gaat  over  d i t  soor t  voorschr i f ten  wi j  he lemaal  geen 

groen l icht  o f  zwart  o f  rood l icht  geven.  Zwembad De Boetze laer  regel t  dat  ze l f  en past  de 

r icht l i jnen toe confo rm de landel i jke regelgev ing.  Wi j  handhaven s lechts  b i j  excessen.  Ik  za l  

nog b i j  de ve i l igheidsreg io navragen in  hoever re de u i tspraak van de rechtbank Hol lands 

Midden aanle id ing is  om d i t  in  de reg io Haaglanden te  herz ien.  Ik  wacht  nog op een react ie  

vanui t  het  jur id isch loket  van de v e i l ighe idsregio.  Zodra ik  d ie  heb  za l  ik  u  d ie  la ten weten.  Ik  

heb voora lsnog geen aanle id ing om h ierop anders te  acteren dan voorheen.  

 

De heer Dui jsens :  Keur ig  dat  u  het  voor legt  aan het  jur id isch lo ket .  Het  i s  inmiddels  twee 

weken geleden.  Straks hoef t  het  n ie t  meer,  want  dan z i jn  de regels  dermate dat  het  n ie t  meer 

hoef t .  Als  we z ien dat  een groot  aanta l  mensen daaronder l i jd t ,  is  het  jammer dat  dat  n ie t  

snel ler  word t  opgepakt ,  daar waar andere ve i l igheidsregio ’s  wel  da t  groene l icht  hebben 

gegeven.  De ve i l igheidsregio ’s  Apeldoorn en  Amsterdam  hebben gezegd het  a ls  een bepaald 

ie ts  te  z ien en het  dus n ie t  onder de regels  va l t .  Dus daar wordt  het  wel  van bovenaf  

opgelegd.  U zegt  dat  het  u i te indel i jk  ze l f  het  zwembad is  dat  bepaal t  wat  het  doet .  Ook h ier  

in  West land zegt  het  zwembad dat  vanui t  de gemeente de ins t ruct ie  komt dat  we d ie  e is  wel  

moeten s te l len.  

 

De voorz i t te r :  Da t  kan ik  me haast  n ie t  voors te l len,  want  d ie  ins t ruct ie  hebben we nooi t  

a fgegeven.  Ze vo lgen ze l f  de r icht l i jn  vanui t  de landel i jke overheid.  En  de u i tspraak van de 

rechtbank Hol lands Midden is  dat  het  gewoon een zwemschool  is  d ie  n ie t  voor  verdere 

act iv i te i ten open s taat .  En in  een aanta l  andere zwembaden d ie z ich daaraan hebben 

geconformeerd is  de s i tuat ie  ident iek .  Ik  heb ook in  de commiss ievergader ing  gezegd hoe dat  

in  e lkaar  z i t .  Dus kor tom wacht  ik  a f  wat  ik  vanui t  de ve i l igheidsregio daarover te  horen kr i jg .  

De Boetze laer  heef t  z ich  h ieromtrent  op  geen enkele manier  b i j  ons ge meld.  

 

3.  VASTSTELLING VAN DE AGENDA  

 

De voorz i t te r :  We hebben geen ber ichten van verh inder ingen doorgekregen.  Mevrouw 

Van der  Doorn is  n ie t  aanwezig ,  maar komt nog .  

Het  voors te l  is  om de mot ies onder de agendapunten 20.4 en 20 .5 vanavond te  behandelen 

en in  s temming te  brengen.  Dat  is  he t  verzoek van de f ract ies  van GBW en het  CDA. Ik  neem 

aan dat  u  daarmee kunt  ins temmen.  

 

De heer Van Veen :  Voorz i t ter .  Ik  wi l  de mot ie  onder punt  20.5  l iever  naar  de commiss ie 

brengen.  We hebben de rondvraag in  de commiss ie vergader ing wel  gez ien en het  antwoord 

kregen we la ter  schr i f te l i jk .  Wi j  hebben er  nog wel  een paar inhoudel i jke  vragen over .  

 

De voorz i t te r :  Ik  k i jk  even of  de ind iener  van de mot ie  daarmee kan ins temmen.  

 

De heer Van der  Mark :  L iever  n ie t .  We hebben de rondvraag in  de  commiss ievergader ing 

geste ld .  En t i jdens de commiss ievergader ing kwam het  schr i f te l i jke antwoord.  En a nders had 

ik  in  de commiss ievergader ing  wel  doorgetrokken naar de raad en de mot ie  aangekondigd .  

Dat  kon ik  op da t  moment  n ie t  doen.  Dus ik  zou de mot ie  graag wi l len la ten behandelen.  

 

De voorz i t te r :  Kunt  u  daarmee akkoord gaan?  
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De heer Van Veen :  Zeer  co l leg iaa l  van de heer Van der  Mark.  We gaan daarmee dus 

akkoord.  

 

3.1  VERZOEK VAN DE FRACTIE WV OM DE MOTIE ANDER BELEID 

ARBEIDSMIGRANTENHUISVESTING AAN DE AGENDA TOE TE VOEGEN OM EERST 

TE BEHANDELEN IN DE RAADSCOMMISSIE EFO VAN 9  FEBRUARI  2022 

 

Mot ie  ‘Ander be le id  arbe idsmigrantenhuisvest ing  

“De raad  van de Gemeente West land in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022;  

overwegende:  

-   dat  het  co l lege veel  onrust  veroorzaakt  in  West land door op b i j  toeval  z i ch  

aandienende kavels  grootschal ige hu isvest ing arbeidsmigranten toe te  s taan,  dan wel  

te  overwegen;  

-   dat  het  gewenst  is  dat  een meer s t ructure le  en ru imte l i jke benader ing  gekozen wordt  

waar een goede ru imte l i j ke ordening voorop s taa t ;  

-   dat  b i j  minder weerstand  van onze inwoners ook snel ler  de nodige huisvest ing  echt  

gereal iseerd kan worden;  

-   dat  doorgaan op  de huid ige wi jze jarenlang  procederen betekent ,  veel  boze en  

verdr ie t ige inwoners d ie  hechten aan hun leefomgeving,  lange onzekerhe id  voor 

iedereen,  maar bovenal  jaren lang u i ts te l  van de  u i tvoer ing van de  p lannen;  

-   dat  in  West land duide l i jke locat ies  z i jn ,  zoals  ABC -ter re in  en gebied  rond  Hort i  

Campus,  waar zonder s lag of  s toot  snel  t o t  rea l i ser ing kan worden gekomen;  

verzoekt  het  co l lege:  

a l snog te  s toppen met  de huid ige p lannen te  De L ier ,  ‘s -Gravenzande en Naaldwi jk  en per  

d i rect  de h iervoor genoemde betere locat ies  op te  pakken;  

en bes lu i t :  

de woonvis ie  zo nodig aan te  passen en /  o f  aan  te  vu l len zodat  vorenstaand p lan  snel  kan 

worden u i tgevoerd;  

gaat  over  to t  de orde van de dag. ”  

(Mot ie  van West land Verstandig)  

 

De voorz i t te r :  Deze mot ie  wordt  eers t  behandeld  in  de vergader ing  van de commiss ie EFO 

van februar i .  

 

3.2  VERZOEK VAN DE FRACTIE CDA OM DE MOTIE AANBRENGEN VAN  SENSOREN IN 

AFVALINZAMELINGSCONTAINERS AAN DE AGENDA TOE TE VOEGEN OM EERST 

TE BEHANDELEN IN DE RAADSCOMMISSIE RUIMTE  VAN 8 FEBRUARI 2022  

 

Mot ie  ingevolge ar t ike l  38 l id  3  van het  reg lement  van orde inzake het  aanbrengen van 

sensoren in  afva l inzamel ingsconta iners  

“De raad  van de gemeente West land,  in  vergad er ing b i jeen op 22 februar i  2020 ;  

constaterende dat :  

1 .   West land werk maakt  van de gescheiden inzamel ing van afva l ;  

2 .   inwoners een duide l i jke voorkeur u i tspreke n voor centra le  (ondergrondse) 

inzamelconta iners ;  

3 .   de inzamel ing van p last i c ,  b l ikken en dr inkkar ton  (PBD-afva l )  met  de gele  afva lzakken 

geregeld  ongenoegen veroorzaakt  a ls  deze zakken door vo l le  conta iners  n ie t  meer 

afge leverd kunnen  worden,  a lsmede door het  b i jp laatsen van zakken door inwoners 

d ie  minder begaan l i jken  met  de  woonomgeving en daarnaast  de inzamel ing v ia  

lantarenpalen a ls  s to rend en h inder l i jk  wordt  e rvaren;  

4 .   een vo l le  verzamelconta iner  wel iswaar eenvoudig v ia  de a fva lapp of  webs i te  van de 

gemeente kan worden gemeld,  maar er  e f fect ievere meld ingsmethoden denkbaar z i jn ;  
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5.   b innen de afva lsector  ook a l  gewerkt  wordt  met  innovat ieve technieken,  zoals  ' the 

in ternet  o f  th ings '  waarb i j  rea l t ime data wordt  verzameld over  de vu lgraad van de 

afva lconta iner  en gebru ik t  kan worden in  een ef f i c iënter  log is t iek  proces,  zoals  onder 

meer in  Del f t  naar  tevredenheid  toegepast ;  

overwegende dat :  

1 .   het  wels lagen van de  gescheiden afva l inzamel ing in  be langr i jke mate wordt  bepaald 

door  draagv lak onder de  i nwoners;  

2 .   inwoners la ten  merken z ich te  wi l len inspannen maar z ich b i j  herhal ing 

geconfronteerd z ien  met  vo l le  conta iners ;  

3 .   immer vo ldoende beschikbare conta inerru imte  in  be langr i jke mate kan b i jdragen aan 

de afva ldoels te l l ingen;  

verzoekt  het  co l lege :  

onderzoek te  doen naar de mogel i jkheden de in  de dorpen aanwezige conta iners  te  voorz ien 

van sensoren d ie  een meld ing verzenden naar de afva l inzamelaars  ind ien de vu lgraad van 

een conta iner  het  maximum nadert  en daarover,  i nc lus ie f  f inanc ië le  consequent i es de 

gemeenteraad zo spoedig  mogel i jk  te  rappor teren;  

en gaat  over  to t  de orde  van de dag.  

(Mot ie  van het  CDA West land)  

 

De voorz i t te r :  Deze mot ie  wordt  eers t  behandeld  door de commiss ie Ruimte in  februar i  a .s .  

 

3.3  VERZOEK VAN DE FRACTIES GBW-WV-LPF OM EEN INIT IATIEFVOORSTEL 

INSTELLEN AUDITCOMMISSIE AAN DE AGENDA TOE TE VOEGEN OM DEZE EERST 

PROCEDUREEL TE BEHANDELEN. DE INHOUDELIJKE BEHANDELING VOLGT IN 

DE RAADSCOMMISSIE BESTUUR VAN 10 FEBRUARI 2022 EN TER 

BESLUITVORMING IN DE RAADSVERGADERING VAN 22  FEBRUARI 2022 

 

De voorz i t te r :  De  behandel ing gebeurt  door de commiss ie EFO van februar i .  Bes lu i tvorming 

vo lgt  in  de raadsvergader ing van februar i .  Dat  is  een afwi jk ing  ten  opz ichte van ar t ike l  39 

van uw reglement ,  omdat  u  in  februar i  voor  he t  laats t  in  deze s et t ing vergadert .   

Dan is  er  nog  een verzoek van de LPF-f ract ie  om een mot ie  inzake rean imat iecursussen  aan 

de agenda toe te  voegen en eest  te  la ten  behandelen door de commiss ie MO van februar i .  

 

“De raad  van de gemeente West land,  in  vergader ing b i jeen op xxxx 2022.  

constaterende dat :  

-   er  dagel i jks  he laas nog ve le mensen door een har ts t i ls tand worden get rof fen;  

-   inwoners door  u i tb l i jven van t i jd ige adequate reanimat ie  komen te  over l i j den of  

ernst ige gezondheidsschade oplopen;  

-   reanimat ie  levens kan re dden;  

-   er  reanimat iecursussen met  en zonder AED worden aangeboden;  

-   deze reanimat iecursussen kosten met  z ich meebrengen en veela l  voor  e igen rekening  

van curs is ten komen,  omdat  n ie t  iedereen d i t  vergoed kan kr i jgen door b i jvoorbeeld  

een werkgever of  zo rgverzekeraar;  

-   Harts lag.nu een zeer waardevol le  organisat ie  is  (met  een nut t ige  app) d ie  z ich inzet  

om zoveel  mogel i jk  burgerhulpve r leners  in  te  zet ten en met  de app  

burgerhulpver leners  in  de omgeving worden opgepiept ,  zodra de meldkamer meld ing  

maakt  van een reanimat ie  in  de omgeving;  

-   door  Har ts lag.nu snel ler  to t  reanimat ie  kan  worden overgegaan en bewezen heef t  

levens te  redden;  

overwegende dat :  

-   reanimat ie  levens kan redden en gezondheidsschade kan beperken;  

  de eers te zes minuten cruc iaa l  z i jn  voor  de over lev ingskansen van het  s lachtof fer ;  
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-   de aanr i j t i jden van hulpd iensten,  in  het  b i jzonder  ambulances,  veela l  meer dan deze  

zes minuten bedragen;  

-   het  daarom van belang i s  dat  zoveel  mogel i jk  inwoners in  a fwacht ing van de  

hulpd iensten adequaat  kunnen reanimeren a ls  een ca lami te i t  z ich voordoet ;  

-   hoe snel ler  een s lachtof fer  gereanimeerd  kan worden door een  omstander de  

over lev ingskansen s t i jgen en de kans op eventue le b l i jvende gezondheidsschade  

minder groot  is ;  

-   met  het  vo l too ien van een reanimat iecursus inwoners z ich kunnen reg is t reren b i j  

 Harts lag.nu en daardoor  meer inwoners snel ler  opgeroepen kunnen worden om te  

gaan reanimeren;  

-   de kosten voor een rean imat iecursus inwoners mogel i jk  kan weerhouden om een  

reanimat iecursus te  gaan vo lgen  en het  vo lgen van een reanimat iecursus  zoveel  

mogel i jk  bevorderd d ient  te  worden;  

-   het  aanbieden van koste loze reanimat iecursus de bere idheid to t  het  vo lgen van deze  

cursus mogel i jk  kan verhogen;  

-   het  daarom van belang i s  dat  de gemeente koste loze gro epsreanimat iecursussen  

organiseert  o fwel  vergoedt ,  zodat  meer inwoners to t  reanimat ie  kunnen overgaan;  

-   de kosten voor de gemeen te re la t ie f  beperk t  zu l len z i jn ;  

verzoekt  het  co l lege:  

-   een p lan te  maken en u i t  te  voeren om in  samenwerk ing met  een aanbie der van 

reanimat iecursussen (met  en zonder AED) koste loze (groeps)reanimat iecursussen  

aan te  b ieden voor  inwoners voor de Gemeente West land,  d ie  voor de  eers te keer  een 

reanimat iecursus wi l len vo lgen en n ie t  in  aanmerk ing komen om deze kosten  e lders  

vergoed te  kr i jgen op voorwaarde  dat  z i j  z ich aanmelden b i j  Harts lag .nu;  

-   en de dekk ing van deze kosten mee te  nemen in  de vo lgende begrot ing ;  

en gaat  over  to t  de orde  van de dag. ”  

(Mot ie  van de LPF)  

 

De agenda wordt  ve rvo lgens vastgeste ld .  

 

De voorz i t te r :  Dan  s taan  er  twee in terpel la t iedebat ten op de agenda.  De een gaat  over  de  

gang van zaken rondom de bes lu i tvorming en evaluat ie  van busroute 31  in  Monster .  De  

andere gaat  over  de afva lverwerker  HVC. Dat  is  de behandel ing conform ar t ike l  41 van het  

reg lement  van orde en b innen de regul iere  spreekt i jd .   

 

Mevrouw Vermeer-de Smi t :  Bi j  agendapunt  5B wordt  he t  CDA een aanta l  keer  genoemd. Mag 

ik  daarover ook ie ts  zeggen a ls tub l ie f t?  

 

De voorz i t te r :  Bi j  een in terpel la t iedebat  kr i jg t  de aanvrager van het  debat  a ls  eers te de 

ge legenheid om vragen te  s te l len.  Dan za l  het  co l lege d ie  vragen beantwoorden.  Vervo lgens 

kan de aanvrager een  react ie  geven op de beantwoord ing door het  co l lege.  Dan is  e r  ook 

ge legenheid voor  de andere raadsleden om daarop te  reageren.  

 

Mevrouw Vermeer-de Smi t :  Graag ,  dank u wel .  

 

De heer Dui jsens :  Mi jnheer de voorz i t te r? Welke  agendapunten gaan d i t  worden? Is  dat  a l  

bekend? 

 

De voorz i t te r :  5a en 5b .  

 

De heer Dui jsens :  U ze i :  b innen de geste lde t i jd .  Maar dat  is  natuur l i jk  geen doen.  Fract ie  en 

ook raads leden hebben het  recht  van in te rpel la t ie .  Een belangr i jk  recht  van de raads leden.  

Als  ik  a l leen a l  de 28  vragen moet  voor lezen ben ik  a l  ongeveer door mi jn  t i jd  heen.  En dat  
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za l  ik  toch moeten doen,  om het  een beet je  du ide l i jk  te  doen z i jn .  Als  u  zegt  dat  we daar 

geen ext ra t i jd  voor  geven,  dan maakt  u  van het  he le in terpel la t iegebeuren natuur l i jk  een 

wassen neus.  Dus wi j  ve rzoeken en smeken u om extra t i jd  daarvoor.  Want  d i t  gaat  n ie t  op 

deze wi jze.   

Ik  heb u vandaag daarover geschreven.  Ik  heb met  de gr i f f ie r  gesproken.  De gr i f f ier  heef t  

over  de te le foon een n ikszeggende mededel ing gedaan :  dat  gaan we n iet  doen.  Wie gaat  h ie r  

ten s lo t te  over ,  zou  ik  b i jna wi l len zeggen .  Zo komen we n iet  u i t  de voeten.  Als  er  geen ext ra 

t i jd  gaat  komen,  kom ik  op het  e inde van de vergader ing in  de p roblemen.  We hebben nog  

een aanta l  mot ies en een aanta l  regul ie re onderwerpen.  Zo dwing t  u  onze f ract ie  om te 

zeggen het  in terpel la t iedebat  vandaag maar te  la ten z i t ten en om een ext ra raadsvergader ing 

te  vragen.  Dan gaan we vo lgende week a l leen voor d ie  ene of  twee in terpel la t iedebat ten te  

gaan z i t ten.  Want  d i t  kan n ie t .  U maakt  echt  de kachel  aan door te  zeggen het  b innen de 

bestaande t i jd  te  doen.  Voor de normale agenda hebben we de  t i jd  a l  nodig.  

 

De voorz i t te r :  U moet  even s toppen,  want  eers t  smeekt  u  mi j  en nu gaat  u  mi j…  

 

De heer Dui jsens :  Nee nee.  Ik  wi l  a l leen  maar zeggen wat  concree t  mi jn  vragen z i jn .  

 

De voorz i t te r :  Ik  s te l  u  voor  dat  ik  uw vragen d ie  u in  eers te te rmi jn  s te l t  bu i ten de spreekt i jd  

houd.  En dat  u  de rest  b innen de spreekt i jd  doe t .  

 

De heer Dui jsens :  U heb t  z ich voorbere id op d i t  k le ine debat je .  

 

De voorz i t te r :  Dan doen we het  op d ie  manier  a ls  de rest  van de raad daarmee ook kan 

ins temmen.  Aldus bes loten.  

 

De heer Le l ieve ld :  Voorz i t ter .  De GBW-f ract ie  zou graag nog een  s temverk lar ing wi l len  

af leggen b i j  de hamerstukken 12 en 13.  

 

De heer Van der  Mark :  Voorz i t ter .  Het  CDA wi l  een s temverk la r ing af leggen b i j  agendapunt  

16,  over  de Vei l ing in  Poeld i jk .  

 

De voorz i t te r :  Agendapunt  16  is  een bespreekpunt .  Daarb i j  wi l t  u  a l leen een s temverk lar ing 

af leggen.  

 

De heer De Gier :  Ik  wi l  v ragen om agendapunt  13  naar de bespreekpunten te  verp laatsen.  Na 

de commiss ievergader ing is  mi j  in format ie  gekomen van de yog aschool .  T i jdens het  

inspreken voor burgers  za l  d ie  ook n ader toegel i cht  worden.  Di t  in  tegenste l l ing to t  de 

in format ie  d ie  wi j  in  de commiss ievergader ing hebben gekregen.  

 

De voorz i t te r :  Ik  s te l  voor  dat  punt  a ls  eers te pun t  na de hamerstukken te  behandelen.  

 

De heer De Gier :  Graag.  

 

De heer Dui jsens :  Dat  was ook mi jn  verzoek.  

 

4.  PROCEDURE INIT IATIEFVOORSTEL WESTLAND VERSTANDIG  INZAKE AANPAK 

ZWERFAFVAL IN WESTLAND; “KOM IN ACTIE TEGEN  ZWERFAFVAL” 

( INHOUDELIJKE BEHANDELING IN DE RAADSCOMMISSIE RUIMTE VAN 8 

FEBRUARI 2022 ENTER BESLUITVORMING IN DE RAADSVERGADERIN G VAN 22 

FEBRUARI 2022)  
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5A.  VERZOEK VAN DE FRACTIE VAN WESTLAND VERSTANDIG TOT HET HOUDEN VAN 

EEN INTERPELLATIE OVER DE GANG VAN ZAKEN RONDOM DE 

BESLUITVORMING/EVALUATIE VAN BUSROUTE 31 IN MONSTER   

 

De heer Van den Berg :  I s  het  misschien een idee…  

 

De voorz i t te r :  Er  is  een f l ink  aanta l  insprekers  op  d i t  in terpel la t iedebat .  Ik  s te l  voor  dat  z i j  

eers t  het  woord kr i jgen ,  zodat  we b i j  een  en hetze l fde onderwerp b l i jven.  Na het  

in terpel la t iedebat  kunnen de andere insprekers  het  woord  voeren.  Kunt  u  daarmee 

ins temmen? 

 

De heer Van den Berg :  Kunnen de andere insprekers  ook inspreken voor het  

in terpel la t iedebat?  

 

De voorz i t te r :  Moet  ik  da t  z ien a ls  een wi jz ig ing van de agenda? Ik  s te l  voor  dat  we dat  maar  

doen.  We beginnen dan met  het  spreekrecht  en  doen dan het  in te rpel la t iedebat .  

 

6.   SPREEKRECHT VOOR BURGERS  

 

De voorz i t te r :  De  eers te insprekers  z i jn  de heren  Boers en Groot .  

Mi jnheer Groot .  Van har te  welkom!  

 

De heer Groo t :  Goedenavond,  dames en heren.  Ik  kom hier  voor  een heel  be langr i jk  punt .  Ik  

za l  mezel f  eers t  voors te l len.  Ik  ben Bertus Groot ,  ben v isueel  gehandicap t .  Ik  heb een 

b l indengele idehond Ste f f i .  Die heb  ik  spec iaa l  thu is  ge laten,  omdat  d ie  h ier  n ie t  van 

toegevoegde waarde is .  

Nu over  het  punt  openbaar vervoer.  Bus 31 r i jd t  n ie t  meer door Monste r  heen .  We moeten 

naar de Emmastraa t  lopen.  Wat  is  het  p robleem ? Die s t raa t  moeten we overs teken.  In  de 

b i jeenkomst  e ind augustus in  Fata Morgana is  gezegd maatregelen te  t re f fen.  De  eers te v ier  

maanden is  een proef .  We hebben d i rect  gevraagd of  er  een  zebra,  ve rkeers l ichten,  een brug  

of  een tunnel  z i jn  om over te  s teken.  Die waren er  a l lemaal  n ie t .  Zo wordt  mi jn  ve i l igheid in  

het  geding gebracht .  Ik  heb met  anderen mi jn  best  gedaan om goed over  te  s teken.  Op dr ie  

verschi l lende dagen heb  ik  mi jn  s tok u i tgestoken ,  hond ernaast ,  er  wordt  door auto ’s  n ie t  

gestopt .  Daarop is  mi j  ver te ld :  jammer.  Voor de  rest  n ie t s .  

Nu kan ik  overs tappen op bus 34.  Die s topt  aan de Molenweg in  Monste r .  Die bushal tes 

l iggen n ie t  para l le l  aan e lkaar .  Ze l iggen een heel  s tuk u i t  e lkaar .  Je moet  daar overs teken 

op een drukke Molenweg.  Er  wordt  ook n ie t  gekeken.  Gehandicapte  mensen en degenen d ie  

n ie t  goed kunnen lopen of  s t rompelen moeten onder andere de  Emmastraat  en ook de 

Molenweg overs teken.  Dat  is  n ie t  te  doen.  Ik  ben  nu een gevangene in  Monster  geworden,  

he laas.  Nu kan ik  n ie t  meer naar Den Haag toe.  Ik  ga veel  op bezoek in  Loosduinen,  

Scheveningen en Den Haag.  Ook ga ik  naar Den Haag Centraa l  met  het  openbaar vervoer.  

Dat  g ing a l t i jd  heel  goed .  Het  Havenz iekenhuis  kan ik  n ie t  meer goe d bezoeken.  En ga zo 

maar door.  Ik  kan ik  n ie t  naar Ri jswi jk  en Zoete rmeer.  Je probeer t  de hele t i jd  een oploss ing 

te  v inden.  Helaas.  

Nu heb ik  ze l f  gedach t  over  de beste op loss ing.  Ten eers te z i jn  de bussen a l lemaal  breder 

geworden.  De t r i l l ingen z i jn  meer dan eers t .  Er  z i jn  s tenen gelegd.  Waarom geen asfa l t?  Dan 

kunnen punten ook op  gel i jke hoogte geste ld  worden.  Dan kunnen wi j  tenminste ook a ls  

mensen overs teken en hoeven we n iet  te  s t ru ike len.  Dat  is  een  van de punten waarvoor ik  

mezel f  hard wi l  maken,  want  ik  kan n ie t  meer zonder het  openbaar vervoer weg.  Hoe is  d i t  op 

te  lossen? Bi j  Fata  Morgana heef t  de wethouder gezegd dat  het  maar  een proef  van v ier  

maanden is .  Na v ier  maanden zou het  bekeken worden.  In  november  was er  een gesprek met  

EBS en  is  gezegd dat  he t  in  het  vervo lg a l t i jd  door gaat .  Wie  spreekt  dan  de waarheid ,  dat  is  

mi jn  grote vraag.   
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Zo kan ik  wel  een  kwart ier  doorgaan  met  a l le  problemen d ie ik  momentee l  onderv ind .  Ik  kan 

n ie t  naar mi jn  e igen verenig ing in  Naaldwi jk  toe.  Ik  kan met  bus 34  meer i jden naar Naaldwi jk .  

Na 19.00 uur  en in  he t  weekend r i jd t  h i j  n ie t  meer.  Ik  ben l id  van een schaakverenig ing en 

daar kan ik  n ie t  meer  heen.  Ik  ben afhankel i jk  van mensen d ie  tegen mi j  zeggen dat  ik  met  

ze kan meer i jden.  Dat  is  n ie t  de bedoel ing,  je  w i l t  gebru ik  maken van het  openbaar vervoer,  

wat  de gemeente  a l t i jd  heef t  gepromoot .  Het  open baar vervoer is  voor  jong en oud ,  ook 

gebrekk igen,  mensen  in  een ro ls toe l ,  mensen  met  ro l la tors ,  v isueel  gehandicapten en 

mensen d ie  moei l i jk  ter  been z i jn .  Ik  v ind  het  heel  t r ies t  dat  da t  a l lemaal  n ie t  meer kan.  

Waarom niet  asfa l te ren?  Het  is  een heel  goed idee om dat  voor  de verk iez ingen te  doen.  Dan 

kr i jgen ju l l ie  vermoedel i j k  a l lemaal  ext ra  s temmen.  Dat  zou fantast isch wezen.  

Ik  wi l  n ie t  te  veel  meer zeggen,  maar  ik  voel  me een beet je  n ie t  gehoord over  wat  h ie r  

a l lemaal  aan de hand is .  Aan suggest ies  vanui t  burgers  wordt  geen gevolg gegeven.  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l ,  mi jnheer Groot .  De vo lgende insprekers  z i jn  de  heer en mevrouw 

De Vr ies.  Ik  begr i jp  dat  z i j  er  n ie t  z i jn .  Dan ga ik  naar de heer Lambert  Va n Ei jk  namens de 

belangengroep Kerk laan  in  Water ingen.  Die spreekt  in  over  agendapunt  17.  U heef t  v ier  

minuten.  

 

De heer Van Ei jk :  Geach te leden van de raad.  Mi jn  naam is  Lambert  van Ei jk  en ik  spreek 

vanavond namens belangengroep Kerk laan Water ingen.  Namens a l le  omwonenden benadruk 

ik  nogmaals  dat  er  geen weerstand is  tegen woningen  of  appartementen.  Echter ,  het  nu 

voor l iggende p lan gaat  a l le  redel i jkheid voorb i j .  

A ls  eers te  een v ia  de  Wob verkregen e -mai l  van  de s tedenbouwkundige  over  het  laats te 

ontwerp t i jdens de quickscan van 2017 .  “Afgelopen woensdag hebben een onleesbaar 

gemaakte naam en ik  b i j  de wethouder  gezeten om het  p lan voor de Kerk laan te  bespreken .  

Di t  omdat  het  p lan toch wel  een behoor l i jke impact  z a l  hebben op de omgeving,  voora l  op de 

pr ivacy van omwonenden.”  Ik  hoor  de react ie  a l :  Di t  gaat  over  een in formele fase van het  

pro ject .  Welnu,  het  ontwerp zoals  in  jun i  2018 o f f ic iee l  ingediend b leek onveranderd.  Di t  

wetende is  het  natuur l i jk  onbegr i jpe l i jk  dat  s tedenbouwkundigen zonder  gedegen rapport  

pos i t ie f  z i jn  over  het  hu id ige p lan .  Zeker a ls  de bas is  en vorm van het  com plex nog even 

hoog en massaal  z i jn  en  daarmee de impact  voor  de omwonenden onveranderd  groot .  Nu na  

een paar jaar  z i jn  de fe i te l i jke  aanpass ingen ten opz ichte van 2018  het  n ie t  meer u i ts teken 

van balkons aan beide z i jkanten,  het  ie ts  inspr ingen van het  t rappenhuis  op de bovenste 

woonlaag aan de  voorz i jde en het  meer  in tegreren van het  t rappenhuis  aan de achterz i jde .  

Deze aanpass ingen date ren u i t  2019.  Het  bestemmingsplan van de te  s lopen karakter is t ieke 

woning Kerk laan 69 wordt  zonder pardon  veranderd.  Zoals  u in  onze z ienswi jze kunt  z ien 

wordt  he t  bouwvlak h ie r  compleet  anders en gro ter .  Ook  bouwhoogtes worden enorm 

opgerekt .  Ook  de verander ing van bedr i j f  naar  woning b i j  perceel  Kerk laan 65 to t  en met  67,  

met  dan rondom veel  ba lkons en raampart i jen,  za l  een enorme impact  hebben.  Duidel i jk  op 

meerdere f ron ten zeer nadel ig .  Di t  ge ldt  n ie t  a l leen voor naastgelegen Kerk laan 71,  maar 

voor veel  meer woningen.  

De in i t ia t ie fnemer  heef t  in  2020 de woning en kapsalon Kerk laan 63 opgekocht .  In  november 

2017 werd a l  aangegeven dat  deze voor overname beschikbaar was.  Daarna nogmaals .  Hier  

g ing men toen n ie t  op  in .  Men had dus a l  een mogel i jkheid om meer ru imte voor het  p lan te  

creëren met  ook ze l fs  wat  ru imte voor g roen.  

Ter  a f ronding .  In  maar t  z i jn  er  gemeenteraadsverk iez ingen.  Als  de f ract ies  d ie  het  

ontwerpbes lu i t  hebben gesteund echt  menen op te  komen voor de bezorgde inwoners van 

West land,  dan is  nu he t  moment  om dat  ook te  la ten z ien.  Beeld  u  uzel f  even in  dat  u  

b i jvoorbeeld v lak naast  o f  achter  het  p lan woont .  Kunt  u  dan werkel i jk  met  de hand op uw 

hart  zeggen dat  het  een goed p lan is? Een be tere oploss ing is  echt  mogel i jk .  En ja ,  dat  kost  

t i jd .  Maar dat  ge ldt  ook zeker voor  een nog te  vo lgen en langs lepend proces om het  hu id ige 

p lan door proberen te  d rukken.  Als  men het  ver t rouwen in  de West landse  pol i t iek  wi l  houden 

komt men op voor de belangen van terecht  bezorgde burgers .  Geen woorden,  maar daden.  
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Di t  kan door  onze zeer ser ieuze zorgen te r  har te  te  nemen en geen verk lar ing van geen 

bedenkingen af  te  geven.  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l .  Dan geef  ik  nu het  woord aan de heer Beuker ,  d ie  over  hetze l fde 

onderwerp  komt inspreken.  Van har te  welkom. Mo cht  u  ambi t ie  hebben om in  de raad te  

komen,  dan kunt  u  even oefenen.  Er  z i jn  verk iez ingen.  U moet  dan wel  u i ter l i jk  maandag a.s .  

de l i js t  ingevuld hebben waarop u s taat .  Als  da t  n ie t  zo is ,  dan is  het  jammer.  Dan moet  u  

v ier  jaar  wach ten.  Maar anders komt  het  goed.  U heef t  v ier  minuten .  

 

De heer Beuker :  Als  het  me beval t  za l  ik  dat  la ten weten.  Mi jn  naam is  Frank Beuker.  Samen 

met  mi jn  vrouw I rene Beuker de e igenaar en bewoner van Kerk laan  71 te  Water ingen.  

Afgelopen week heb ik  naar u  a l len de spreektekst  verzonden d ie  ik  ook  naar de leden van 

de commiss ie Ruimte heb verzonden voor de vergader ing van twee weken geleden .  U heef t  

twee documenten on tvangen.  Een antwoord  op de nota van beantwoord ing z ienswi jzen.  Di t  

bet ref t  het  antwoord op onze ingezonden z ien swi jze,  d ie  op de s i te  van de gemeente 

West land s tond a ls  b i j lage voor de vergader ing van de commiss ie Ruimte .  En de spreektekst  

voor  de vergader ing  van  de commiss ie Ruimte,  d ie  ik  graag ze l f  had wi l len voor lezen ,  maar 

wat  n ie t  mogel i jk  was vanwege corona.   

T i jdens de vergader ing  van twee weken geleden,  11 januar i ,  van de commiss ie Ruimte,  heef t  

de commiss ie bes loten om van het  p lan appar tementen Kerk laan naast  63  geen hamerstuk te  

maken,  maar a ls  d iscuss iepunt  aan de raad voor te  leggen.  

Na de vergader ing van 11 januar i  werden wi j  benaderd door de  arch i tect  van het  pro ject  op 

verzoek van de e igenaar  van het  perceel ,  Ton Dr ies.  Hi j  v roeg o f  wi j  bere id  waren to t  een 

gesprek .  Natuur l i jk  z i jn  we daarop ingegaan.  Di t  gesprek heef t  a fge lopen week 

p laatsgevonden.  De a rch i tect  betreurde het  fe i t  dat  d i t  gesprek n ie t  a l  veel  eerder  had  

p laatsgevonden.  Wi j  gaven a ls  antwoord dat  d i t  gesprek a l  p laats  had moeten v inden in  de 

ontwikkel fase.  De arch i tect  beaamde dat .  De vraag van de arch i tect  was of  we to t  een 

gezamenl i j ke op loss ing zouden kunnen komen.  Hi j  v roeg of  wi j  a ls  op loss ing b i jvoorbeeld 

een parkeerp laats  onder  het  gebouw zouden wi l l en.  Of  dat  een ingang naar onze garage 

vanaf  de z i jkant ,  dat  is  dan v ia  de parkeergarage ,  een opt ie  zou z i jn .  We hebben aangegeven 

dat  we h ie raan geen behoef te  hebben ,  omdat  we a l  een ingang en een  parkeerp laats  hebben .  

Net  a ls  een aan ta l  leden  van de commiss ie Ruimte op 11 januar i  hebben we geopperd  om het  

gebouw twee meter  op te  schuiven r icht ing nummer 63 .  Dan zu l t  u  zeggen:  dan kr i jgen we 

hetze l fde probleem met  nummer 63.  Maar dat  is  n ie t  zo,  want  dat  pand is  opgekocht  door de 

ontwikkelaar .  Verder  gaven wi j  aan dat  wi j  dan  a ls  compensat ie  d ie  twee meter  b i j  onze 

grond zouden wi l len kr i j gen.  H ierdoor zouden we ie ts  meer l icht  in  ons huis ,  ie ts  meer zon in  

de tu in  en ie ts  meer  pr ivacy behouden.  Het  antwoord h ierop van de arch i tect  was dat  ze d i t  

a l  met  bouw-  en woningtoez icht  hadden besproken en dat  er  geen mogel i jkheid meer bestaat  

om b innen de huid ige aanvraag van d i t  p lan a f  te  wi jk en.  

De laats te vraag van de arch i tect  aan ons was voor welk  bedrag we geen bezwaar meer  

zouden maken.   

Leden van de raad.  Ik  vraag u om u even voor te  s te l len dat  u  op Kerk laan 71 zou wonen en 

de bel  gaat .  En u open doet  en er  s taa t  iemand voor uw deur ,  d ie  zegt :  we gaan het  hu is  

naast  u  afbreken (nummer 69) ,  we gaan een f la t  neerzet ten van 15 meter  hoog,  dat  in  s t r i jd  

is  met  a l le  punten van het  hu id ige bestemmingsplan ;  h ierdoor  kr i jg t  u  geen zonl icht  meer in  

de tu in ,  geen l icht  meer in  hu is ,  geen pr ivacy m eer en a l leen de bestemming wonen b l i j f t  h ier  

gehandhaafd,  maar  p lanolog isch past  de 15 meter  hoge f la t  i n  de woonvis ie .  Voor welk  

bedrag zou u de h ie rvoor genoemde punten accepteren? Of  gaat  u  er  net  zoals  wi j  van u i t  

dat  het  door  de gemeente vastgeste lde  bestemmingsplan nageleefd wordt  en hoef t  u  

he lemaal  n ie t  te  onderhandelen?  Want  d i t  bestemmingsplan d ient  toch to t  bescherming van 

ons a l lemaal ,  a l t i jd  en overa l?  Dus a ls  b i j  u  thu is  de bel  b innenkort  gaa t  en er  s taat  ook zo 

iemand voor de deur,  s topt  u  dan met  s t r i jden,  o f  gaat  u  ook door to t  de  laats te ins tant ie ? En 

hoopt  u  dan dat  de gemeenteraad de verk la r ing v an geen bedenkingen n ie t  a fgeef t?  Want  a ls  
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de gemeente deze verk lar ing wel  a fgeef t  is  d i t  een s ignaal  naar a l le  toekomst ige kopers dat  

ze n ie t  naar het  bestemmingsplan hoeven te  k i jken,  want  d i t  b iedt  toch  op geen enkele wi jze 

bescherming voor de toekomst .  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l ,  mi jnheer Beuker .  Dan geef  ik  nu het  woord aan  mevrouw De Jong 

van Yogastudio West land.  Z i j  spreekt  in  over  agendapu nt  13.  U mag p laatsnemen op d ie  

s toe l  en dan mag u v ier  minuten inspreken.  

 

Mevrouw De Jong:  Dank  u wel .  Beste aanwezigen.  Ik  ben e igenaresse van Yogastudio 

West land.  Als  Yogastudio West land voelen wi j  ons overva l len.  Hal f  december j l .  k regen we 

van de verhuurder  te  horen dat  het  huurcontract  per  1  ju l i  a .s .  n ie t  wordt  ver lengd,  omdat  de 

gemeente het  pand wi l  aankopen en het  vervo lgens wi l  s lopen .  Het  pand l i jk t  ons over igens 

absoluut  n ie t  r i jp  voor  s loop.  In tegendeel .  Het  pand is  vo lgens ons in  een  pr ima s taat .  Via  

het  AD vernamen we dat  we p laats  moeten  maken voor een f i tpa rk .  Er  zou in  de 

gemeenteraadsvergader ing een bes lu i t  va l len,  da t  vandaag zou z i jn .  Op 11 januar i  j l .  is  he t  

onderwerp  a l  in  een commiss ievergader ing besproken.  Er  b l i jk t  een meerderheid  te  z i jn  voor  

de aankoop en de s loop van het  pand  met  het  oog op de rea l isat ie  van  het  f i tpark .  Waarom 

het  f i tpark  n ie t  kan worden gereal iseerd ,  terwi j l  het  pand b l i j f t  s taan,  en wi j  dus kunnen 

b l i jven z i t ten waar we z i t ten,  is  voor  ons een  raadsel .  Maar we kennen de p lannen dan ook 

n ie t .  Eigenl i jk  is  a l les  to t  ha l f  december bu i ten ons om gegaan.  Binnenkort  hebben we een 

gesprek met  de wethouder.  Maar vanavond va l t  he laas a l  het  bes lu i t ,  v rezen we.  Want  het  

onderwerp  is  nog s lechts  een hamerstuk.  Hopel i jk  wordt  he t  onderwerp a lsnog u i tgebre id 

bes loten.  

Volgens de wethouder van Ruimte l i jke Ordening is  er  goed over leg met  ons gaande over 

vervangende ru imte.  We lnu,  er  is  geen goed over leg.  Er  is  nog helemaal  geen over leg 

geweest .  En  vo lgende week spreken we de wethouder Spor t .  De  gemeenteraad wi l  graag dat  

er  naar geschik te vervangende ru imte wordt  gezocht ,  b leek t i jdens de commiss ievergader ing.  

En dat  is  natuur l i jk  f i jn  om te horen,  maar  dat  s te l t  ons n ie t  gerust .   

In  de commiss ievergader ing werd  a ls  voorbeeld van een vervangende ru imte de gymzaal  van 

de brede buur tschool  genoemd voor de yogac lubs.  En dat  gee f t  ook aan dat  we n ie t  gez ien 

worden.  We z i jn  geen c lub ,  d ie  maar een paar uur t jes  per  week ie ts  samen onderneemt.  Nee,  

we gebru iken de  yogastudio het  groot s te  deel  van de week.  Een gymzaal ,  zoals  in  de brede  

buurtschool ,  is  to taa l  ongeschik t  vanwege het  gebru ik  door de school ,  de  k inderopvang en 

andere ins te l l ingen.  Een geschik te vervangende ru imte v inden is  b i jna onmogel i jk .  Een 

f i tpark  kan een p racht ige aanwinst  z i jn  voor  de gemeente West land.  Als  onze yogastudio dan 

moet  verdwi jnen voor de  rea l isat ie  v an het  f i tpark  sch iet  het  in i t ia t ie f  in  onze ogen z i jn  doel  

voorb i j .  

Wi j  b ieden ontzet tend  veel  act iv i te i ten:  yoga,  medi ta t ieavonden.  We  hebben ie ts  van twaa l f  

vaste lessen per  week.  We hebben b i jna 150 mensen d ie  wekel i jks  op les  komen.  De 

wethouder ze i  in  de commiss ievergader ing dat  het  pand nog maar zeer beperkt  wordt  

gebru ik t ,  maar da t  k lopt  dus n ie t .  Het  pand s taat  voor  een deel  leeg,  maar h et  deel  da t  wi j  in  

gebru ik  hebben wordt  ju i s t  zeer  in tens ief  gebru ik t .  Yogastudio West land i s  een yogahuis  

waar heel  veel  mensen z ich thu is  voelen.  We z ien dat  curs is ten f i t ter  worden,  dat  k lachten 

afnemen en verdwi jnen en dat  mensen dankz i j  yoga  z ich psychisch beter  voelen,  dat  ze meer 

in  ba lans komen.  En dat  z i j  ook hun geest  op een pos i t ieve manier  in  beweging zet ten.  Onze 

wens en tevens ons adv ies aan de gemeente is  om het  pand te  kopen,  maar het  n ie t  te  

s lopen.  Laat  het  s taan ,  laat  ons z i t ten en bouw het  f i tpark  e romheen.  Al leen op d ie  manier  

za l  het  f i tpark  een  meerwaarde hebben voor de inwoners van West land .   

Ten s lo t te  nodig ik  u  heel  graag u i t  om een bezoek je te  brengen aan  onze mooie yogastudio ,  

zodat  u  ze l f  kunt  z ien wat  een fantast ische voorz ien ing een pare l  i s  voor  het  West land en u  

d ie  daarom niet  mag la ten verdwi jnen.  
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De voorz i t te r :Dank u  wel ,  mevrouw De Jong .  Dan geef  ik  nu het  woord  aan de heer Ruigrok  

namens KBO-PCOB West land ,  d ie  inspreekt  op agendapunt  15.  U heef t  daarvoor v ier  

minuten 

 

De heer Ruigrok :  Geachte voorz i t ter .  I k  spreek namens  de gezamenl i jke afde l ingen KBO-

PCOB in  West land.  Ik  wi l  graag ie ts  zeggen over  agendapunt  15,  voors te l  to t  vasts te l l ing van 

de H5 inkoopv is ie  ondersteuning .  Voor  onze ach terban,  de senio ren,  is  de maatschappel i jke 

ondersteuning,  en dus de H5- inkoopv is ieondersteuning,  van groot  be lang.  Met  in teresse 

hebben we dan  ook kenn is  genomen van de inkoopv is ie .  Kort  samengevat  b iedt  het  s tuk 

perspect ie f  waar het  gaa t  om het  doel  van de  ondersteuning en d e u i tgangspunten d ie  

daarb i j  worden gehanteerd .  Daarb i j  ook veel  moo i  woorden,  goede in tent ies  en mooie 

in i t ia t ieven d ie  ook in  he t  ver leden a l  eerder  z i jn  u i tgesproken.  In  de  huid ige prakt i jk  z ien we 

daarb i j  b i jna n ie ts  van terug .  Denk daarb i j  aan de zeer lange wacht t i jden  na een Wmo-

meld ing,  geen keukentafe lgesprek ,  maar een hulpvraag betref fende huishoudel i jke hu lp,  

te le fon isch handelen .  Het  zorgplan wordt  deels  te le fon isch vastgeste ld .  Het  moni toren  

gebeurt  v ia  de te le foon.  Overbelast ing van de  mante lzorger  wordt  n ie t  meegenomen  b i j  het  

bepalen van de benodigde ondersteuning.  Al lemaal  n ie t  zo bedoeld,  n ie t  zo op papier  gezet ,  

maar het  is  de prakt i jk .  

Het  is  bekend dat  de seniorenbonden,  KBO en PCOB , a l t i jd  hebben geple i t  voor  

hu ishoudel i jke ondersteuning in  uren in  p laats  van res ul taat .  En daarnaast  bevat  de 

inkoopv is ie  vo ldoende aanknopingspunten voor een inhoudel i jke d iscuss ie .  Als  ik  k i jk  naar 

hoofdstuk 6,  s turen op f inanc iën,  dan is  dat  in te ressant  genoeg om daarover nog eens met  

e lkaar  te  spreken.  Maar daar gaat  het  op d i t  mo ment  n ie t  prec ies om.  

Zoals  in  de vergader ing van de commiss ie MO aan de orde is  geweest  beple i ten ook wi j  

u i ts te l  van de behandel ing van dat  agendapunt .  Graag  u i ts te l  van de vas ts te l l ing van de 

inkoopv is ie ,  temeer er  geen sprake is  van t i jdsdruk .  Of tewel :  de urgent ie  is  n ie t  aanwezig.  

Wacht  to t  na de  gemeenteraadsverk iez ingen van  maart  2022 en geef  de n ieuwe raad ru imte 

voor n ieuw bele id .  

Wat  ik  h ier  ook n ie t  onvermeld wi l  la ten  is  het  fe i t  dat  i n  de aanloop van de komende 

gemeenteraadsverk iez ingen de voo rnoemde prob lemat iek door de KBO -PCOB aan de o rde is  

geste ld  b i j  a l le  f ract ies  in  de raad.  Het  KBO -man i fest  is  b i j  iedereen bekend.  Ook de 

ver langens van de KBO-PCOB. En heel  du ide l i jk :  s top met  hu ishoudel i jke  hu lp op bas is  van 

uren.  Een opmerkel i jk  deta i l  is,  ik  c i teer  nu een verk iez ingprogramma: “ de aanbevel ingen van 

KBO-PCOB waar  mogel i j k  opvolgen b i j  n ieuw bele id…” .  En dat  n ieuwe be le id  is  denk ik  

vastgelegd in  d ie  inkoopv is ie .  Dus vandaar onze dr ingende oproep  om toch d i t  agendapunt  

u i t  te  s te l len to t  na de verk iez ingen.  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l ,  mi jnheer Ruig rok.  Dan hebben we daarmee de insprekers  gehad.  

 

5A.  VERZOEK VAN DE FRACTIE VAN WESTLAND VERSTANDIG TOT HET HOUDEN VAN 

EEN INTERPELLATIE OVER DE GANG VAN ZAKEN RONDOM DE 

BESLUITVORMING/EVALUATIE  VAN BUSROUTE 31 IN MONSTER  

 

De voorz i t te r :  He t  is  woord aan de heer Dui jsens.  Z i jn  vragen in  eers te termi jn  b l i jven zoals  

afgesproken bui ten z i jn  spreekt i jd .   

 

De heer Dui jsens :  Ik  za l  de opmerk ingen overs taan.  Duidel i jk  is  waarover  we het  hebben.  

Ook de inspreker  heef t  dat  aangegeven.  Door deze maatregel  va l len mensen bes l is t  tussen 

wal  en schip ,  omdat  de looproute van 1,2  k i lometer  naar een bushal te  en ook het  overs teken 

van de a l t i jd  zeer  d rukke Emmastraat ,  waar geen zebrapaden z i jn ,  v oor  hen dermate 

onvei l igheid en onzekerheid creëert  da t  ze daarmee e igenl i jk  vers token b l i jven van openbaar 

vervoer.  En zoals  de  inspreker eerder  aangaf :  o penbaar vervoer be tekent  voor  iedereen  

toegankel i jk ,  vandaar he t  woord ‘openbaar ’ .  En daarb i j  s lu i ten we ons van har te  aan.  
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De vo lgende vragen wi l l en we aan de  wethouder  voor leggen.  Na z i jn  beantwoord ing 

overwegen wi j  een mot ie  in  te  d ienen en aan de raad voor te  leggen.  Maar dat  hangt  a f  van 

de antwoorden d ie  de wethouder geef t .  

1 .  Klopt  het  da t  de wethouder een evaluat i e  aan  een groot  aanta l  inwoners van Monster  

heef t  toegezegd en d ie  te  doen in  januar i  2022?  

2.  Klopt  het  da t  de wethouder schr i f te l i jk  zou aangeven welke maats taven zouden 

worden aangehouden b i j  de evaluat ie  en wie a l lemaal  b i j  de evaluat ie  ex pl ic ie t  

betrokken zouden worden? En dat  met  name ook  de k lagende re iz igers  daarb i j  een  

belangr i jke s tem zouden hebben?  

3.  Als  vorenstaande twee v ragen met  ja  beantwoord  zouden worden,  op welke wi jze 

heef t  de wethouder dan invul l ing gegeven  aan de belof te  dat  de  mensen u i t  Monster  

d ie  zwaar get rof fen z i jn  door de omle id ing tegemoet  gekomen zouden worden?  

4.  Wat  z i jn  de maats taven ,  met  wie is  gesproken en  hoe heef t  de evalua t ie  

p laatsgevonden? 

5.  Bl i jkbaar z i jn  de re iz igersaanta l len ,  zoals  EBS d ie aangaf ,  doors laggevend geweest  

voor  uw keuze.  Heef t  de  wethouder  rekening gehouden met  de coronat i jd ,  d ie  in  

augustus n ie t  o f  nauwel i jks  speelde,  maar in  het  na jaar  natuur l i jk  wel  weer aan de 

orde was,  waardoor re iz igers  ofwel  n ie t  re isd en,  o fwel  op andere t i jds t ippen?  

6.  Heef t  de wethouder de bezwaren van de re iz igers  u i t  Monster ,  zoals  d ie  hem bekend 

z i jn ,  deels  mensen met  een beperk ing,  deels  v isueel  gehandicapten ,  in  de afweging 

betrokken en hoe en wanneer is  dat  met  hen  gecommuniceerd?  

7.  Heef t  de wethouder b i j  de evaluat ie  o ok d iverse var ianten onderzocht  o f  heef t  de 

wethouder dat  a l  in  augustus gedaan? Dus voordat  h i j  de t i jde l i jke maat regel  nam.  

8.  Wat  heef t  de wethouder concreet  gedaan om te bez ien of  k le inere of  l ich tere  bussen 

in  ieder  geval  overdag  kunnen r i jden? Dus n i e t  in  de sp i tsuren,  maar  overdag.  

9 .  Waarom heef t  de  wethouder er  n ie t  voor  gekozen om bus 31 en 34 om toerbuurten 

door het  centrum te la ten r i jden? Dan zou de druk hetze l fde geweest  z i jn .  

10.  Waarom heef t  de  wethouder geen a l te rnat ieve routes bedacht ,  d ie  wel  door re iz igers  

z i jn  aangegeven en d ie  in  ieder  geval  voor  de Hortens iast raat  een  minder  grote 

be last ing zouden betekenen? 

11.  Waarom word t  er  voor  de Hortens iast raat  n ie t  ook aan vrachtwagens gedacht?  

12.  De wethouder voer t  a ls  a l ternat ieven aan de  Heidse bus,  de p lusbus ,  de reg iotax i  en 

bus 34.  De re iz igers  hebben aangegeven dat  d i t  geen redel i jke a l ternat ieven z i jn ,  

omdat  de p lusbus u i teraard a l leen voor beperkt  gebru ik  is ,  d e reg io tax i  met  geregelde 

ver t rag ingen werkt  en de Heidse bus beperkt  inzetb aar is .  Ook bus 34 i s  geen redel i jk  

a l ternat ie f .  Op zondagen r i jd t  deze in  he t  geheel  n ie t  en na 19.00  uur  ’s  avonds ook 

niet .  Waarom worden re iz igers  met  d i t  soor t  a l ternat ieven geconfronteerd  a ls  d ie  er  

gewoon n iet  z i jn ,  a l thans n ie t  funct ioneren?  

13.  Heef t  de wethouder onderzoek gedaan of  a l te rnat ieven bru ikbaar z i jn  voor  de 

re iz igers  d ie  n ie t  d ie  1,2  k i lom eter  kunnen af leggen  to t  aan de bushal te?  Het  is  

natuur l i jk  makkel i jk  praten a ls  a l les  het  b i j  mensen doet .  Maar zodra je  beperk ingen 

hebt  geef t  d ie  1 ,2 k i lometer  toch wel  problemen.  

14.  Waarom voert  de wethouder a l ternat ieven  op  d ie  na onderzoek absoluut  geen 

a l ternat ie f  z i jn?  

15.  Waarom worden geen  20-persoonsbussen ingeze t ,  b i jvoorbeeld tussen 09 .00 uur  ’s  

ochtends en 17.00 uur  ’s  avonds?  Ook kan gedacht  worden  aan een uurd ienst  bu i ten 

de sp i ts .  Ik  heb even aanvraag gedaan in  andere gemeenten,  n ie t  de  minste.  Daar  

wordt  da t  wel  op d ie  wi jze gedaan.  Dus ’s  och tends grote bussen en overdag k le ine 

bussen.  

16.  Waarom is  het  ve i l igheidsr is ico van het  overs teken van de drukke Emmastraat  en het  

n ie t  hebben van zebrapaden daar n ie t  meegenomen in  de evaluat ie? Dus om daar 

toch ie ts  voor  te  voorz ien.  
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17.   Waarom werden a l  ver  voor  het  bekend worden van de evaluat ie  aan de  Molenweg en 

de Emmastraat  bushok jes geplaats t  en f ie tsopste lp laatsen gecreëerd,  terwi j l  de 

evaluat ie  nog moest  p laatsv inden?  Dat  gebeurde in  oktober,  terwi j l  de evaluat ie  pas 

in  november/december p laatsvond .  Kan het  z i jn  dat  de wethouder toen  a l  wis t ,  dus in  

oktober,  dat  e r  sprake was van een on omkeerbare s i tuat ie?  

18.  Waarom worden inwoners gefopt  en voor de gek gehouden  dat  er  sprake is  van een 

t i jde l i jk  ie ts ,  terwi j l  b l i jkbaar het  a l  lang  en duide l i jk  in  augustus bek lonken was met  

EBS en  de MRDH?  

19.   Is  de wethouder bere id  om a l le  corresponde nt ie  met  EBS en de MRDH omtrent  deze 

omschakel ing aan de bewoners en ook aan  de raad toe te  zenden?  

20.  Waarom geef t  de  wethouder aan dat  aan  de 500 -metergrens wordt  vo ldaan? Is  het  

n ie t  zo dat  1 ,2 k i lometer  ge lopen moet  worden?  

21.  Klopt  het  da t  de wethou der met  v isueel  gehandicapten  b i j  deze maatregelen in  het  

geheel  geen rekening gehouden heef t  en d ie  gewoon aan hun lo t  over laat ,  nu ook 

geen verkeersmaatregelen genomen worden aan  de Emmastraat  en  aan de Molenweg 

om het  overs teken ve i l iger  te  doen z i jn?  

23.  Ui teraard  z i jn  degenen d ie  nu geen gebru ik  kunnen maken  van het  openbaar vervoer 

n ie t  tegen het  nog langer doorr i jden  door de Hor tens iast raat ,  maar er  z i jn  

a l ternat ieven.  Waarom heef t  wethouder z i jn  oren  zo la ten hangen aan  EBS  en de 

MRDH,  d ie  na De L ie r  ook in  andere kernen ,  zoals  ’s -Gravenzande,  het  l ie fs t  om de 

kern heen r i jd t  en er  n ie t  meer door reed,  omdat  dat  ingewikkelder  en duurder is? 

Welk  dorp is  het  vo lgende waar verdere versober ing van het  openbaar  vervoer 

p laatsv indt? .  

24.  Waarom heef t  de  wethouder de re iz igersorganisa t ies  n ie t  gekend  in  de maatregelen 

en is  ook de Seniorenraad gepasseerd? Die  is  h ier  n ie t  in  bevraagd .  

25.  Kan de wethouder z ich voors te l len dat  inwoners denken dat  er  a l  in  augustus a l  een 

def in i t ie f  bes lu i t  genomen is ,  dat  a l leen nog  maar bekracht igd is  in  december 2021?  

26.  Is  de wethouder het  met  de f ract ie  van Wes t land  Verstandig eens dat  beter  openbaar 

vervoer ook meebrengt  dat  meegedacht  wordt  met  de ouderen en minder  va l ide 

k lanten van dat  openbaar vervoer,  d ie  gebaat  z i jn  b i j  een goede verb ind ing naar het  

Haga z iekenhuis  en het  overs tapknooppunt  r icht ing Den Haag Centraa l  S tat ion?  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l .  Dan geef  ik  het  woord aan wethouder Varekamp voor de 

beantwoord ing .  

 

Wethouder Varekamp: Dank u voor de geste lde v ragen.  Sinds EBS het  busvervoer in  

West land verzorgt  hebben wi j  k lachten over  t r i l l i ngen en verkeersvei l igheid ontvangen.  Die 

g ingen voornamel i jk  over  grote de len  van Monster .  Ik  ben daar ter  p laatse geweest .  Ik  heb  

daar to t  twee maal  toe  met  bewoners gesp roken.  De ernst  was ons a ls  gemeente wel  

du ide l i jk .  We z i jn  gaan nadenken over  a l terna t ieven  en d ie  hebben we ook gevonden.  Ik  heb 

daarover ook met  uw raad gecorrespondeerd .  En ik  heb ook toegezegd da t  we een evalua t ie  

zouden houden.  Die  evaluat ie  is  gebaseerd op een aanta l  c r i ter ia ,  waaronder t r i l l ingshinder ,  

k lachten,  re is t i jden,  in r i cht ing van de route  en eventueel  beschikbare a l ternat ieven .  Ik  zeg 

daarb i j  dat  je  a l t i jd  op loss ingen zoekt  b innen he t  kader van de beschikbare middelen afgezet  

tegen de oploss ingen en  de minste over last .  Dat  betekent  dat  je  dus n ie t  a l les  kunt ,  maar wel  

een opt imum probeert  te  v inden.   

Met  het  aanta l  re iz igers  is  rekening gehouden da t  we in  coronat i jd  leven.  Het  aanta l  re iz igers  

is  op bepaalde momenten afhankel i jk  van de maatr egelen anders  is .  En het  is  ons ook 

bekend dat  een beperkt  aanta l  re iz igers  in  Monsters  ze l f  re is t  met  de  bus .  Maar daarover  

geef  ik  toch aan dat  daarvoor a l terna t ieven z i jn ,  zoals  de reg iotax i ,  de p lusbus,  de ro lbos en 

deels  ook de Heide l i jn .  

Ten aanz ien  van d ie  a l te rnat ieven geef t  de  vragenst e l ler  aan dat  he t  geen a l ternat ieven z i jn .  

Dat  z ien wi j  anders .  Dat  z i jn  zeer  zeker wel  a l ternat ieven.  Daarvan wordt  ook gebru ik  
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gemaakt .  Als  voorbeeld noem ik  de reg iotax i ,  d ie  goed word t  gebru ik t .  Daarover z i jn  

k lachten.  Maar a ls  je  d ie  afzet  tegen het  aanta l  van 700 gereden r i t ten per  maand,  dan is  dat  

re la t ie f  wein ig .  

Al ternat ieven met  k le ine re bussen z i jn  ongewens t  en z i jn  ook geen oploss ing ,  omdat  de 

f requent ie  van een  aanta l  bussen dan za l  toenemen.  Je k i jk t  dan n ie t  naar a l leen Monster  

ze l f ,  maar naar de hele route van Den Haag Zuidwest  naar Hoek van Hol land.  Dat  kost  ext ra  

bussen,  ext ra chauf feurs  en brengt  dus aanz ien l i jk  hogere kosten met  z ich mee.  Dat  is  

daarmee ongewenst .  

Dat  ge ld t  ook voor het  a l ternat ie f  om bussen door  Monster  te  la ten r i jden .  Dat  gee f t  

onduide l i jkhe id naar de re iz iger  en brengt  ook hogere explo i ta t ie lasten  met  z ich mee.  In  

tegenste l l ing to t  de  oploss ing nu brengt  dat  wel  meer r i t ten en  daarmee meer t r i l l ingshinder 

met  z ich mee.  

Ook aan de verkeersvei l igheid is  gedacht .  We hebben de eers te maanden met  een p i lo t  te  

maken gehad.  Die was te  snel  om a l  maatregelen b i j  de Emmastraat  te  nemen.  Maar d ie  

worden nu wel  meegenomen.  De overs teekgelegenheden worden daar verbeterd en 

verkeersvei l iger  gemaak t .  Niet  van  begin af  aan  was bekend dat  de  route  def in i t ie f  was .  Dat  

was nadrukkel i jk  een p i lo t .  Op bas is  van de evaluat ie  is  het  bes lu i t  genomen om de busroute 

te  wi jz igen.  Ik  kan  me er  n ie t  in  v inden dat  bewoners dachten dat  deze route van begin af  

def in i t ie f  was.  Nadrukkel i jk  is  aangegeven dat  he t  een p i lo t  was.  Dat  heef t  ook op de borden 

gestaan b i j  de toen nog t i jde l i jke bushal tes.  

Dan de re la t ie  met  andere dorpen.  Hier  is  de busroute veranderd  op bas is  van de k lachten,  

met  name t r i l l ingshinder  en  verkeersvei l igheid.  Op de door u aangegeven andere rou tes 

gelden andere cr i ter ia .  

Over de loopafs tanden kan ik  aangeven dat  voor  het  overgrote deel  van Monster  ge ldt  dat  

d ie  n ie t  grote r  geworden z i jn .  Die z i jn  een soort  van gel i jk  gebleven.  Slechts  voor e en k le in  

deel  z i jn  ze wel  g roter  geworden.  

Dan de k lachten over  he t  vrachtverkeer.  Die k lachten z i jn  du ide l i jk  te  wi j ten aan de bussen.  

Dat  b leek ook u i t  gesprekken met  bewoners van meerdere s t ra ten  d ie  ik  heb gevoerd.  Het  

vrachtverkeer b l i j f t  h ier  voora ls nog even bui ten schot .  Daar g ing het  pr imai r  over  de bussen.  

Ik  meen dat  ik  in  a lgemene z in  het  merendeel  van de vragen van de heer  Dui jsen s heb 

beantwoord heb.  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l .  Dan geef  ik  nu a ls  eers te het  woord aan de heer Dui jsens.  Dan za l  

ik  inventar iseren of  nog andere raads leden h ie rover  het  woord wi l len voeren.  

 

De heer Dui jsens :  De wethouder gaat  wel  heel  ko r t  door de  bocht .  De reden waarom de 

maatregel  nodig was bet rof  over last .  Daarvoor hebben de meeste mensen in  Monster  ook 

begr ip .  Vervo lgens is  een t i jde l i jke maatregel  ge trof fen.  Een van de vragen gaat  erover  dat  

op het  moment  van de t i j de l i jkhe id bekend was dat  d ie  def in i t ie f  zou z i jn .  Wat  heef t  nou de 

wethouder gedaan om ser ieus te  onderzoeken o f  er  een andere mogel i jkheid is  dan wa t  de 

mensen denken,  behalve  datgene dat  in  het  evaluat ierapport  s taat .  Metrocov heef t  wel iswaar 

formeel  een adv ies u i tgebracht ,  maar hee f t  nauwel i jks  dekk ing in  West land,  laat  s taan in  

Monster .  Iemand van Met rocov heef t  dat  ook toegegeven.  Die ze i  d ie  vraag van heel  

Neder land of  van heel  Zuid -Hol land te  kr i jgen en  dan geven we maar een  adv ies.  Dus d ie  

komt naar haar k lanten a ls  het  ware  terug.  De v raag is  wat  de wethouder nu heef t  bekeken 

om ui te indel i jk  to t  een def in i t ieve maatregel  te  komen.  Daarop geef t  h i j ,  v ind ik ,  nog s teeds 

onvoldoende antwoord.  Hi j  kan heel  makkel i jk  zeggen dat  het  onmogel i j k  is  ’s  ochtends met  

grote bussen te  r i jden en vanaf  een bepaald moment  op de dag met  k le ine bussen .  Ik  weet  

n ie t  o f  de wethouder  wel  eens door West land r i jd t .  Ov erdag z i t ten e r  heel  wein ig  mensen in  

d ie  bussen.  ’ s  Ochtends wel ,  om een uur  o f  zeven,  acht .  Daarvoor ook n ie t  en na negen uur  

ook n ie t .  Dus da t  zou op  z ich kunnen.  In  Den Haag,  Del f t  en Ri jswi jk  wordt  overdag op d ie  

wi jze met  k le ine bussen gereden en met  g rote bussen in  de ochtend .  Dat  l i j k t  me ook heel  



W O O R D E L I J K  V E R S L A G    

R A A D  2 5  J A N U A R I  2 0 2 2  

 

 17 

log isch en ze l fs  mi l ieutechnisch een goede oploss ing.  De vraag is  wat  de  wethouder  nu heef t  

gedaan.  

Ik  kom st raks met  een mot ie  waarb i j  ik  de wethouder wi l  v ragen een keer  met  de 

raadscommiss ie op kor te  te rmi jn  een over leg  met  EBS en de MRDH te o rganiseren .  De 

MRDH geef t  n ie t  thu is .  EBS v ind ik  a ls  raads l id  een moei l i jk  in  te  schat ten bedr i j f .  We 

hebben dat  een paar keer  ze l f  u i tgenodigd om over de s i tuat ie  te  komen praten.  Dat  geef t  

n ie t  thu is  en reageert  nergens op.  Is  de wethouder bere id om da t  gesprek te  organiseren? 

Dat  we een keer mensen van v lees en b loed kunnen z ien d ie  antwoorden op onze concrete 

vragen kunnen geven.  

Een tweede punt  in  de  mot ie  is  de vraag of  de wethouder bere id  is  om toch nog een keer 

naar a l ternat ieven te  zoeken.  Hi j  za l  zeggen da t  te  hebben gedaan en dat  n ie t  meer te  doen.  

Leg dat  dan u i t  aan de mensen d ie  het  betre f t .  Dat  z i jn  er  een s tuk of  tacht ig .  Geef  aan de 

mensen d ie  het  betre f t  u i t leg waarom er  geen a l ternat ieven z i jn .  En  geef  vervo lgens aan dat  

de Emmastraat  nog word t  aangepast .  Ja,  eers t  ga je  het  veranderen en vervo lgens kom je  

een hal f  jaar  na  invoer ing  met  de mededel ing dat  we d ie  Emmastraat  te  z i jner  t i jd  nog wel  

een keer gaan aanpassen,  zodat  de inspreker  n ie t  wordt  p la tgereden a ls  h i j  daar  over  d ie  

weg loopt .  Dus leg da t  u i t ,  communiceer dat  veel  beter  met  d ie  mensen.  Dat  is  mi jn  verzoek 

aan u.  Dus hoe  dat  a l lemaal  in  z i jn  werk gaa t .  I k  begr i jp  best  dat  u  nu vast  z i t  en ook n ie t  

meer terug kunt .  Maar bek i jk t  dat  toch .  Bespreek dat  met  d ie  mensen.  Geef  tekst  en u i t leg.  

En geef  aan wat  eventue le aanvul lende maatrege len z i jn .  

Ik  v ind het  verdr ie t ig  dat  u  toch b l i j f t  verwi jzen naar de reg iotax i .  Over de reg iotax i  is  mi j  

door  een aanta l  mensen het  vo lgende gezegd.  Als  je  d ie  be l t  komt d ie  we l ,  het  gaat  ie ts  

beter  dan voorheen.  Als  je  dan om 10 uur  de bus  moet  hebben gaat  da t  a l lemaal  fout ,  want  

d ie  tax i  komt een hal f  uur  la ter .  En dan is  d ie  bus toeval l ig  a l  weg.  Je moet  dan op een 

afspraak in  het  z iekenhu is  z i jn  en d ie  va l t  dan in  du igen.  Dat  is  dus zeker  geen oploss ing 

waarop mensen kunnen ver t rouwen.  

Dus concreet :  is  de  wethouder bere id  om zo’n b i jeenkomst  te  organiseren? Is  de wethouder 

bere id om met  de mensen te  praten om u i t leg te  geven?  Dan laat  ik  de t reur ige gang van 

zaken rondom de evalua t ie  maar even z i t ten.  Ik  heb de wethouder n ie t  horen zeggen waarom 

dat  nou zo wordt  gedaan.  Misschien dat  h i j  daarop nog kan ingaan.  In  augustus zegt  u  dat  de 

maatregel  t i jde l i jk  is ,  i n  januar i  v indt  de evaluat ie  p laats .  In  oktober werden vervo lgens a l  

bushok jes geplaats t  en dus denken mensen:  het  za l  a l lemaal  wel ,  we hebben geen enkel  

ge loof  en ver t rouwen in  de pol i t iek  meer dat  d i t  goed komt.  Vervo lgens wordt  e rgens in  

december het  bes lu i t  genomen  en word t  iedereen voor een vo ldong en fe i t  geste ld .  Waarom 

wordt  d i t  n ie t  wat  handiger  gedaan  en met  meer respect  voor  onze inwoners d i t  soor t  

bes lu i ten ingele id  en genomen? 

 

De voorz i t te r :  Er  z i jn  meer vragen van de heren Voskamp, Van Rossum en Lel ieve ld.  

 

De heer Voskamp: Voorz i t ter .  Dank  u wel .  Ik  heb n ie t  zozeer vragen voor de wethouder.  In  

augustus en september 2020 is  er  u i tgebre id aandacht  geweest  voor  de s i tuat ie  in  Monster .  

Mensen schets ten een beeld dat  hun huizen en  r io ler ingen in  e lkaar  va l len a ls  d i t  doorgaat .  

Er  moest  wat  opgelost  worden.  Er  is  lang over  gesproken en er  z i jn  veel  opt ies  besproken.  

Ui te indel i jk  was een van  de betere oploss ingen op d i t  moment  te  s toppen met  de bussen 

door d ie  s t raat  te  la ten  r i jden en te  gaan omri jden.  Je zou zeggen,  e ind goed a l  goed.  Maar 

het  b l i jk t  dat  het  weer  n ie t  goed is .  En  nu omdat  de mensen verder  moeten lopen naar een  

bushal te .  Natuur l i jk ,  a ls  een bus n ie t  meer door een kern r i jd t ,  dan za l  er  een probleem 

onts taan.  Het  is  inderdaad verder  lopen en daarvoor moet  een oploss ing  gevonden.  Maar 

iedere opt ie  d ie  nu word t  aangedragen wordt  van  ta fe l  geveegd en n ie ts  i s  goed.  Het  t i jds t ip  

n ie t ,  de evaluat ie  n ie t ,  de re iz igersaanta l len n ie t ,  c orona n ie t ,  mensen met  beperk ingen n ie t ,  

er  z i jn  vrachtwagens en andere d iensregel ingen .  De bushok jes waren  ook verkeerd.  He t  l i jk t  

me log isch dat  je  een bushok je neerzet .  Verkeerde a l ternat ieven en  a l ternat ieven d ie  geen 

a l ternat ieven z i jn .  Voora f  bek lonken.  Geen re iz igersorganisat ie ,  geen  gehandicaptenraad,  
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geen seniorenbond en wie weet  wie er  nog meer b i j  bet rokken had moeten worden.  Maar dat  

a l lemaal  in  heel  kor te  t i j d .  Iedereen moet  erb i j  bet rokken worden en moet  een acute 

oploss ing hebben.  Als  er  dan een oploss ing is ,  is  d ie  a lsnog n ie t  goed.  Wat  wi l  de heer 

Dui jsens nu? De bussen maar weer  door de  kern? U weet  heel  goed  vanu i t  het  MRDH-

over leg dat  maatwerk n ie t  zomaar ge leverd kan worden.  Je kun t  n ie t  voor  ieder  dorp en 

iedere ind iv iduele bewoner het  OV aanpassen.  We z i jn  natuur l i jk  n ie t  tevreden over  het  OV, 

maar er  z i jn  ook d ingen d ie  best  opgelost  kunne n worden.  U kunt  b l i jkbaar a l leen maar k i jken 

en wi jzen naar  zaken d ie  n ie t  goed gaan.  Maar i k  hoor u  he lemaal  n ie t  meer over  de mensen 

in  de Acac iast raat ,  de Lar iksst raat  en de Hortens iast raat .  Z i j  z i jn  sch i jnbaar wel  tevreden,  

want  er  is  een oploss ing  geboden.  Waarschi jn l i jk  is  het  ook n ie t  goed  dat  deze bewoners nu  

wel  tevreden z i jn .  Misschien wordt  het  t i jd  dat  u  k i jk t  naar op loss ingen d ie  haalbaar  z i jn  en 

n ie t  a l leen maar wi j s t  naar a l ternat ieven ,  waarvan u ook op voorhand weet  dat  het  geen 

a l ternat ieven z i jn .  

 

De heer Van Rossum: Voorz i t ter .  Ik  hoorde het  woord MRDH, waarvan i k  met  de heer 

Van Veen ver tegenwoord iger  ben.  Ik  kan zeggen dat  we daar in  het  a lgemeen namens 

West land hebben opgemerkt  dat  er  na het  coronat i jdperk  eens een keer  goed  nagedacht  

moet  worden over  het  ve rschi l  maken tussen s t rekkende l i jnen  om het  dorp heen en een 

soort  dorps l i jnen.  Ofwel  de spr in teropt ie  b i j  de NS gaan vo lgen.  Je heb t  een spr in ter  d ie  a l le  

s ta t ions aandoet .  Dat  idee hebben we ingebrach t  om daarover te  kunnen d iscus s iëren.  Dat  is  

naar aanle id ing van bus 31 en de omle id ing in  De L ier  naar voren gekomen.  Ik  wi l  even 

melden dat  het  in  ieder  geval  is  aangemeld voor  een a lgemene oploss ing.  

 

De heer Le l ieve ld :  Voorz i t ter .  Onze f ract ie  is  nadrukkel i jk  voor  ve i l igheid in  Mon ster .  We z i jn  

inmiddels  twee jaar  ge leden begonnen over de  Hortens iast raat  en  het  passeerpunt  a ldaar,  

dat  zeker n ie t  vo ldeed en zeer zeker n ie t  a ls  ve i l ig  kon worden gekenmerkt .  Daarna  is  een 

aanta l  s tappen samen met  de wethouder gezet  om tot  op loss ing en te  komen.  Een van deze 

oploss ingen l ig t  nu voor ons.  Ui teraard is  onze f ract ie  wel  van mening da t  er  een adequaat  

openbaar vervoersysteem door  de kern Monste r  heen zou moeten  gaan.  Als  dat  n ie t  gevoerd 

of  gebracht  kan worden door EBS in  samenwerk ing met  de MRDH, dan za l  moeten worden 

gezocht  naar a l ternat ieve oploss ingen.  De wethouder heef t  daarvan een aanta l  voorbeelden 

gegeven.  Ik  denk n ie t  da t  d ie  u i tput tend  z i jn .  En a ls  ze dat  wel  z i jn  dan  zou ik  d ie  graag 

nader u i tgewerkt  wi l len z ien.  Een van de d ingen d ie  we a ls  gemeente  be ter  zouden moeten 

doen is  communiceren met  inwoners.  Daarover s lu i t  ik  me zeer zeker aan  b i j  de opmerk ingen 

van de heer Dui jsens.  Wethouder,  bek i jk  nadere invu l l ingen en mogel i jkheden.  Houd ze ve i l ig  

en communiceer dat  voora l  du ide l i j k .  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l .  Dan geef  ik  nu a ls  eers te het  woord aan wethouder Varekamp en  

a ls  laats te  aan de heer Dui jsens.  

 

Wethouder Varekamp: Voorz i t ter ,  dank.  Eers t  een antwoord  op vragen over  betrokkenheid.  

We hebben inderdaad over leg gevoerd met  r e iz igersorganisat ie  Metrocov.  Die heef t  h iermee 

ingestemd.  Ik  deel  over igens n ie t  de constater ing dat  d ie  geen d raagv lak  in  West land heef t .  

West land is  nadrukkel i jk  een gebied dat  z i j  wel  meene emt.  

We hebben zeker a l te rnat ieven onderzocht ,  d ie  we aan de o r de hebben gehad in  de raad  en 

de commiss ie.  Die heb i k  u  per  raads info rm at iebr ie f  ook aangere ik t :  het  aanpassen van het  

wegdek,  akoest ische s leuven in  de weg,  het  r i jden met  k le inere bussen,  het  aanpassen van 

het  wegdek.  Die op loss ingen duren vaak lang o f  z i jn  heel  kapi taa l in tens ief .  En je  zoekt  ook 

oploss ingen b innen de beschikbare middelen en een opt imum voor de oploss ing en de minste 

over last .  

Ik  ben verzocht  een gesprek te  organiseren met  EBS en  de MRDH. Ik  wi l  dat  zeker doen.  Ik  

kan geen antwoord geven  of  z i j  daarop ingaan.  Ik  kan n ie t  voor  hen spreken,  maar ik  wi l  da t  
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zeker doen.  Hetze l fde geldt  voor  de inwoners van Monster .  Ik  ben zeker  bere id om met  hen 

in  gesprek te  gaan.  Dat  i s  wel  het  minste wat  ik  kan doen.   

Er  wordt  a f  en toe de indruk gewekt  da t  er  n ie t  i s  gecommuniceerd.  Dat  i s  n ie t  waar .  Er  is  

zeer  zeker wel  gecommuniceerd.  Die bere idheid i s  er  dus van mi jn  kant .  

De b i jdragen van  de heren Voskamp en Van Rossum spreken voor z ich en de opmerk ing van 

de heer Le l ieve ld over  de communicat ie  neem ik  ook ter  har te .  

 

De heer Dui jsens :  Mi jnheer de voorz i t te r .  Ik  denk dat  de heer Voskamp het  even n ie t  

he lemaal  goed begrepen heef t .  Je los t  he t  ene probleem op en veroorzaakt  een ander 

probleem. Dat  is  de eers te s te l l ing.  De  andere s te l l ing is  dat  d ie  mense n een beet je  voor  de  

gek z i jn  gehouden door in  augustus te  roepen da t  het  a l leen maar  t i jde l i j k  en voor lop ig is .  

Daarna zou e r  geëvalueerd word t .  Je voel t  je  a ls  bewoners dan bes t  wel  een beet je  voor  het  

b lok gezet  en ze l fs  een beet je  lu l l ig  a ls  je  dan opeens in  de krant  leest  dat  de evaluat ie  heef t  

p laatsgevonden,  dus def in i t ie f  is .  Daar z i t  het  hem in .  Deels  z i t  het  hem in  het  ene probleem 

oplossen en het  andere  probleem veroorzaken en in  de wi jze van communiceren.  Dus om wat  

t i jd  te  winnen toch maar de mot ie .  Dan heef t  de wethouder wat  kracht  erb i j  voor  EBS en de 

MRDH.  

 

Mot ie  busroute 31.  

“De raad  van de gemeente West land in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022;  

overwegende dat :  

-  het  co l lege in  augustus 2021 de busroute 31  b i j  wi jze van proef  ver legd he ef t  om 

zodoende een aanta l  wegen in  Monster  n ie t  langer te  be lasten;  

-  het  co l lege beloofd hee f t  dat  in  januar i  2022 een  evaluat ie  zou p laatsv inden;  

-  het  co l lege d ie  be lof te  n ie t  nakwam en openbaar  vervoersgebru ikers  in  Monster  d ie  

grote problemen onderv i nden van de ver legging,  n ie t  gehoord  hee f t ;  

-  deze mot ie  wi l  bewerkste l l igen dat  a lsnog de toegezegde evaluat ie  p laatsv indt  met  

a l le  betrokkenen;  

-  voor ts  gezocht  d ient  te  worden naar een bete re oploss ing van het  busprobleem samen 

met  EBS en MRDH;  

-  de raadscommiss ie op kor te  termi jn  met  de EBS -  en MRDH-veran twoorde l i jken van 

gedachten wi l  wisse len over  moqel i jke andere  oploss ingen.  

verzoekt  het  co l lege:  

1 .   te  organiseren da t  de raadscommiss ie op kor te  termi jn  over leg kan voeren met  MRDH 

en EBS over busrou te 31;  

2 .  op kor te  termi jn  met  de inwoners en gebru ikers  van bus 31 de beloofde  evaluat ie  te  

houden en aan te  geven welke maats taven daarvoor ge lden;  

 samen met  a l le  betrokkenen te  zoeken naar be te re a l ternat ieven  voor de  omle id ing en 

a ls  dat  n ie t  kan,  goed u i t  te  leggen waarom dat  zo is  en in  ieder  geval  zorg te  dragen 

voor ve i l ige overs teekmogel i jkheden over  de Emmastraat  en eventueel  andere nodige 

ve i l igheidsmaatregelen;  

gaat  over  to t  de orde van de dag.  

(Mot ie  van West land Verstandig)  

 

De voorz i t te r :  A ls  u  de mot ie  b i j  de gr i f f ie r  wi l t  i n leveren,  kan d ie  zorgen  voor 

vermenigvuld ig ing en verspre id ing.   

Ik  s te l  voor  dat  we de mot ie  nu n ie t  d i rect  in  s temming brengen,  maar d ie  b i j  de andere 

mot ies in  s temming brengen.  

 

De voorz i t te r :  Dan s temming over  mot ie  rondom busroute 31.  
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De heer Le l ieve ld :  Als  de ind iener van de mot ie  bere id is  om het  punt je  over  de evaluat ie  

eru i t  te  ha len  en punt  2  zou er  wat  ons betref t  ook u i t  mogen.  Als  de ind iener daartoe  bere id 

is  wi l  GBW deze mot ie  g raag mede ind ienen.  

 

De heer  Dui jsens :  Daar gaan we mee akkoord .  Dus het  geste lde achter  het  v ierde 

gedachtest reepje gaat  e ru i t ,  evenals  punt  2  van het  d ic tum.  

 

Mot ie  busroute 31.  

“De raad  van de gemeente West land in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022;  

overwegende dat :  

-  het  co l lege in  augustus 2021 de busroute 31  b i j  wi jze van proef  ver legd heef t  om 

zodoende een aanta l  wegen in  Monster  n ie t  langer te  be lasten;  

-  het  co l lege beloofd hee f t  dat  in  januar i  2022 een  evaluat ie  zou p laatsv inden;  

-  het  co l lege d ie  be lof te  n ie t  nakwam en openbaar  vervoersgebru ikers  in  Monster  d ie  

grote problemen onderv inden van de ver legging,  n ie t  gehoord  hee f t ;  

-  voor ts  gezocht  d ient  te  worden naar een bete re oploss ing van het  busprobleem samen 

met  EBS en MRDH;  

-  de raadscommiss ie op kor te  termi jn  met  de EBS-  en MRDH-veran twoorde l i jken van 

gedachten wi l  wisse len over  moqel i jke andere  oploss ingen.  

verzoekt  het  co l lege:  

1 .   te  organiseren da t  de raadscommiss ie op kor te  termi jn  over leg kan voeren met  MRDH 

en EBS over busroute 31;  

2 .  samen met  a l le  betrokkenen  te  zoeken naar be te re a l ternat ieven  voor de  omle id ing en 

a ls  dat  n ie t  kan,  goed u i t  te  leggen waarom dat  zo is  en in  ieder  geval  zorg te  dragen 

voor ve i l ige overs teekmogel i jkheden over  de Emmastraat  en eventueel  andere nodige 

ve i l igheidsmaatregelen;  

gaat  over  to t  de orde van de dag.  

(Mot ie  van West land Verstandig en GemeenteBelang West land)  

 

De voorz i t te r :  Dan hebben we een gewi jz igde mot ie .  

 

De heer De Gier :  Ik  wi l  zeggen dat  ik  de gewi jz igde mot ie  wel  zou kunnen s teunen a ls  b i j  het  

laats te gedachtest reep je  ‘ raadscommiss ie ’  en b i j  het  eers te gedach test reepje 

‘ raadscommiss ie ’  vervangen zou worden,  aangez ien ik  n ie t  ge loof  da t  EBS en de MRDH hier  

in  een raadscommiss ievergader ing gaan verschi jnen.  Dus ik  wi l  dat  meer  in  opdracht  aan de 

wethouder doen.  Maar nu  d ic tum 2 is  verva l len ,  waar de inv loed  van de bewoners z i t ,  za l  ik  

d ie  n ie t  s teunen.  

 

De voorz i t te r :  Voor de mot ie  z i jn  de f ract ies  van West land Verstandig  en GemeenteBelang  

West land.  Tegen de mot ie  z i jn  de andere f ract ies .  De mot ie  is  verworpen.  

 

5B.  VERZOEK VAN DE FRACTIE VAN WESTLAND VERSTANDIG TOT HET HOUDEN VAN 

EEN INTERPELLATIE OVER DE AFVALVERWERKING HVC 

 

De heer Dui jsens :  Ik  s la  de eers te dr ie  a l inea’s  over ,  want  i nmiddels  is  gebleken dat  er  wel  

s tukken z i jn ,  maar n ie t  de s tukken d ie  to t  beantwoord ing van de vragen le iden.  Vandaag o f  

g is teren is  du ide l i jk  geworden dat  er  b l i jkbaar nog s teeds gewerkt  word t  met  a l leen maar 

voorschotnota ’s  over  heel  2021.  Dus op  z ich onrustbarend,  zou ik  b i jna wi l len zegen.  Want  

we komen u i t  een t i jd  da t  het  a l lemaal…  

 

De voorz i t te r :  Ik  wi l  u  verzoeken u te  beperken  to t  de in terpel la t ie .  
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De heer Dui jsens :  Daar hebt  u  ge l i jk  in .  Maar  goed,  d ie  in le id ing s la  ik  over ,  want  het  l ig t  

inmiddels  wat  anders.  Er  z i jn  geen facturen waardoor  de eers te  vraag beantwoord zou  

kunnen worden.  Want  da t  was aanvankel i jk  de opzet :  geef  d ie  s tukken,  dan kunnen we het  

ze l f  z ien en hoeven we het  n ie t  te  vragen.  Dan de vragen.  

1 .   Klopt  het  da t  HVC delen  of  ze l fs  a l les  wat  in  ge le p last ic  zakken en  ondergronds in  

West land aan p last ic  e t  cetera wordt  opgehaald in  de  verbrandingsoven gooi t ,  net  a ls  

het  restafva l? Zo  nee ,  wat  gebeurt  e r  dan  met  de  p last ic  zakken u i t  supermarkten d ie  

n ie t  gerec i rcu leerd  kunnen  worden? Zo ja ,  s inds wanneer is  de  wethouder en of  het  

co l lege h iermee (deels  o f  geheel  verbranden) bekend?  

2.   Klopt  het  da t  de wethouder inmiddels  bes loten heef t  op vr i jdagmiddag in  West land 

door medewerkers ,  door  externen te  gaan contro leren op de aanwezigheid van gele 

zakken? Wie  doen dat  en wat  kost  dat  ext ra?  

3.   Nadat  vor ige week het  CDA West land  in  het  AD nog l ie t  weten  dat  b i j  hun  f ract ie  geen 

k lachten b innenkwamen over de inzamel ing van afva l  ( in  het  b i jzonder de gele 

zakken) en het  CDA zel fs  de fe i te l i jk  on ju is te  mededel ing  deed dat  de  inwoners in  een  

enquête ze l f  voor  zakken kozen,  waai t  e r  deze  week een geheel  andere  wind b i j  

datze l fde CDA. Het  co l lege,  waar in  het  ze l f  z i t  met  twee wethouders ,  moet  gaan 

onderzoeken of  er  sensoren  kunnen komen op aanwezige conta iners ,  moet  het  co l lege 

de ext ra kosten ,  opgeven,  moet  het  co l lege per  d i rect  gaan onderzoeken of  de r ingen  

verp laats t  kunnen worden ( r ingen hangen vo lgens het  CDA ineens op  ongelukk ige 

p lekken,  ro ls toe lgebru ikers ,  wandelwagens hebben h inder) .  Beet je  laa t  d i t  besef .  Wi j  

ze iden dat  a l  maanden geleden.  Maar het  z i jn  we l  en voora l  onze inwoners d ie  de 

chaos veroorzaken  vo lgens Vermeer.  T ja ,  makkel i jk  een ander de schuld geven.  Maar 

dan komt  een mooi  CDA-c i taat  in  AD: "Het  is  vo lgens het  CDA helder  dat  West landers  

een duide l i jke voorkeur u i tspreken voor centra le  ondergrondse  inzamelconta iners ”  

Ondergronds en nascheid ing dus.  Eindel i jk  begin t  het  besef  door te  d r ingen to t  het  

CDA. Het  CDA e ind ig t  in  het  AD: "We  hebben d i t  be le id  democrat isch vastgeste ld" .  

Ja,  dat  laats te is  waar ,  omdat  Vermeer met  haar  f ract ie  voor  d i t  voorz ienbare en 

kostbare  fout  be le id  koos.  Bl i jkbaar dekt  ze deze  fout  in  met  een  beroep op het  

democrat isch  bes lu i t .  In  ieder  geval  en dat  is  goed,  s tar t  het  CDA met  de draai  naar 

de "u i tgang" :  dat  is  nascheid ing voora l  ondergronds en machinaal  scheiden en  vaker 

het  restafva l  ophalen .  West land Verstandig za l  vo lgende week het  co l lege aanbieden 

"het  lege zakken-dramaboek"  met  veel  fo to 's  en commentaren en conc lus ies.  Wel l icht  

kan dat  b i j  het  CDA ook een verdere d raai  in  de goede  nascheid ingsr icht ing geven.  

Vele eerdere  mot ies van  West land Verstandig  d ie  hetze l fde probeerden te  bere iken,  

werden door het  co l lege en de  coal i t ie  n ie t  gesteund.  Zoals  vaak beter  laat  dan nooi t  

en herhaalde  te rechte kr i t iek  vanui t  West land Verstandig op een fout  be le id  werpt  z i jn  

vruchten af .  Da t  is  n ie t  n ieuw over igens.  Al leen GBW en de PvdA steunden onze 

mot ie  "Beter  ten halve gekeerd dan ten hele  gedwaald"  nog.  Wel l icht  dat  we deze 

mot ie  in  februar i  nog een keer in  s temming la ten  brengen.  

De vraag aan  wethouder  Sni jders  is  hoe z i jn  react ie  is  op deze over igens  terechte 

kr i t iek  van z i jn  coal i t iepar tner  CDA? Heef t  h i j  deze vo ls t rekt  andere aanpak door het  

CDA vooraf  besproken met  hen? Waarom  kwam hi j  ze l f  n ie t  met  d i t  soor t  suggest ies? 

Ziet  h i j  d ie  ze l f  a ls  reëel? Eerder  konden vo lgens de wethoud er geen sensoren komen 

en moest  iedereen maar  genoegen nemen met  de p lekken van de  k lemmen op de 

lantaarnpalen.  Ook ontkende de wethouder recent  nog dat  e r  problemen waren en 

ver l iep a l les  pr ima.  Kan dat  a l les  nu wel  veranderd of  aangepast  worden  vo lgens d e 

wethouder ,  omdat  het  CDA aan verk iez ingskoorts  begint  te  l i jden?  Waarom kwam hi j  

er  ze l f  n ie t  mee? Voel t  de wethouder  de ommezwaai  van het  CDA a ls  een  mes in  de  

rug? Is  het  n ie t  beter  -net  a ls  andere gemeenten -  maar d i rect  te  s toppen  met  d i t  zot te  

gedoe met  d ie  zakken wat  echt  aan n iemand va l t  u i t  te  leggen? Geef t  de wethouder 

net  a ls  het  CDA de schu ld aan onze inwoners  da t  het  overa l  fout  gaat?  Hoeveel  

ingrepen d ie  ge ld kosten  en waarschi jn l i jk  het  probleem  niet  op lossen,  wi l  de 
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wethouder nog nemen voordat  h i j  de  handdoek in  de r ing gooi t  voor  d i t  be le id? Heef t  

de wethouder nog ze l f  ander verbeter  ideeën of  laat  h i j  a l le  fantas ieën  op d i t  moment  

aan het  CDA over?  

 

Wethouder Sni jders :  Mi jnheer de voorz i t te r .  De heer Dui jsens heef t  behoor l i jk  wat  vragen 

geste ld .  Een aan ta l  v ragen za l  ik  concreet  door lopen en op een aanta l  v ragen za l  ik  in  het  

a lgemeen antwoorden.  

De eers te v raag is  o f  a l les  naar de verb randingsove n gaat  en daarop  zeg  ik  heel  du ide l i jk  

nee.  De werkwi jze is  dat  het  a fva l  naar  Rot te rdam gaat ,  n aar een  scheid ings insta l la t ie .  Die 

ins ta l la t ie  scheidt  a fva l  i n  d iverse f ract ies .  Zoals  u weet  bestaat  p last ic  u i t  d iverse f ract ies ,  

maar er  z i t ten ook b l ik  en dr inkkar tons in .  Vervo lgens gaat  het  dan naar de afnemers toe.  

Dus het  wordt  gescheiden.  Ui teraard b l i j f t  er  a l t i j d  een n ie t  te  gebru iken res idu over ,  dat  

naar de verbrandingsoven gaat .  Maar da t  is  normaal  en gebeurt  in  heel  Neder land.  

Het  kan ook voorkomen dat  een par t i j  word t  a fgekeurd.  Als  er  te  veel  vervu i l ing in  z i t  word t  

een par t i j  a fgekeurd.  Tot  nu va l t  dat  heel  e rg mee.  De afkeurpercentages  l iggen het  

a fge lopen jaar  tussen de  1% en 2%.De rest  kan a l lemaal  hergebru ik t  worden,  gaat  het  p roces 

in  en gaat  n ie t  naar de vu i lverbranding.  

De tweede vraag gaa t  over  contro les.  Ik  heb  verordonneerd vr i jdag  ext ra  te  contro leren .  Ik  

heb een schone woonomgeving verordonneerd .  D ie wi l len we a l len.  Hoe dat  prec ies gebeurt  

laat  ik  aan mi jn  medewerkers  over ,  maar  dat  is  mi jn  boodschap.  I k  heb ook aangegeven 

doordeweeks voor een schone woonomgeving te  zorgen.  Dus n ie t  a l leen in  de weekenden.  

Dat  betekent  ook dat  een aanta l  van onze medewerkers ,  in  een aanta l  geval len ook wat  

externe medewerkers ,  doordeweeks en in  de weekenden nagaan a ls  er  k lachten z i jn  

ingediend dat  zakken a lsnog worden opgehaald.  

Bi j  v raag 3 z i jn  on tzet tend veel  v ragen geste ld ,  d ie  a l lemaal  betrekk ing hebben op het  CDA. 

Die vragen kunnen dan ook aan het  CDA worden geste ld ,  dat  ze keur ig  kan beantwoorden.  Ik  

wi l  wel  op  de vragen ingaan.  De afgelopen per iode hebben we het  inzamelsysteem voor PBD 

ingevoerd.  Da t  betekent  gewoon dat  je  een inregelper iode nodig hebt .  Die per iode is  nu.  Er  

wordt  heel  goed gekeken hoe het  gaat  en wat  er  nog veranderd moet  worden.  

U s te lde vervo lgens de  vraag hoe ik  tegen de opmerk ingen van het  CDA aank i jk .  Nou,  t egen  

de opmerk ingen van het  CDA k i jk  ik  heel  pos i t ie f  aan.  Het  CDA vraagt  aandacht  voor  een 

aanta l  zaken.  De commiss ie bespreekt  over  een aanta l  weken b i jvoorbee ld sensoren.  

Welke zaken gaat  de wethouder de komende weken nog in  gang zet ten?  Zoals  u weet  is  dat  

de communicat iecampagne ,  zodat  heel  du ide l i jk  i s  dat  we een afva lapp hebben.  We hebben 

ontdekt  dat  d ie  nog  n ie t  to t  iedereen goed is  doorgedrongen .  Die afva lapp geef t  aan wanneer 

bakken in  de buurt  ge leegd worden,  waar je  bepaalde boven- en ondergrondse afva lpunten 

kunt  v inden.  Pracht ig  dus.  Daarnaast  zet ten we de komende per iode een  afva lcoach  in  om de 

bevolk ing ext ra te  ver te l len hoe goed het  is  om a fva l  te  scheiden en hoe je  dat  ze l f  aan kunt  

pakken.  Ook de komende per iode wordt  nog  een  keer goed gekeken naa r  de kroonr ingen.  

Z i jn  er  vo ldoende,  kunnen d ie  de capac i te i t  aan  o f  moeten er  ext ra  worden aangebracht ? Ook 

boven- en ondergrondse  verzamelconta iners  worden gemoni tord.  Als  we z ien dat  er  een 

hotspot  onts taat  bek i jken we of  e r  ext ra  bovengrondse conta iner s  b i jgeplaats t  moeten 

worden.  Al les  is  nodig om de boel  goed in  te  regelen.  De bere idheid b i j  de bevolk ing is  groot ,  

merken we.  We z i jn  heel  opt imis t isch dat  het  goed gaat  ver lopen.  Vandaar dat  we er  vo lop op  

inzet ten om dat  in  goede banen te  ge le iden.  

 

De heer Dui jsens :  De wethouder zegt  dat  het  a fva l  naar Rot terdam gaat  en dat  behalve een 

res idu evenals  een afgekeurde par t i j  wel  degel i j k  wordt  gerecyc leerd .  Waarom bl i jk t  dat  dan 

n ie t  u i t  de nota ’s d ie  u k r i jg t?  Want  HVC breng t  vo lgens mi j  a l les  naar Dordr echt  en/of  

Alkmaar.  Rot terdam is  voor  mi j  n ieuw,  maar dat  zu l len we nagaan .  Waarom betaal t  u  daar  

dan n ie t  voor  o f  k r i jg t  u  ze l fs  een  opbrengst  voor  p last ic?  Waarom is  het  antwoord gegeven 

dat  we geen rekeningen hebben en we voor lop ig a l leen maar met  voorschot ten  werken.  Dat  
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doet  u  a l  een heel  jaar .  In  ieder  geval  vanaf  augustus wat  bet ref t  het  p last ic .  Dus daarop  wi l  

ik  een antwoord hebben.   

U draai t  een beet je  heen om de vraag of  u  aan medewerkers  of  wie dan  ook het  verzoek hebt  

gedaan dat  ze op vr i jdagmiddag een rondje moeten r i jden.  Nogmaals ,  w i j  ju ichen het  toe da t  

u  de puinzooi  laat  opru imen d ie u in  eerder  van de week hebt  veroorzaakt  en dat  de gele 

zakken d ie  z i jn  b l i jven l iggen weggehaald worden.  Geef  even concreet  antwoord op  de vraag 

of  de construct ie  is  o f  op vr i jdagmiddag een rondje wordt  gereden.  En ook wie dat  doe t  a ls  

medewerkers  dat  n ie t  doen en wat  de ext ra kosten daarvan z i jn .  Veel  he lpen doet  het  n ie t ,  

want  op vr i jdagavond z ien we toch overa l  zakken l iggen.  

De derde v raag.  U zegt  dat  d ie  v raag n ie t  aan u is  geste ld .  De vraag is  ook of  u  bere id ben t  

om de r ingen aan andere lantaarnpalen te  hangen.  Dat  is  ook een van de geui te  wensen.   

U geef t  geen antwoord op de vraag waarom u de pol i t iek  nodig heef t  om maatregelen te  

verz innen d ie  u ze l f  ook had kunnen verz innen.  De vraag is  waarom u h ier  ze l f  n ie t  mee ben t  

gekomen a ls  d i t  dan oploss ingen zouden z i jn .  Of  b ent  u  het  met  ons eens dat  het  wel iswaar 

deels  op loss ingen z i jn ,  maar het  n ie t  door kunnen r i jden ,  de hoeveelheid zakken d ie  afva l t ,  

de pu inzooi  d ie  onts taat  door vogels  d ie  in  zakken p ikken ook problemen z i jn .  Inwoners 

hangen helaas ook ander vu i l  aan d ie  pa len.  Dat  vu i l  laat  degene d ie  he t  ophaal t  achter .  Dat  

hangt  daar vervo lgens dagen.  Het  gaat  dus om restafva l  aan d ie  pa len .  Hebt  u  ook 

oploss ingen daarvoor? Hebt  u  ook  oploss ingen voor het  probleem da t  de ophalers  d ie  zakken 

van de lantaarnpalen  af  gr issen en vervo lgens de hengsels  van d ie  zakken,  meesta l  z i jn  dat  

er  zest ig  o f  zevent ig  in  een s t raat ,  v r i j  rondwaaien ? Of  wacht  u  daarvoor  ook op de vr ienden 

van de coal i t ie ,  d ie  a l le r le i  suggest ies  gaan doen om dat  op te  lossen ? De vraag is  o f  u  z ich 

ze l f  voel t  gepasseerd,  omdat  u  to t  zaken gedwongen wordt ,  waarvan een b l ind paard z ie t  dat  

het  geen oploss ing is .  

Waarom doet  u  ze l f  n iks  aan de  terechte  k lachten ,  behalve aan communicat ie  d ie  a l  in  

augustus is  gestar t?  Waarom doet  u  ze l f  n iks  aan de ve le terechte k lachten d ie  er  z i jn? En 

waarom laat  u  in  fe i te  a l les  een beet je  op z i jn  be loop? U constateer t  dat  men moei te  heef t  

om aan het  systeem te wennen.  Ik  gee f  u  op een br ie f je  dat  West landers  n ie t  aan d i t  systeem 

zul len wennen,  omdat  het  n ie t  deugt .  En wanneer is  voor  u  de maat  vo l?  Dat  u  zegt  dat  het  

n ie t  langer kan,  we ermee s toppen en we maar op een andere manie r  gaan inzamelen.  

 

De voorz i t te r :  Ik  k i jk  o f  nog ander raads leden het  woord  wi l len voeren.  

 

Mevrouw Vermeer-de Smi t :  Voorz i t te r .  Toen ik  de tekst  van het  in te rpel la t iedebat  las  dacht  ik  

eers t  dat  de heer Dui jsens een debat  met  het  CDA had aangevraagd.  Maar l ie fs t  zest ien keer  

worden we daar in  namel i jk  genoemd. Omdat  de  heer Dui jsens zoveel  vragen aan ons heef t ,  

wi l  ik  graag een en ander aan hem verduide l i jken ,  zodat  het  voor  iedereen helder  is  wat  het  

CDA graag wi l .  

West land Verstandig  komt met  een k lachtenpunt  en ze l fs  met  een dramabo ek.  Het  CDA komt 

met  verbeterpunten  d ie  i k  graag nog even u i t leg .  Wi j  zouden inderdaad wi l len dat  overa l  in  

West land ondergronds a fva l  wordt  gescheiden.  Wi j  zouden ook graag wi l len dat  de zon e lke 

dag schi jn t .  Kor tom, onze wensen s t roken nu eenmaal  jammer genoeg vaak n ie t  met  de 

werkel i jkheid.  We leven  nu eenmaal  in  een drukbevolk t  gebied waar  het  onder de grond  

helaas ook n ie t  leeg is .  Dus wat  ons betref t :  ondergronds waar het  kan  en bovengronds waar 

het  moet .  

Bi j  voorscheid ing kunnen  er  veel  meer rests t romen worden gerecyc led.  De afva lcoach d ie  

vor ige week b i j  mi j  langskwam heef t  dat  nog eens haarf i jn  u i tge legd.  En h i j  ver te lde dat  h i j  

deze week ook b i j  de heer Dui jsens langs gaat .  Dus misschien kan h i j  dat  aan hem ook nog 

een keer u i t leggen.  Verder worden  wi j  ons ervan bewust  hoeveel  a fva l  wi j  produceren.  En dat  

is  dus n ie t  mis .  

Wat  s te l len wi j  nu concreet  voor? De verzamelconta iners  hebben duide l i jk  een te  k le in  

vo lume voor de aangeboden hoeveelheden.  Wi j  v ragen om een f requenter  ophaalschema. En 

we vragen dus wat  he t  kost  om sensoren te  p laatsen d ie  een s ignaal  a fgeven a ls  de 
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conta iner  vo l  is .  Dat  gaa t  in  heel  veel  gemeenten  heel  goed.  We z i jn  e rg benieuwd wat  dat  

gaat  kosten.  En wi j  v ragen of  de r ingen  d ie  in  de  weg hangen  o f  het  u i tz i cht  h inderen op een  

andere p laats  gemonteerd kunnen worden .  En a ls  laats te  vragen we om meer communicat ie  

naar inwoners .  Zakken op z i jn  vroegst  de avond voor het  ophalen ophangen,  net  zoals  je  dat  

met  de conta iner  doe t .  En de grat is  a fva l  West land app beter  onder de aandacht  brengen.  

Zoals  ik  a l  ze i ,  West land  Verstandig komt met  een  k lachtenboek en een d ramaboek.  Wi j  

komen met  verbeterpunten.  Voorz i t te r .  Overduide l i jk  b l i jk t  dat  West landers  hun afva l  best  

wi l len scheiden.  Laten  wi j  hen daarb i j  zo goed mogel i jk  he lpen.  En ik  b en  b l i j  dat  de 

wethouder zo ju is t  een en ander heef t  toegezegd.  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l ,  mevrouw Vermeer.  Dan geef  ik  het  woord aan  wethouder Sni jders  

in  tweede te rmi jn .  

 

Wethouder Sni jders :  Voorz i t ter .  Ik  wi l  ook het  CDA vanui t  deze  hoek nog bed anken voor de 

ext ra toe l icht ing op a l le  vragen d ie  de heer Dui jsens heef t  geste ld .  

Ik  ga weer  terug naar de  vragen van de heer Dui j sens.  Ui teraard wordt  ons PBD gerecyc led.  

Dat  gaat  n ie t  naar de afva lverbranding.  U gaat  nu in  op een factuur .  We zul len b i j  de 

e indfactuur  k i jken wat  er  daadwerkel i jk  met  ons afva l  gebeurt .  Ik  weet  100% z eker dat  het  

keur ig  word t  gerecyc led.  Het  is  jammer da t  er  iedere keer anders word t  gedacht .  

De tweede vraag van de  heer Dui jsens g ing  over  het  weekend.  Ik  wi l  een  schoon West land,  

in  de week en in  het  weekend.  Dat  heb  ik  tegen mi jn  medewerkers  gezegd.  Daartoe nemen 

z i j  passende maatregelen.  Ik  ga n ie t  to t  in  deta i l  a l ler le i  zaken met  hen bespreken.  Dat  laat  

ik  aan hun vakkennis  over .  Wel  wi l  ik  een schoon West land.  De heer Dui jsens wi l  dat  ook.  Of  

wi l  h i j  dat  n ie t  en de zakken la ten hangen?  

Wat betref t  de door  het  CDA aangedragen zaken heb ik  aangegeven welke act ies b i j  ons op 

papier  s taan.  Eind vor ig  jaar  waren a l le  kernen voorz ien van d i t  systeem.  Deze en vo lgende 

maand za l  een aanta l  zaken f i jnges lepen moeten  worden.  Daarvoor hebben we een aan ta l  

ac t ies  u i tgezet .  He t  CDA heef t  aangegeven h ie raan en daaraan te  denken.  Een aanta l  van 

deze zaken s taat  b i j  ons  op de ro l  om te doen.  We gaan er  gewoon vanui t  dat  dat  goed 

gebeurt .  En  ik  ben b l i j  dat  de West lander  momenteel  behoor l i jk  gaat  sche iden,  want  we 

wi l len a l lemaal  naar  een  c i rcu la i re  economie toe.  En dat  begin t  met  ons a fva l  zoveel  mogel i jk  

te  scheiden en her  te  gebru iken.  

 

De heer Dui jsens :  De wethouder geef t  er  wel  een  hele rar e move aan :  wi l  de heer Dui jsens  

geen schoon West land? Potverdor ie ,  hoe dur f t  u !  U maakt  er  een puinhoop en chaos van.  Als  

je  met  mensen op s t raat  gaat  praten  hoor je  meteen wie aan he t  goede e ind van het  geheel  

s taat .  Vervo lgens gaat  u  mi j  v ragen of  ik  geen sc hoon West land wi l .  Kom nou toch!  Maar 

goed,  u  geef t  geen antwoord op mi jn  vraag over  ext ra kosten  van de ext ra rondes.  Ik  houd 

mi jn  har t  vast  dat  u  de e indafrekening afwacht .  U hebt  heel  2021 geen rekening van HVC 

gehad.  Moeten we nog een keer door d ie  man gel  dat  u  u i te indel i jk  moet  toegeven dat  het  

veel  duurder is  geweest  dan geschat ? Wat is  d i t  voor  be le id? Wat doe t  u  a l lemaal? U zorgt  

n ie t  voor  de winkel .  U was toen n ie t  in  cont ro l  en u  bent  nog s teeds n ie t  in  contro l ,  wat  best  

wel  ernst ig  is .  

U reageert  ook n ie t  op de s te l l ing van het  CDA dat  het  voor  cent ra le  ondergrondse 

inzamelconta iners  is .  Daar z i jn  wi j  ook voor.  Natuur l i jk  z i jn  we daarvoor.  Al  d ie  t roep  op de 

s t raat  kunnen we dan voorkomen ,  want  ondergronds is  natuur l i jk  de meest  ideale op loss ing .  

Waarom k iest  u  daar n ie t  voor? Dan zegt  u  dan wel  te  gaan zorgen voor een sensor in  een 

conta iner .  Nou,  dat  za l  wel  veel  he lpen gez ien de wein ige conta iners  d ie  we hebben.  Dus dat  

za l  de oploss ing n ie t  z i j n .  Ik  hoor  u  ook helemaal  n ie t  reageren op de sugge st ie  van het  CDA 

om die r ingen eens even  te  hergroepen,  omdat  d ie  soms een beet je  ongelukk ig hangen .  

Dr iekwart  hangt  ongelukk ig en op vo ls t rekt  onmogel i jke p lekken.  Ik  zou n ie t  weten waar u d ie  

gekke d ingen dan wel  moet  hangen.  Vervo lgens gaat  u  ze  b i j  de een  weghalen en b i j  een 

ander hangen.  Daarop hebt  u  n ie t  gereageerd  Dus wi j  d ienen een mot ie  in .  
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Mot ie  inzamel ing afva l  

“De raad  van de gemeente West land in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022;  

overwegende:  

-   gehoord de antwoorden van het  co l lege/wethouder op de in te rpel la t ievragen;  

-   vasts taat  dat  de wethouder maar ook het  co l lege de gr ip  op he t  inzamelen  van afva l  

vo l led ig is  kwi j tgeraakt ;  

-   de wethouder en het  co l lege nu a l ler le i  n ie t  eens  ze l fbedachte b i js tur ingen  moet  doen 

om een fout  systeem in  s tand te  la ten;  

-   de wethouder en het  co l lege n ie t  a l leen de foute keuze kan worden  aangerekend,  

maar ook dat  doorgegaan wordt  met  de verdere u i t ro l  in  West land toen b leek dat  in  

De L ier  en  's -Gravenzande het  fout  l iep  en een  g root  deel  van onze omwoners 

bezwaar maakten tegen I ta l iaanse toestanden,  onvei l ige toestanden en leefomgeving 

verpestende s i tuat ies  en  dat  in  coronat i jd  a ls  onze inwoners het  toch a l  n ie t  

gemakkel i jk  hebben;  

-   d i t  k lemt te  meer nu ook de wethouder hoge onnodige kosten gaat  maken om  het  

systeem aan te  passen voor het  t re f fen van maat regelen waar h i j  ze l f  n ie t  aan 

gedacht  heef t ;  

de raad keurt  a f  het  door wethouder Sni jders  gevoerde bele id  en keur t  a f  dat  na  vasts te l l ing 

dat  de gele zakken to t  fors  onwensel i jke s i tuat ies  le iden,  n ie t  d i rect  gestopt  is  met  deze 

wi jze van inzamelen;  

gaat  over  to t  de orde van de dag.  

(Mot ie  van West land Verstand)  

 

De voorz i t te r :  Als  u  zorg t  voor  ind ien ing b i j  de gr i f f ier  s te l  ik  ook voor  dat  we deze mot ie  b i j  

de s temming over  de mot ies betrekken.  

 

De heer Keizer :  Voorz i t ter .  Ik  heb een  verzoek aan de ind iener.  We kunnen ons n ie t  v inden 

in  de overwegingen.  Wi j  v inden het  ook n ie t  te recht .  Het  is  n ie t  het  be le id  van de wethouder.  

Als de ind iener van ‘door wethouder Sni jders ’  ‘door  het  co l lege’  maakt ,  dan kunne n we in  

ieder  geval  het  d ic tum steunen.  

 

De heer Dui jsens :  Dat  is  pr ima.  

 

Gewi jz igde mot ie  inzamel ing afva l  

“De raad  van de gemeente West land in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022;  

overwegende:  

-   gehoord de antwoorden van het  co l lege/wethouder op de  in te rpel la t ievragen;  

-   vasts taat  dat  de wethouder maar ook het  co l lege de gr ip  op he t  inzamelen  van afva l  

vo l led ig is  kwi j tgeraakt ;  

-   de wethouder en het  co l lege nu a l ler le i  n ie t  eens  ze l fbedachte b i js tur ingen  moet  doen 

om een fout  systeem in  s tand te  la te n;  

-   de wethouder en het  co l lege n ie t  a l leen de foute keuze kan worden  aangerekend,  

maar ook dat  doorgegaan wordt  met  de verdere u i t ro l  in  West land toen b leek dat  in  

De L ier  en  's -Gravenzande het  fout  l iep  en een  g root  deel  van onze omwoners 

bezwaar maakten tegen I ta l iaanse toestanden,  onvei l ige toestanden en leefomgeving 

verpestende s i tuat ies  en  dat  in  coronat i jd  a ls  onze inwoners het  toch a l  n ie t  

gemakkel i jk  hebben;  

-   d i t  k lemt te  meer nu ook de wethouder hoge onnodige kosten gaat  maken om  het  

systeem aan te  passen voor het  t re f fen van maat regelen waar h i j  ze l f  n ie t  aan 

gedacht  heef t ;  
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de raad keurt  a f  het  door het  co l lege gevoerde bele id  en keurt  a f  dat  na  vasts te l l ing dat  de 

gele zakken to t  fors  onwensel i jke s i tuat ies  le iden,  n ie t  d i rect  gestopt  is  met  deze wi jze van 

inzamelen;  

gaat  over  to t  de orde van de dag.  

(Gewi jz igde mot ie  van West land Verstand )  

 

De voorz i t te r :  Dan breng  ik  de mot ie  in  s temming .  Voor z i jn  de  f ract ies  van West land 

Verstandig,  de  PvdA en  GemeenteBelang  West land.  Tegen de mot ie  z i jn  d e f ract ies  van 

GroenLinks,  D66,  de VVD, de Chr is tenUnie -SGP, de LPF en  het  CDA. De mot ie  is  verworpen.  

Aldus bes loten.  

 

7.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN HET WOORDELIJKE VERSLAG VAN DE 

OPENBARE RAADSVERGADERING 7 DECEMBER 2021  

 

De voorz i t te r :  Niemand wens t  h ierover  het  woord.  Aldus is  het  ve rs lag vastgeste ld .  

 

8 .   LIJSTEN IN- EN UITGAANDE STUKKEN 

8.1  VASTSTELLING VAN DE AFHANDELING VAN DE LI JST MET INGEKOMEN STUKKEN 

(LIS )  

8 .2  KENNISNEMING VAN DE LIJST MET UI TGAANDE STUKKEN (LUS)  

8.3  KENNISNEMING VAN DE LIJST MET VERTROUWELIJKE STUKKEN 

8.4  KENNISNEMING VAN DE LIJST MET ARTIKEL 42 -VRAGEN EN ANTWOORDEN  

 

De voorz i t te r :  Niemand wi l  over  de l i js ten  van in -  en u i tgaande s tukken het  woord .  Aldus z i jn  

ze vastgeste ld .  

 

HAMERSTUKKEN TER VASTSTEL LING 

9.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN DE VERORDENING NADEELCOMPENSATIE 

OMGEVINGSWET GEMEENTE  WESTLAND 

 

10.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN HET BESTEMMINGSPLAN DORPSKADE 100 

TE WATERINGEN 

 

11.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN DE NOTA KOSTENVERHAAL 

GEBIEDSOVERSTIJGENDE WERKEN, WERKZAAMHEDEN EN MAATREGELEN 2022  

 

12.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN HET BESTEMMINGSPLAN 2E HERZIENING 

HONDERDLAND FASE 2  

 

De heer Le l ieve ld :  GBW houdt  grote twi j fe l  o f  het  p lan zoals  besproken een antwoord  is  op 

de u i tspraak van de Raad van State.  Wi j  denken dat  het  geen haalbare kaart  gaat  worden.  

Tot  zover onze s temverk lar ing .  Wi j  z i jn  tegen het  voors te l .  

 

14.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN HET BESTEMMINGSPLAN WESTERHONK  

 

De voorz i t te r :  Conform de voors te l len is  b i j  de agendapunt  9  t /m 12  en 14  bes loten ,  onder 

aantekening dat  GBW tegen het  voors te l  onder 12 heef t  gestem d.  

 

BERAADSLAGING EN VASTSTELLING  

 

13.   VOORSTEL TOT ACCORDERING VAN DE STRATEGISCHE AANKOOP VAN HET 

PERCEEL MET OPSTAL AAN DE HYACINTHSTRAAT 24 TE HEENWEG TE ’S –

GRAVENZANDE 



W O O R D E L I J K  V E R S L A G    

R A A D  2 5  J A N U A R I  2 0 2 2  

 

 27 

 

De heer Voskamp: Voorz i t ter .  Gehoord de inspreekster  wi l len we graag  horen of  er  een 

oploss ing is  voor  hun probleem, dat  ze aangeef t .  Voor de  rest  z i jn  wi j  voor  het  voors te l  to t  

s t ra teg ische aankoop.  

 

De heer De Gier :  Voorz i t ter .  In  de  commiss ievergader ing hebben we over het  onderwerp 

gesproken.  Toen werd ges ignaleerd dat  een deel  van het  par tycent rum a l  een aanta l  jaren  

n ie t  opereert  en het  daarmee n iet  meer a ls  buurthu is  funct ioneerde.  Tegel i jker t i jd  is  toen wel  

ges ignaleerd dat  e r  wel  een yogastudio in  zat .  De  wethouder  ze i  dat  in  goed over leg naar 

andere huisvest ingsmogel i jkheden voor de yogastudio werd gezocht .  Toen ze iden a l len dat  

de e igenaar wi l  verkopen en wi j  wi l len kopen,  waarna er  een  park  komt,  dat  we wel  wi l len .  Nu  

b l i jk t  dat  er  geen enkel  over leg met  de y ogastud io was,  dat  de  e igenaar de huur heef t  

opgezegd per  1  ju l i  en  dat  de yogastudio d ie  zeven dagen lessen verzorg t ,  overdag en ’s  

avonds,  s t raks op s t raat  s taat .  Da t  kan toch n ie t  de bedoel ing z i jn?  Ik  wi l  daarom eers t  van 

de wethouder horen wat  de oploss ing is  voor  de e igenaar van de yogastudio,  voordat  we 

überhaupt  verder  kunnen praten,  omdat  ik  me in  ieder  in  de commiss ievergader ing op het  

verkeerde been gezet  voel .  

 

De heer Hof land:  Voorz i t ter .  De  b i jdrage is  ook een soort  van s temverk lar ing.  Ik  denk dat  we 

met  heel  veel  par t i jen een beet je  op dezel fde  l i jn  z i t ten.  Al  ja ren is  er  een in i t ia t ie f  voor  

Heenweg,  wat  Heenweg moet  he lpen om een f i tpark  daar te  rea l iseren.  We kunnen vanavond 

een s tap in  de r icht ing zet ten om dat  f i tpark  te  rea l iseren.  

Tegel i jker t i jd  hebben we ber ichten en mai ls  gehad over  de zorgen en grote zorgen van de 

yogastudio.  We wi l len  het  een en ook het  ander.  Van het  f i tpark  z i jn  we een groot  

voors tander.  We zul len  dus sowieso voor het  voors te l  s temmen,  maar verzoeken dr ingend 

voor de yogastudio naar  een passende oploss ing  te  zoeken ,  zoals  dat  ook in  de 

commiss ievergader ing is  gedaan .  Dat  is  misschien n ie t  he lemaal  de ro l  d ie  je  behoort  op  je  

te  nemen.  Maar ook voor d i t  in i t ia t ie f  moeten we een goede p lek weten te  v inden.  

 

De heer Le l ieve ld :  Voorz i t ter .  Sinds 2015 is  GBW voorstander van een  f i tpark  in  Heenweg.  

Dus wat  dat  aangaat  z i jn  we het  heel  snel  met  e lkaar  eens.  Maar ook wi j  wi l len heel  graag 

aandacht  voor  de yogastudio en een passende  oploss ing voor d i t  probleem. Dus ik  s lu i t  me  

van har te  aan b i j  de woorden van de heer  Hof lan d.  

 

De heer Dui jsens :  We moeten n ie t  vergeten dat  het  om een krediet  gaat  voor  een 

s t ra teg ische aankoop.  Dus we bes l issen e igenl i j k  n ie t  to t  s loop.  De wethouder heef t  in  de 

commiss ievergader ing gezegd in  over leg te  z i jn  met  de yogastudio,  wat  n ie t  het  geval  was.  

Dat  v ind ik  verve lend.  Dat  moet  ingehaald worden en in  goed over leg  moet  getracht  worden 

to t  ie ts  moois  voor hen en de gemeente te  komen.  De aankoop moet  wel  p laatsv inden,  want  

anders verkoopt  de s t ich t ing het  s t raks aan een ander en heef t  d ie  mevrouw pas een echt  

probleem, dus moet  ze e r  toch u i t .  We kunnen dan maar beter  a ls  gemeente nu kopen,  dat  

we een beet je  greep op  het  geheel  houden.  Dat  i s  ook in  hun belang,  maar dat  moet  wel  de 

nodige aandacht  kr i jgen.  

 

De heer Van Harmelen :  Voorz i t ter .  In  de commiss ievergader ing is  het  a l  u i tgebre id 

besproken en heb ik  a l  een en ander gezegd.  Onder andere naar aanle id ing van het  fe i t  da t  

Yogastudio West land nog in  het  pand z i t  en de toezegging van de gemeente c .q.  de 

wethouder dat  er  gezocht  za l  worden  naar een  passende oploss ing en een geschik te en 

vervangende ru imte  voor  de yogastudio .  Onder d ie  toezegging zoeken we een oploss ing voor 

d i t  probleem en hebben we gezegd te  kunnen ins temmen met  d i t  voors te l .  Zo is  de s i tuat ie  

wat  ons bet ref t  nog s teeds.  
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Wethouder mevrouw Gard ien-Reinders :  Voorz i t te r .  Als  je  de  gesprekken met  Open Huis  voert  

is  het  log isch dat  je  n ie t  met  huurders  van de  St i cht ing Open Huis  kunt  spreken.  Dat  is  een 

kwest ie  tussen huurder en verhuurder ,  een kwes t ie  tussen Open Huis  en de yogastudio.  

Vanavond l ig t  n ie t  het  bes lu i t  voor  om de yogastudio onmogel i jk  te  maken,  maar om Open 

Huis  aan te  kopen,  omdat  Open Huis  dat  aan de  gemeente heef t  aangeboden.  De heer 

Dui jsens memoreerde a l  dat  a ls  de ge meente he t  n ie t  koopt  een ander het  koopt  en  dan is  de  

toekomst  van het  yogacentrum ook zeer ongewis .  Over igens is  in  het  voors te l  ook 

gememoreerd aan het  yogacentrum. Ik  heb u  de vor ige keer ook gezegd in  over leg met  het  

yogacentrum te gaan om te k i jken n aar een passende oploss ing.  De a fspraak daarvoor is  

inmiddels  gemaakt .  

De huurovereenkomst  is  opgezegd per  1  ju l i .  Maar u kunt  ook in  he t  voors te l  lezen dat  het  

n ie t  de verwacht ing is  dat  meteen daarna de s loophamer er  a l  in  gaat .  We k i jken ook of  een 

overeenkomst  te  s lu i ten is  to t  beheer,  wat  ook nog mogel i jkheden geef t  voor  de yogastudio  

Als  s t raks de f i t  & fun box k laar  is  zouden ze daar in  hun in t rek kunnen nemen.  Maar 

nogmaals ,  het  is  pr imai r  een kwest ie  tussen huurder en verhuurder ,  maar u i teraard gaan  we 

over leg met  de yogastud io om te k i jken of  we to t  een passende oploss ing kunnen komen .  Als  

de huurovereenkomst  per  1  ju l i  is  opgez egd is  he t  n ie t  log isch dat  de yogastudio op 2 ju l i  op 

s t raat  s taat .  Dus nogmaals ,  vo lgende week  is  e r  een gesprek en we proberen met  e lkaar  to t  

een goede oploss ing te  komen.  We z i jn  heel  erg  b l i j  d i t  voors te l  aan  u te  kunnen voor leggen.  

Ui teraard  moeten we a ls  co l lege en u a ls  raad  het  a lgemeen belang  afwegen.  Di t  is  een 

burger in i t ia t ie f  dat  a l  ve le  jaren geleden is  genomen.  We z i jn  ontzet tend  b l i j  dat  we  daaraan 

nu invu l l ing kunnen geven.  We kunnen daarmee ook een s tuk vergroening rea l iseren.  En het  

is  een heel  mooie aanvu l l ing op de daar te  bouwen wi jk .  Dus  vanui t  het  a lgemeen belang 

v indt  het  co l lege d i t  een  heel  goed voors te l .  En nogmaals ,  we gaan met  de yogac lub in  

gesprek om te k i j ken of  we met  hen een  goede oploss ing kunnen v inden.  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l .  Is  er  behoef te  aan een  tweede te rmi jn?  

 

De heer De Gier :  De s t ra teg ische aankoop l i jk t  me u i ts tekend.  Het  gaat  me  er  meer om dat  e r  

n ie t  ges loopt  wordt  voordat  er  een passende oploss ing is  voor  de yogastudio.  A ls  de 

wethouder dat  toezegt  s tem ik  graag in  met  d i t  voors te l .  

 

De heer Spaans:  Voorz i t ter .  I k  heb de  eers te termi jn  even la ten gaan om de wethouder de 

ge legenheid te  geven haar s tandpunt  naar voren te  brengen .  Ik  leg twee d ingen naast  e lkaar  

d ie  me t r iggerden .  Enerz i jds  het  te  nemen bes lu i t  en anderz i jds  dat  e en  passende oploss ing 

pas passend kan z i jn  a ls  d ie  door twee kanten passend gevonden wordt .  En n ie t  a l leen vanaf  

de z i jde van degene d ie  nog geen gesprek gevoerd heef t .  De input  van de yogastudio ze l f  wi l  

ik  graag meenemen in  m i jn  bes lu i t .  T i jdens de inspraakronde is  dat  a l  aangekaart .  En dat  

kan ik  nu n ie t .  Als  ik  op  de woorden van  de inspreekster  a fga,  en ik  denk dat  z i j  daar  wat  van 

weet ,  want  het  is  haar s tud io,  dan is  het  nog  geen s inecure om een passende 

oploss ing/passende p lek in  het  West land te  v inden.  Dan v ind ik  he t  wel  leuk om de woorden  

’passende oploss ing ’  te  horen.  Als ik  de  inspreekster  hoor o ver  haar bedr i j fsvoer ing,  zeven 

dagen per  week,  e t te l i jke momenten per  dag,  geen p lek in  een gymzaal ,  want  d ie  is  overdag 

a l  in  gebru ik ,  de e isen  d ie  yogabeoefening ze l f  a l  met  z ich meebrengt ,  d an v ind ik  een 

passende oploss ing een beet je  te  makkel i jk .  Ik  zou daarom toch graag een wat  du ide l i jke r  

opmerk ing van de wethouder wi l len hebben,  voordat  ik  h ier in  mee kan gaa n.  Anders denk ik  

ook dat  we 1.500 mensen een heel  verve lende per iode gaan bezorgen .  En dat  kan toch ook 

de bedoel ing n ie t  z i jn .  Hoezeer ik  ook  een f i tpark  een goed idee v ind.  

 

Wethouder mevrouw Gard ien-Reinders :  Voorz i t te r .  Ik  kan natuur l i jk  nu n ie t  zeggen wat  d ie  

passende oploss ing is .  I k  kan a l leen  zeggen dat  we ernaar s t reven om er  met  e lkaar  u i t  te  

komen.  Nogmaals ,  de huurovereenkomst  is  opg ezegd door de St icht ing Open Huis .  De 

St icht ing Open Huis  wi l  verkopen.  Is  het  n ie t  aan ons,  dan is  het  aan  een ander.  Dat  za l  de 



W O O R D E L I J K  V E R S L A G    

R A A D  2 5  J A N U A R I  2 0 2 2  

 

 29 

s i tuat ie  voor  de yogac lub n ie t  wi jz igen.  Dat  laa t  onver le t  dat  n ie t  de verwacht ing is  dat  op  2 

ju l i  de s loophamer er tegenaan gaan.  Ze kunnen  daar wel l icht  nog langere t i jd  b l i jven z i t ten.  

Wethouder Varekamp gaat  daarover vo lgende week het  gesprek aan .  De f i tbox wordt  

gereal iseerd,  dat  geef t  ook mogel i jkheden.  Als  wi j  het  kred iet  n ie t  beschikbaar s te l len za l  het  

aan een ander verkocht  worden.  Dan z i t  de  yogac lub in  hetze l fde schui t je ,  misschien nog wel  

een s lechter  schui t je .  We doen er  a l les  aan  om te proberen met  de yogac lub to t  een 

oploss ing te  komen.  Als  het  vanavond n ie t  to t  bes lu i tvorming komt kan de huurovereenkomst  

n ie t  worden  opgezegd en za l  de verkoop voor lop ig n ie t  kunnen doorgaan.  Zover is  wel  

du ide l i jk .  

 

De voorz i t te r :  Ik  constateer  dat  we in  twee termi jnen hebben beraads laagd.  Niemand wi l  een 

s temverk lar ing af leggen.  Dan breng  ik  het  voors te l  in  s temming,  dat  we doen v i a  het  

ouderwetse handopsteken.  

Tegen het  voors te l  is  de  heer Spaans  van GroenLinks ,  zodat  het  voors te l  met  38 s temmen 

voor en 1 s tem tegen is  aangenomen.  

 

15.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN DE H5 INKOOPVISIE ONDERSTEUNING  

 

De heer De Gier :  Voorz i t ter .  De  inspreker van de  KBO ple i t  voor  u i ts te l ,  omdat  de v is ie  

natuur l i jk  hoofdzakel i jk  door de n ieuwe raad u i tgevoerd moet  worden.  Z i j  is  het  e igenl i jk  n ie t  

eens met  de omgang van de huishoudel i jke hu lp .  Ik  s te l  voor  om het  voors te l  te  verdagen.  

Als  dat  n ie t  gebeurt  za l  i k  er  tegen s temmen.  

 

De voorz i t te r :  U s te l t  voor  om het  voors te l  te  verdagen,  maar heef t  inges temd met  de 

agenda.  Als  dat  is  gebeurd,  la ten we de agenda s taan.  Tenz i j  er  u i tzonder l i jke zaken z i jn  d ie  

behandel ing nu n ie t  meer nodig maken,  maar  d ie  z i jn  nu n ie t  gebleken.  

 

De heer De Gier :  Ik  snap uw formele  punt ,  voorz i t ter ,  maar b i j  de vasts te l l ing van de agenda 

was de inspreker van  he t  KBO nog n ie t  geweest .  Tot  nu toe had ik  de over tu ig ing dat  a l le  

adv iesorganen h ier  pos i t ie f  tegenover s tonden.  En dat  b l i jk t  n ie t  he t  geva l  te  z i jn .  

 

De voorz i t te r :  Ik  s te l  voor  dat  we verder  gaan met  het  behandelen van  he t  agendapunt .  Ik  z ie  

ins temmend geknik .  Ik  geef  de heer Dui jsens het  woord.  

 

De heer Dui jsens :  Dank u wel ,  voorz i t ter .  West land Verstandig v indt  het  be langr i jk  dat  ook 

aanbieders d ie  a l  cont racten hebben met  k lanten  afspraken kunnen maken met  de gemeente.  

Dat  geef t  to t  nog toe vaak veel  t i jd  vergende p roblemen.  Het  be lang van de k lant  moet  

le idend z i jn  en natuur l i jk  met  een goede f inanc ië le  waarborg.  Dus n ie t  a l les  per  def in i t ie  naar 

de grote aanbieders ,  d ie  vaak geen concurrent ie  du lden.  Dat  v inden we onvoldoende in  deze 

v is ie .  Ook z i jn  we voor ontschot t ing en dat  k lanten n ie t  langer opgezadeld  worden met  

onzekerheid Wmo, Wlz en soc ia le  verzeker ing.  We z ien daar  ook te  wein ig  van terug.  We 

z ien ook de resul taats tu r ing  weer .  Daar z i jn  we har ts t ikke tegen.  Dat  is  n ie t  goed en d ie  pakt  

ook f inanc iee l  n ie t  goed u i t .  We missen de eerdere spec i f ieke bele idsafspraken over  de 

onafhankel i jke c l iëntondersteuner.  Die hadden verwerkt  moeten worden.  We missen een p lan 

van aanpak om de kosten in  de hand te  houden.  En de e chte keuzen worden n ie t  gemaakt .  

Daarom is  het  een v is ie .  En de u i tvoer ing is  natuur l i jk  waarom he t  gaat .  Ook v inden wi j  het  

on ju is t  dat  ingezet  wordt  op afschal ing van zwaardere zorg en  de opmerk ing dat  

omgevingsr is ico ’s  daarvan op de koop toe genomen moeten worden.  Al les b i j  e lkaar  v inden 

we d i t  een s tuk  dat  in  c i j fers  een onvoldoende z ou scoren.  Dat  had anders gemoeten en we 

zu l len dan ook tegen s temmen.  

 

Mevrouw Van der  Ei jk -Groeneveld :  Voorz i t ter .  Voor ons l ig t  het  voors te l  vasts te l l ing H5 

inkoopv is ie  ondersteuning.  We gaan in  p laats  van met  z i jn  v ieren met  z i jn  v i jven 
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samenwerken.  Dat  voors te l  l ig t  nu voor,  n ie ts  meer en n ie ts  m inder .  Voor  het  CDA is  wel  een 

vraag of  burgers  d ie  nu van Wmo huishoudel i jke hu lp gebru ik  maken h iermee onder druk 

komen te  s taan.  Anders gezegd:  komt hun zorg onder druk te  s taan?  Gaat  er  voor  de  burger  

ie ts  veranderen?.Natuur l i jk  s taan we voor goede zorg  en v inden we het  be langr i jk  dat  de 

u i tvoer ing,  dus de hulp  in  hu is ,  voor  de oudere gewoon geleverd word t .  Gaan de wacht l i js ten 

door deze vasts te l l ing van de inkoopv is ie  op lopen? Die z i jn  er  namel i jk  wel ,  dat  hebben we 

ook gehoord.  Maar welke re la t ie  hebben de wacht l i js ten  to t  de inkoopv is ie? U heef t  mi j  twee 

vragen voor de wethouder horen s te l len .  

De inkoop gaat  anders en d ie  gaat  met  z i jn  v i jven en n ie t  meer met  z i jn  v ieren.  We gaan 

ervan u i t  dat  de  u i tvoer ing hetze l fde b l i j f t ,  maar we horen g raag de an twoorden .  

In  oktober 2020 hebben we vastgeste ld  om de koers  n ie t  te  wi jz igen.  Gaan we de koers  dan 

nu wi jz igen,  omdat  wi j  ook van de KBO-spreker Ruigrok het  verzoek hebben gehoord het  to t  

na de verk iez ingen u i t  te  s te l len? Wi j  maken ons daarover oprecht  zorgen  a ls  we gaan 

u i ts te l len ,  want  wat  doet  dat  nu met  de burgers  a ls  we met  z i jn  v i jven in  p laats  van met  z i jn  

v ieren gaan samenwerken? 

Wi j  horen graag  de antwoorden van de wethouder op de vragen,  d ie  zo ju is t  door mi j  z i jn  

geste ld .  Als  de u i tvoer ing n ie t  onder d ruk komt te  s taan,  zowel  n ie t  b i j  de burger  aan  huis  a ls  

b i j  de wacht l i js ten,  dan zu l len wi j  ins temmen met  het  voors te l .  

 

Mevrouw Van der  Knaap :  Voorz i t te r .  De VVD-f ract ie  s temt in  met  het  voor l iggende voors te l .  

Wi j  kunnen ons v inden in  de aan deze v is ie  ten gronds lag l iggende u i tgangspunten,  zoals  de 

inwoners centraa l  s te l len en s turen op kwal i te i t  en innovat ie .  

De ASDW heef t  adv ies u i tgebracht  en het  co l lege heef t  daarop  gereageerd.  Een  goed punt  

v inden we dat  de  inkoop jaar l i jks  word t  open geste ld  voor n ieuwe aanbiede rs ,  d ie  vo ldoen aan 

hun geste lde kwal i te i tse isen.  Dat  is  een  lang gekoesterde wens van de raad.  En er  komt 

h iermee n ieuwe ru imte voor n ieuwe aanbieders .  We z ien voora lsnog geen reden om het  

bes lu i t  u i t  te  s te l len.  

 

Mevrouw Van der  S te l t :  Voorz i t ter .  In  de vergader ing van de commiss ie MO heef t  mi jn  

co l lega Van den Berg a l  aangegeven dat  de GBW-fract ie  op d i t  moment  wat  moei te  heef t  met  

het  vasts te l len van de H5 inkoopv is ie  ondersteuning .  Onder andere  vanwege de punten d ie  

de heer Ruig rok van de KBO vanavond ook a l  aangaf .  Wi j  b l i jven groot  voors tander  van zorg  

ver lenen op bas is  van uren en n ie t  op bas is  van resul taat .  Een  meer concrete v is ie  was en is  

onze wens.  GBW bl i j f t  s taan voor zorg d ichtb i j  en in  deze v is ie  missen wi j  de mogel i jkheid 

voor k le ine aanbieders  om tussent i jds  toe te  t reden.  En hoe kan het  z i jn  dat  nog s teeds b i jna 

a l les  prakt isch te le fon isch wordt  a fgehandeld,  te rwi j l  ju is t  keukentafe lgesprekken a ls  enorm 

waardevol  werden gez ien? En te le fon isch is  he t  daarb i j  ook prakt isch o nmogel i jk  om 

onafhankel i jke c l iëntenondersteuning  te  la ten aanhaken.  Wha tsApp-bel len of  Teams-

vergader ingen z i jn  nou net  vaak de middelen waarmee deze doelgroep n ie t  kan omgaan.  En 

corona is  voor  ons echt  geen excuus meer.  Deze  doelgroep verd ien t  face  to t  face 

huisbezoeken.  En met  corona zu l len we waarsch i jn l i jk  nog lang moeten leren leven .  Al  met  a l  

een v is ie  met  te  veel  mooie woorden en in  de p rakt i jk  te  wein ig  daden.  Want  de enorme 

wacht t i jd  verd ien t  ook n ie t  de schoonheidspr i js .  

Ik  s lu i t  a f  met  een conc lus ie  d ie  we de l aa ts te t i j d  vaak moeten t rekken:  het  kan beter  en  het  

moet  beter .  La ten we a ls tub l ie f t  deze v is ie  aanhouden to t  na de verk iez ingen en dan heel  

snel  teruggaan naar s tar t .  

 

Mevrouw Sui jker -van Wingerden :  Voorz i t ter .  Wat  betref t  de  LPF- f ract ie  had de inkoopv i s ie  

een hamerstuk mogen z i jn ,  maar wel  tekenen we aan dat  we a l le maal  geen wacht t i jden 

wensen.  Ik  weet  n ie t  o f  de wethouder daaraan nog wat  wi l  toevoegen.  Wacht t i jden moeten 

dus n ie t  aanbl i jven.  Misschien kan de wethouder daarover nog wat  ver te l len.  
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Missch ien kan h i j  ook een bevest ig ing geven dat  de inzet  van uren geen schoon huis  

garandeert ,  maar wel  de  inzet  van resul taatger icht  werken en  ook de kwa l i te i t  d ie  opgestuwd 

moet  worden.  

 

De heer Spaans:  Voorz i t ter .  De  CDA-f ract ie  vroeg z ich terecht  a f  –  een goede vraag,  een 

goede overpeinz ing -  wa t  d i t  met  de burger  doe t .  Als  we de  inspreker hebben gehoord weet  

de CDA-f ract ie  ook wat  d i t  met  de burger  doet :  wacht l i js ten,  geen keukentafe lgesprekken  en 

resul taats tur ing in  p laats  van uren.  Dat  is  de belev ing van de man d ie daar z i jn  inspreekbeurt  

s tond te  houden.  Deze p roblemen gaan we n iet  verdelen met  z i jn  v ieren,  maar met  z i jn  

v i jven.  Ook dat  ze i  de  CDA-f ract ie  terecht .  Er  worden dus meer mensen deelgenoot  van deze 

e l lende.  Onze GroenLinks - f ract ie  wi l  de burger  daarvoor behoeden en  we s temmen dus tegen 

d i t  voors te l .  We z i jn  tegen  resul taats tur ing .  Dat  is  pure neol ibera le  werk ing,  bedoeld om 

kosten te  drukken,  maar  n ie t  om mensen te  he lpen.  We gaan daar in  in  ieder  geval  n ie t  mee,  

en ik  hoop dat  andere f ract ies  dat  ook n ie t  doen.  Maar het  za l  vast  wel  n ie t  u i tgeste ld  

worden.  Ook daarvan z i jn  we voors tanders.  Een  n ieuwe raad,  een n ieuwe ronde,  n ieuwe 

kansen.  Maar ik  heb i jde le  hoop,  ik  denk dat  d i t  nog even gauw voor het  scheiden van de 

markt  erdoorheen word t  gedrukt .  

 

De heer De Bloeme:  Voorz i t ter .  De H5 inkoopv is ie  is  door de commiss ie u i tgebre id 

besproken.  Onze f ract ie  v indt  het  be langr i jk  da t  de ASDW in gro te l i jnen kan ins temmen met  

de v is ie .  Wi j  kunnen ons  ook v inden in  de beantwoord ing van h e t  co l lege op het  adv ies van 

de ASDW.  

We hebben in  de commiss ievergader ing ook a l  enkele vragen geste ld  en hebben daarop ook 

beantwoord ing  ontvangen.  Wi j  onders t repen het  be lang van het  aanwezig  z i jn  van een 

onafhankel i jke c l i ëntenondersteuner en de in format ievoorz ien ing aan  de  burger .  Wat  ons 

betref t  kunnen we voor  het  voors te l  s temmen.  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  Voorz i t ter .  Op een aanta l  d ingen d ie  ik  heb gehoord ga ik  in ,  ook 

van de inspreker.  We moeten onderscheid maken tussen de v is ie  nu en de u i tvoer ing.  Op d i t  

moment  is  e r  in  West land een grote mate  van tevredenheid over  de u i tvoer ing.  Daarvoor 

hebben we c l iëntonderzoeken.  Kort  ge leden was  er  nog een kwal i te i tsonderzoek,  dat  wi l  ik  u  

graag toesturen .  Ik  geef  u  even de c i j fers .  In  2020 waren e r  12 bezwaren van de 2.350 

c l iënten.  In  2021 waren er  6  bezwaren.  De inspreker kent  veel  van d ie  6 en 12 bezwaren ,  

omdat  ze ook vaak v ia  hem langs komen .  Wi j  nemen onmiddel l i jk  contact  op  a ls  de inspreker 

ons bel t  en we gaan lopen .  En dan wordt  het  opgelost .  Ik  constateer  dat  er  e igenl i jk  

he lemaal  geen k lachten z i jn .  Als  ik  dan het  woord je ‘e l lende’  hoor,  dan neem ik  daarvan 

verre afs tand.  

Natuur l i jk  z i jn  e r  kwest ies .  Over w acht l i js ten ben  ik  zeer  ontevreden,  omdat  d ie  n ie t  horen.  

We hebben vandaag in  de co l legevergader ing de antwoorden op de vragen van GBW 

vastgeste ld  en d ie  komen donderdag naar u toe.  Daar in  ver te l len we over  maatregelen d ie  

we nemen.  Zo hoort  he t  n ie t .  Er  z i jn  omstandigheden.  Corona heef t  h ie rmee helaas wel  

verband.  Er  z i jn  ook z ieke medewerkers ,  een  s t i jgend aanta l  aanvragers .  De zorgaanbieders  

kunnen het  gewoon n iet  aan.  Daar  komt b i j  dat  ook wi j  b innen de o rganisat ie  las t  hebben van 

mensen d ie  u i tva l len en te  wein ig  consulenten .  Dat  betekent  dat  wacht l i js ten inderdaad 

oplopen.  De d i recteur  soc iaa l  domein heb ik  opdra cht  gegeven om binnen zeer kor te  te rmi jn  

van wacht l i js ten af  te  komen.  Dat  ver te l t  e lke wethouder op d i t  moment  tegen z i jn  d ienst .  

Maar dat  is  echt  een g igant ische opgave.  Maar l e t  op,  wacht l i js ten hebben in  fe i te  n ie ts  met  

deze v is ie  te  maken.  Die  moeten we echt  n ie t  met  e lkaar  vermengen.  Hier  l ig t  een v is ie  

waarvan de u i tgangspunten moeten worden vastgeste ld .  In  deze v is ie  houden we vast  aan 

resul taatger icht  inkopen.  Ik  heb verschi l lende f ract ies  gehoord d ie  het  anders wi l len en  d ie  

terug wi l len  naar u ren ind icat ie .  Laat  ik  he lder  z i jn :  a ls  een c l iënt  uren wenst ,  dan kr i jg t  h i j  

een beschikk ing in  uren.  Dat  is  a l  een -  en andermaal  aan u ver te ld .  Met  andere woorden:  

welk  probleem gaan we oplossen? We hadden hoop dat  het  vor ige  kabinet  h ier  u i td rukkel i jk  
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aandacht  aan had geschonken en ons had ver te ld  hoe het  ook had gekund.  Dat  is  nog  n ie t  

het  geval .  Misschien dat  een vo lgend kabinet  dat  wel  gaat  doen.  Maar nogmaals ,  welk  

probleem lossen we op  a ls  we teruggaan naar u renind icat ie? Geen probleem lossen we 

daarmee op.  We creëren  n ieuwe problemen.  Al les  moet  opnieuw geïndiceerd worden.  We 

gaan weer onrust  creëren b i j  mensen,  dat  gaat  t i jd  en geld kosten.  Dat  gaat  ten koste van 

Wmo-consulenten d ie  nou ju is t  d ie  wacht l i js ten  moeten inkor ten.  Dus doe dat  a ls jeb l ie f t  n i e t .  

Mevrouw Van der  Ei jk  v roeg of  burgers  onder d ruk komen.  Niet  door deze v is ie .  Want  het  is  

e igenl i jk  een herhal ing van de v is ie  d ie  we hadden met  h ier  en daar een aanscherp ing.  Die is  

a l t i jd  ger icht  op kwal i te i t sverbeter ing.  Wacht l i js ten gaan n ie t  door de v is ie  op lopen en z i jn  

een autonoom probleem,  waaraan we ke ihard  werken.  

Door deze v is ie  wordt  het  mogel i jk  dat  k le ine re loka le aanbieders  e lk  jaar  inschr i jven  a ls  ze 

vo ldoen aan kwal i te i t .  Dat  is  een lang gekoesterde wens.  Dat  kan nu,  omdat  we een n ieuwe 

per iode ingaan.   

Ik  neem de vragen over  te le fon isch te  woord s taan mee ,  maar ik  dur f  h ie r  hardop te  beweren 

dat  we onze s t inkende best  doen om zo goed mogel i jk  kwal i te i t  te  b ieden.  Hier  en  daar za l  

het  misschien n ie t  he lemaal  lekker  lopen,  maar de inspre ker heef t  nauw contact  met  ons .  De 

teamle ider  gaat  onmidde l l i jk  lopen op a l  dat  soor t  v raagstukken .  

De meer pr inc ip ië le  d iscuss ie d ie  de heer Spaans naar voren bracht  over  neol ibera le  

marktwerk ing wi l  ik  best  een keer voeren,  omdat  d i t  inderdaad op d i t  moment  in  Neder land 

het  systeem is .  Wat  we daar ook van v inden,  daarmee hebben we te  dea len.   

 

De heer Spaans:  Voorz i t ter .  Bi j  in terrup t ie .  Een  v is ie  is  h ét  moment  om d i t  soor t  pr inc ip ië le  

d iscuss ies met  e lkaar  te  voeren.  Dat  doe ik .  En u zegt  dat  n ie t  te  doe n,  omdat  u  daarmee 

n iet  kunt  omgaan.  Dat  v ind ik  dus een verkeerde ins te l l ing.  Ju is t  in  een v is ie  hoor je  deze 

d iscuss ie te  voeren .  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  Jeugdzorg en Wmo moeten ingekocht  worden.  Ik  wi l  best  met  de 

raad de d iscuss ie aangaan  over hoe dat  ideal i ter  in  Neder land  geregeld zou moeten worden .  

Want  we moeten  aanbes teden ,  daar on tkomen we n iet  aan.  Dat  bedoel  ik .  

Mi jn  idee is  a ls jeb l ie f t  n ie t  terug te  gaan  naar  urenind icat ie .  Met  andere  woorden:  begin n ie t  

aan het  u i ts te l len van d i t  voors te l .  De v ier  andere gemeenten hebben a l  i ngestemd.  Op  

1 apr i l  gaat  he t  a l lemaal  lopen opdat  we op 1 oktober geste ld  s taan.  Die t i jd  hebben we ech t  

nodig,  om aanbieders  ook de kans te  b ieden om in  te  schr i jven.  Met  andere woorden is  het  

idee om te verdagen n ie t  het  mi jne.   

 

De voorz i t te r :  Dank u we l .  Ik  k i jk  o f  er  behoef te  i s  aan een tweede termi jn .  

 

Mevrouw Van der  S te l t :  Voorz i t ter .  Nog even  een react ie  op de wethouder.  E en paar d ingen 

t r iggerden mi j .  Wat  was de respons van het  k lant tevredenheidsonderzoek? Dat  is  wel  

re levant  a ls  we het  over  goede c i j fers  hebben.  Bi j  hoeveel  procent  was d ie  onafhankel i jke 

c l iëntondersteuner daadwerkel i jk  aanwezig?  

U l ie t  ook weten dat  het  echt  wel  mogel i jk  was om uren in  een beschikk ing te  benoemen.  Dat  

is  voor  mi j  echt  vo l led ig n i euw, want  het  woord  ‘uren;   mochten we n ie t  meer in  onze mond 

nemen,  maar nu l i jk t  dat  te  kunnen.  Dan zou b i j  ons de voorkeur z i jn  om het  resul taat  te  

benoemen,  p lus d ie  uren .  Dat  l i jk t  me n iet  heel  moei l i jk .  

Hoe kan een c l iënt  dan uren aanvragen? Is  dat  i n  het  eers te contact? Dan kan d ie  

onafhankel i jke c l iëntondersteuner dat  meenemen.  

Wi j  begr i jpen dat  het  moei l i jk  is  om over te  gaan op ind iceren op bas is  van uren.  Je zou e r  

ook voor kunnen k iezen om al les  wat  n ieuw b innenkomt op bas is  van uren te  ind icere n.  Dan 

heb je  n ie t  de hele  bu lk  d ie  weer geswi tcht  moet  worden,  maar g ewoon n ieuwe zaken in  uren .  

Voor lopende zaken l i jk t  het  mi j  sowieso goed a ls  ook d ie  uren worden aangegeven.  Voor  

mensen is  het  enorm verwarrend a ls  er  een keuken schoon moet  z i jn .  Z i j  wi l len gewoon 
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weten hoe laa t  hun hulp komt en hoe laat  d ie  weer weggaat .  Da t  is  gewoon een s tuk je  

du ide l i jkhe id dat  d ie  doe lgroep verd ient .  

 

Mevrouw Van der  Ei jk -Groeneveld :  Wethouder.  Bedankt  voor  de beantwoord ing.  Het  is  een 

gerusts te l l ing dat  de  wacht l i js ten n ie t  gaan oplopen en dat  de burger  n ie t  de dupe za l  z i jn  

van de inkoopv is ie .  Wi j  zu l len a ls  CDA dus meestemmen en ins temmen met  het  voors te l .  

 

De heer Spaans:  Voorz i t ter .  Ik  meen gehoord te  hebben dat  n ie t  de  wethouder de garan t ie  

geef t  dat  wacht l i js ten n ie t  op lopen.  Dat  l i jk t  mi j  een i jde le  hoop.  Maar  oké,  het  CDA hoort  dat  

dan wel .   

Omdat  er  een v is ie  is  ook een wat  meer  pr inc ip ië le  vraag.  Hoe s taat  de wethouder tegen het  

begr ip  ‘afschal ing ’  in  het  a lgemeen,  met  name ten aanz ien van  de punten d ie  door de 

inspreker naar voren z i jn  gebracht?  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  A ls  in  een gesprek in  de  prakt i jk  b l i jk t  dat  e r  minder hu lp nodig is ,  is  

er  minder hu lp nodig .  Da t  heet  dan afschal ing.  Dat  is  geen doel  op z ich,  maar gebeurt  a l leen  

a ls  het  kan.  Want  we b l i j ven kwal i te i t  b ieden.  

Een percentage heb ik  n ie t  paraat .  Als  de c l iënt  uren wi l ,  word t  dat  op het  formul ier  ve rmeld.  

Dat  is  a l  twee keer vermeld  en was a l  b i j  het  normenkader H4 aan de orde .  We gaan geen 

probleem oplossen,  want  er  is  geen p robleem als  het  gaat  over  de  uren.  Wacht l i js ten is  een 

ander vraagstuk.  Er  komen antwoorden op ar t ike l  42 -vragen.  Dat  is  echt  een heel  

ingewikkeld vraagstuk in  heel  Neder land,  maar heef t  n ie ts  te  maken met  deze v is ie .  

 

De voorz i t te r :  Ik  conc ludeer dat  we in  twee termi jn en hebben beraads laag .  De heer De Gier  

wi l  een s temverk lar ing  a f leggen.  

 

De heer De Gier :  Voorz i t ter .  Ik  za l  met  deze inkoopv is ie  ins temmen,  omdat  het  e igenl i jk  

a l leen maar gaat  om he t  toevoegen van een v i j fde gemeente .  Eigenl i jk  is  er  geen loopt i jd  van  

deze v is ie .  De n ieuwe raad kan aan het  e ind van  het  jaar  toch weer een n ieuwe v is ie  

vasts te l len.  Dus er  is  geen man overboord a ls  we deze v is ie  vasts te l len.  

 

De voorz i t te r :  Ik  breng het  voors te l  in  s temming.  Voor het  voors te l  z i jn  de  f ract ies  van de 

PvdA,  D66,  de VVD, de Chr is tenUnie -SGP,  de LPF en het  CDA. Tegen z i jn  de f ract ies  van 

West land Verstandig ,  GroenLinks en GemeenteBelang West land .  Daarmee is  het  voors te l  

aangenomen met  24 s temmen voor  en 15 s temmen tegen.  Aldus bes loten.  

 

16.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN EEN VISIE OVER DE TOEKOMST VAN "DE 

VEILING" IN POELDIJK  

 

De heer De Bloeme: Voorz i t ter .  Mogel i jk  heef t  West land er  b innenkor t  een at t ract ie  b i j :  de 

bodemloze put  te  Poeld i j k .  In  december 2017 is  door de raad het  voors te l  over  beschikbaar 

s te l len van een krediet  voor  de Vei l ing  besproken .  Er  is  toen door de  raad een  budget  voor  

renovat ie  vastgeste ld  van € 1.200.000,00  voor de bouwkosten en €  600.000,00 voor 

decorbouw. In  to taa l  € 1.800.000,00 .  Le t  wel ,  voor  t ien jaar .  In  december  2017.  In  het  

voors te l  z i jn  nog een aanta l  zaken genoemd d ie in  de komende jaren geïnvest eerd zouden 

worden in  De Vei l ing,  waarvan de dekk ing nog n ie t  wa s aangegeven.  Het  g ing daarb i j  om 

€  265.000,00 aan ach ters ta l l ig  onderhoud over  de per iode 2015 -2020 vo lgens het  

meer jarenonderhoudsplan van de St icht ing soc iaa l -cu l tureel  Centrum De Leuningjes.  Tevens 

een bedrag van € 395.000,00 voor maatregelen om te vo ldoen aan de EP -norm wat  bet ref t  

energ iezuin igheid.  En verder  €  300.000,00 voor aanpass ing van de gevel  en het  exter ieur  om 

het  gebouw er  weer net jes  te  la ten u i tz ien .  Bi j  e l kaar  gaat  het  b i jna  om een bedrag van 

€  2 .800.000,00 voor een  t i jde l i jke explo i ta t ieper iode van t ien jaar .  De Chr is tenUnie -SGP-

fract ie  was in  2017 a l  van mening  dat  d i t  een  te  grote invester ing van gemeentegelden is  in  
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deze t i jde l i jke voorz ien ing .  Onze f ract ie  is  daarom nog s teeds van mening geen n ieuw budget  

meer beschikbaar te  s te l len.  Met  de voortzet t ing van de huid ige voorz ien ing vers toor t  de  

gemeente de loka le markt .  In  het  kader  van behoor l i jk  bestuur  moeten gel i jke geval len gel i jk  

behandeld worden.  Anders is  er  sprake van concurrent ieverva ls ing .  Daarnaast  is  de 

omgeving n ie t  geschik t  voor  grootschal ige feesten.  Z uin ig  op gemeente l i j k  ge ld,  ge ld van 

onze burgers .  To t  nu toe  heef t  het  co l lege dus een bedrag geïnvesteerd van rond de 

€  1 .200.000,00.  Nu word t  een bedrag beschikbaar gest e ld  van € 660 .000,00.  Twee ton meer 

dus dan resteerde van  het  eerder  beschikbare  budget .  

Het  meer jarenonderhoudsplan  geef t  een ind icat ie  van de onderhoudskosten aan het  gebou w 

tot  aan 2031 met  de vo lgende kosten .  B i j  e lkaar  een bedrag van b i jna  € 1.300.000,00.  In  

to taa l  z i jn  de geraamde kosten dus € 3.140.000,00 .  Voorz i t te r .  Di t  is  een  bodemloze put   

Ik  heb nog even u i t  he t  RKC -rappor t  onderzoek subs id iebele id  de vo lgende conc lus ies 

gehaald:  “Geen eenduid ige kaders voor d i recte  en i ndi recte subs id iever len ing.  De raad heef t  

geen kaderste l lende ro l  voor  tar i fer ing van vastgoed .  Het  co l lege  vers t rekt  verborgen  

subs id ies v ia  veel  vastgoed door gebrek aan nodig inz icht  in  kosten .  Gevolg:  onverk laarbaar 

verschi l lende behandel ing van organisat ies  en inwoners.  Conc lus ie  2:  geen inz icht  in  o f  

contro le  op doel t re f fendheid en doelmat igheid.  H et  co l lege heef t  geen inz icht  in  de 

doelmat igheid van het  be le ids inst rument  vastgoed.  Gevolg:  raad en co l lege missen de bas is  

voor ef fect ieve bes lu i tvo rming.”  

Hoe gaat  de  wethouder een gel i jk  speelve ld cre ëren met  explo i tanten  van andere 

accommodat ies in  de gemeente West land? En B,  wanneer heef t  het  co l lege een eenduid ig  

kader gereed voor  d i recte en ind i recte subs id iever len ing?  

In  het  voors te l  van 10 januar i  s taat  op pagina 1 onder aanle id ing:  “De huurovereenkomst  

tussen de gemeente en de St icht ing Leuningjes loopt  15 maart  2022 af .  M et  d i t  voors te l  

wordt  u  inz icht  geboden in  de huid ige problemat iek en  wordt  u  een u i tsp raak gevraagd ten 

aanzien van de mogel i jke op loss ingsr icht ingen.”  

De problemen z i jn  d r ie  hoofdpunten:  

1 .  n ie t  vo ldoen aan wet -  en  regelgev ing;  

2 .  haaks op het  be le id ;  

3 .  hu id ige beheersafspraken z i jn  onreal is t isch.  

Op pagina 2  s taat  dat  bewust  o f  onbewust  de gemeente  deze s i tuat ie  to t  nu toe heef t  

gedoogd.  Nog een paar vragen.  Welk  bedrag  heef t  de St icht ing De Leun ing jes vanaf  2017 

aan onderhoud besteed?  En welk  onderhoud is  daarmee verr icht?  

Vraag 2.  Waarom worden er  nu weer p le is te rs  gepla kt  en worden de ech te problemen n iet  

aangepakt? Wat maakt  dat  de s t icht ing z ich nu wel  aan de afspraken za l  houden?  

Vraag 3.  De coronapandemie is  nog n ie t  voorb i j .  Wat  z i jn  de gevolgen h iervan voor de 

explo i ta t ie  van De Vei l ing?  

Vraag 4.  Waarom wi l  de gemeente nu b ewust  weer een huurovereenkomst  s lu i ten  met  de 

St icht ing De Leuningjes,  terwi j l  op  voorhand a l  du ide l i jk  is  dat  de s t icht ing de f inanc ië le  

gevolgen h iervan n ie t  za l  kunnen dragen?  

 

De heer Van Rossum: Voorz i t ter .  Het  onderwerp  van het  wel  o f  n ie t  open  houden van 

De Vei l ing en  daarmee ook het  wel  o f  n ie t  ge lde l i jk  b l i jven investeren in  de toekomst  ervan 

heef t  onze f ract ie  de laa ts te t i jd  en ook a l  in  de afge lopen co l legeper iode behoor l i jk  bez ig 

gehouden.  Zoals  u weet  is  de CDA-f ract ie  e igenl i jk  voors tander v an gel i jk  overgaan to t  he t  

t ransformeren van  de Bartho lomeuskerk  naar een  n ieuwe funct ionele ontmoet ingsplaats  in  

Poeld i jk .  En dan  vervo lgens om de locat ie  van de voormal i ge Leuningjes  anders te  gaan 

inr ichten.  Maar zoals  we ook wel  tegen  andere f ract ies  z eggen om democrat isch vastgeste lde 

raadsbes lu i ten s teeds a ls  u i tgangspunt  voor  vervo lgbes lu i ten te  hante ren :  e en bes lu i t  van de 

meerderheid moet  je  respecteren.  En in  d i t  geval  is  e r  in  2017 een  democrat isch bes lu i t  

genomen om De Vei l ing nog t ien jaar  open te  houden.  Dat  het  daardoor ook noodzakel i jk  is  

om de asbestschade in  het  gebouw te hers te l len  en het  gebouw te renoveren.  En da t  aan dat  

bes lu i t  dan ook een onomkeerbare f inanc ië le  consequent ie  z i t .  Aan  dat  bes lu i t  wi l  de CDA-
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f ract ie  dan ook n ie t  meer to rnen,  zo lang er  tenminste aan de u i tgangspr inc ipes van dat  

bes lu i t  geen grote wi jz ig ingen hebben p laatsgevonden .  Ook a l  l i jk t  het  e r  ondertussen op dat  

er  voor  De Vei l ing s teeds maar meer ge ld nodig is ,  door a lsmaar apart  benoemde bedragen 

d ie  nodig z i jn  voor  het  hers te l len van het  to ta le  gebouw, ons inz iens z i jn  de u i tgangspunten 

nog s teeds hetze l fde  of  a l  ingevuld ,  zoals :  

-  het  hers te l  van het  gebouw is  inmiddels  in  gang gezet  en is  ook a l  deels  gereed;  

-  er  is  een n ieuw bestuur ,  dat  een n ieuwe overeenko mst  met  de gemeente wi l  aangaan 

voor de explo i ta t ie  van het  gebouw;  

-  Poeld i jk  en ook oml iggende dorpen a ls  Water ingen hebben over het  a lgemeen de 

maatschappel i jke act iv i te i ten in  de voormal ige Leuningjes omarmd en d ie  ook a ls  

noodzakel i jk  bestempeld voor Poeld i jk  en omgeving.  

Ook in  Poeld i jk  z i jn  veel  n ieuwe woningen gebouwd ,  zonder dat  de voorz ien ingen voor 

maatschappel i jke act iv i te i ten a l  z i jn  meegegroeid.  Ook in  de  andere dorpen van West land ,  

zoals  bekend een verenig ing van dorpen,  wi l len we dan ook maatschappel i jke voorz ien ingen 

in  de dorpen zoveel  mogel i jk  behouden  en b i j  de u i tbre id ing van het  dorp ook la ten 

meegroeien.  Een mul t i funct ionele ontmoet ingsplaats  zoals  De Vei l ing  in  het  dorp ze l f  is  dan  

ook log isch,  om n iet  te  zeggen noodzakel i jk .  Een  a l te rnat ie f  voor  De Vei l i ng is  er  nog s teeds 

n ie t .  En ook de  p lannen voor de b i jbehorende f inanc iën,  zoals  het  CDA d ie voor de toekomst  

z ie t  met  de t ransfo rmat ie  van de Bart ho lomeuskerk ,  moeten nog s teeds worden ingevuld.  Al  

met  a l  kan het  dus nog ve le jaren d uren  en in  de tussent i jd  kan De Vei l ing d ie  

maatschappel i jke ro l  nog goed b l i jven vervu l len.   

Al  met  a l  z i jn  d i t  redenen voor het  CDA om nu wel  met  het  raadsvoorste l  in  te  s temmen,  om 

daarmee ook de eers tkomende jaren een mul t i funct ionele ontmoet ingsplaats  in  Poeld i jk  te  

houden en om daarmee een duide l i jk  maatschappel i jk  doel  ingevuld te  houden.   

Toch hebben wi j  nog wel  een paar kant tekeningen c .q.  v ragen aan de wethouder.  Wat  kan  

het  r is ico z i jn  van het  nog op te  s te l len  subs id iebele id  in  re la t ie  to t  de te  beta len huur? 

Betekent  d i t  da t  het  bestuur  voor  een onmogel i jke opdracht  komt te  s taan?  Of  zou d i t  ook 

pos i t ie f  kunnen u i tpakken?  

Hoe ver  wi l t  u  de komende  jaren gaan met  bu i tenonderhoud? Al leen  wat  s t r ik t  noodzakel i jk  

is?  

Is  er  een r is ico da t  het  contrac t  van v ier  jaa r  dat  de s t icht ing met  de gemeente aangaat  n ie t  

ver lengd word t? En zo  ja ,  wat  dan?   

Het  nu te  vr i j  te  geven bedrag van € 660.000 ,00 is  toch een bedrag da t  b innen het  eerder  

toegestemde bedrag van  € 1.800.000,00  z i t?  Di t  z i jn  wel  vragen d ie  erg b i j  onze f ract ie  

leven.  We gaan er  van u i t  dat  de wethouder ,  ook  a l  is  het  soms kof f ied ik  k i jken,  h ierop toch 

een antwoord heef t .   

Het  amendement  is  nog  n ie t  ingediend,  maar  daarover wi l  ik  toch een opmerk ing maken.  De 

CDA-f ract ie  wi l  z ich nog  n ie t  vastzet ten op he t  aanta l  jaren da t  De Vei l ing open moet  b l i jven.  

Voor ons is  het  be langr i j k  dat  deze voorz ien ing in  Poeld i jk  aa nwezig b l i j f t ,  waarb i j  wi j  ons 

n ie t  voor  de toekomst  wi l len vastp innen op a l leen De Vei l ing .  

 

De heer Wi tkamp:  Voorz i t ter .  Over De Vei l ing is  inderdaad a l  een hoop gezegd.  Een snel le  

te l l ing lever t  v i j f  mot ies,  een aanta l  amendementen en ze l fs  nog een in te rpel la t iedebat  e ind  

2017 op.  We hebben er  heel  veel  moei te  voor gedaan met  een aanta l  raadsfract ies  om toen 

nog De Leuningjes te  redden en u i te indel i jk  te  t ransformeren to t  De Vei l i ng.  Waarom? Omdat  

wi j  denken dat  he t  complex an s ich een bredere  u i twerk ing  hee f t  dan a l leen Poeld i jk .  Vanui t  

Water ingen wordt  e r  aan  gerefereerd.  Maar ook de Honselse harmonie en nog een aanta l  

anderen hebben inmidde ls  hun in t rek gevonden in  De Leuningjes.  En ook  de gemeente heef t  

a l  er  a l  pre t  van gehad dat  de grote zaal  in  geb ru ik  kon worden genomen voor een aanta l  

door de gemeente te  organiseren evenementen.  

Maar het  is  ons in  a l  d ie  jaren,  we praten  a l  gauw over v i j f ,  zes jaar ,  n ie t  ge lukt  om d ie 

renovat ie  nou eens een  keer to t  een goed e inde te  brengen.  Want  ook in  de afge lopen 2,5 to t  

dr ie  jaar  z i jn  we h ier  aan het  s teggelen geweest  in  de raadzaal  over  waarom het  toch maar 
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n ie t  luk te om het  a f  te  maken.  Om die k le ine zaal ,  waar de s t icht ing a l  vaker  om gevraagd 

had in  verband met  een  gezonde explo i ta t ie ,  nou  eens een keer to t  een goed e inde te  

brengen.  Meerdere keren is  be loofd dat  e r  met  de renovat ie  van de k le ine zaal  aangevangen 

zou worden.  Er  werden ze l fs  data genoemd. Maar  iedere keer schoof  het  maar weer op en 

gebeurde er  weer n iks .  Daarbovenop kwam ook nog eens een keer twee jaar  lang de 

coronapandemie .  En ook  d ie  heef t  ervoor gezorgd dat  je  u i te indel i jk  nooi t  kon spreken van 

een echte s tar t  zoals  d ie  was bedoeld begin  2017,  zoals  we d ie  min o f  meer bes loten hadden 

met  de raad,  met  de demarcat ie  van dat  we t ien  jaar  zou den doorgaan.  Die s i tuat ie  is  e r  

gewoon n iet  gekomen.  

Maar er  g loor t  nu wel  hoop ,  omdat  we u i te indel i j k  een beet je  in  een e indspel  gekomen z i jn  

door a l ler le i  per ike len  d ie  we met  e lkaar  over  d i t  complex hebben gehad .  Het  co l lege en  

wethouder Vreugdenhi l  hebben inmiddels  gesprekken in  een betere harmonie  en met  meer 

begr ip  voor e lkaar  s tandpunten gehad.  Die le id den er toe dat  we nu  wel  komen to t  een 

overeenstemming met  d ie  s t icht ing en een n ieuwe huurovereenkomst .  Maar be langr i jker ,  dat  

we nu ook komen to t  he t  opknappen van d ie  k le ine zaal ,  de keuken,  wc ’s  en a l le  andere 

dingen d ie  nodig z i jn  om daar s t raks weer een normale explo i ta t ie  te  voeren.  En gelukk ig 

heef t  vandaag de reger ing in  z i jn  onmete l i jke wi j sheid bes loten dat  we weer wat  mogen doen.  

Dus dat  ge ldt  s t raks ook  voor De Leuning jes.  Da t  zou een mooie f r isse s tar t  kunnen z i jn .  En 

d ie  ju ichen we van har te  toe.  

 

De heer De Gier :Voorz i t ter .  Ik  wi l  de heer Wi tkamp wat  vragen.  U zegt  terecht  dat  we v ier  

jaar  terug e r toe hebben bes loten  na jaren d iscuss ie enzovoort .  Voor € 1.800.000,00 de g rote 

zaal  gerenoveerd.  De k le ine zaal  moest  nog gedaan worden.  Uw part i j  heef t  v ier  jaar  in  het  

co l lege gezeten.  Waarom is  het  dan n ie t  ge lukt  om in  d ie  per iode de  k le ine zaal  te  

renoveren,  denkt  u?  

 

De heer Wi tkamp: Als  u nog een avondje hebt  kan ik  daarover een heel  betoog houden over  

wat  er  a l lemaal  op dat  v lak is  gebeurd.  Los van het  fe i t  dat  e r  b i j  de gemeente en b i j  de 

s t icht ing het  een en ander n ie t  goed is  gegaan.  M aar vo lgens mi j  hebben we daar  vanavond 

geen t i jd  voor .  Dus helaas moet  ik  u  dat  antwoord schuld ig  b l i jven .  Het  is  n ie t  zo dat  met  

onze f ract ie  in  de coal i t i e  het  co l lege a l les  doet  wat  wi j  dat  opdragen.  Misschien werkt  dat  in  

uw geval  b i j  de PvdA,  maar b i j  de LPF werkt  dat  zo n ie t .  

 

De heer De Gier :  Voorz i t ter .  Volgens mi j  hoef t  uw f ract ie  dat  n ie t  op  te  d ragen,  want  dat  had  

de gemeenteraad v ier  jaar  ge leden a l  gedaan.  Ik  vraag a l leen of  u  a ls  co l legepart i j  een 

indruk heef t  waarom het  co l lege dat  n ie t  hee f t  gedaan.  

 

De heer Wi tkamp:  Daar kan ik  dus een hele  avond een betoog over  houden,  voorz i t ter .  Dat  

ga ik  dus n ie t  doen.  Ik  ben b l i j  dat  u  zegt  dat  de gemeenteraad dat  hee f t  bes loten.  Ik  kan me 

zo voors te l len dat  u  n ie t  voorgestemd he ef t ,  maar degenen d ie  da t  wel  gedaan hebben zeg ik  

nogmaals  dank.  

Ik  even verder.  We hebben een aanta l  memo’s  van wethouder Vreugdenhi l  gehad.  Een is  e r  

op 10 januar i  behandeld  ter  voorbere id ing op deze raadsvergader ing.  En  v or ige week is  e r  

nog een verduide l i jkende memo van wethouder Vreugdenhi l  gekomen,  waar in  nog eens een 

keer  is  u i teengezet  hoe we to t  een  n ieuwe huur overeenkomst  kunnen komen en hoe we 

eventueel  naar een s ta r t termi jn  kunnen k i jken.  Vanaf  nu na de renovat ie  van de k le ine zaal  

van t ien jaar .  En dat  daar ext ra kosten b i j  komen is  log isch,  want  a ls  je  een auto langer in  je  

bez i t  houdt  zu l  je  daar ook meer onderhoud aan  moeten beta len.  Dus daar k i jk  ik  n ie t  zo van 

op.  

Los van a l le  pos i t ieve d ingen in  de memo heb ik  wel  geconstateerd  dat  d ie  demarcat ie  van 

d ie  t ien jaar  s ta r tend vanaf  de ingebru ikname wel  wordt  genoem d a ls  voors te l  in  de memo, 

maar n ie t  terugkomt  in  het  voors te l  ze l f .  Dat  is  e igenl i jk  de reden dat  we met  een aanta l  

par t i jen hebben gezegd even een p iketpaal t je  te  wi l len s laan en a ls  s teun t je  in  de rug 
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markeren b i j  het  bes lu i t  dat  we vanavond wi l len gaan  nemen,  omdat  ook a ls  zodanig vast  te  

leggen,  zodat  daarover ook geen d iscuss ie meer onts taat .  We gaan er  dan van u i t  dat  de 

termi jnen,  d ie  u hee f t  aangegeven om die renova t ie  te  vervo lmaken,  ook zu l len worden 

door lopen.  Dat  we n ie t  over  een hal f  jaa r  moet en  vragen waarom er  n ie ts  gebeurt .  Dan gaat  

de heer De Gie r  wel l icht  v ragen waarom we da t  n ie t  voor  e lkaar  gek regen hebben.  Dat  

moeten we natuur l i jk  n ie t  hebben .  Dat  is  even mi jn  kor t  betoog waarom het  amendement  er  

l ig t .  Ik  heb met  de  mede - ind ieners afgesproken  dat  wi j  dat  ook echt  a ls  s teunt je  in  de rug  

wi l len geven.  Dat  is  n ie t  echt  een noodzakel i jkheid geweest ,  maar dan had u het  wel l ich t  wel  

in  de tekst  van uw voors te l  mee moeten nemen.  Dat  is  n ie t  gebeurd en i n  dat  l icht  moet  u  he t  

z ien.  Als  par t i jen v inden  we het  be langr i jk  dat  da t  p iketpaal t je  nu wel  ges lagen wordt .  Da t  

was mi jn  eers te te rmi jn .  

 

“De gemeenteraad van West land in  vergader ing  b i jeen op d insdag 25 januar i  2022,  b i j  de  

behandel ing van agendapunt  16:  ‘ voorste l  to t  vasts te l l ing van een v is i e  over  de toekomst  van 

De Vei l ing in  Poeld i jk ’ ;  

overwegende dat :  

-   De Vei l ing (voormal ige Leuningjes)  a l  jaren wacht  op de af ronding van de  renovat ie  

van de k le ine zaal  en over ige ru imtes a ls  gevolg van de asbestkwest ie ;  

-   er  nu,  na vasts te l l ing van een n ieuw huurcontrac t  kan worden aangevangen met  de  

deze laats te renovat iede len en pas sprake i s  van  een vo l led ige explo i ta t ie ;   

voegt  b i j  het  voor l iggende raadsbes lu i t  toe:  

Punt  3 :  

De Vei l ing na  ingebru ikname van de gerenoveerde k le ine zaal  en over ige ru imte n,  voor  een  

per iode van min imaal  10  jaar  open te  houden t .b .v .  de explo i ta t ie .  

En gaat  over  to t  de o rde  van de dag . ”  

(Amendement  van de LPF,  GemeenteBelang Wes t land en West land Verstandig)  

 

De heer Hof land :  Voorz i t ter .  Mag ik  een verhelder ingsvraag over  he t  amendement  s te l len?  

 

De voorz i t te r :  Ja,  dat  kan.  

 

De heer Hof land:  Expl ic ie t  s taat  de explo i ta t ie  er in .  Als  de overeenkomst  na een termi jn  

s topt  en er  geen explo i ta t ie  p laatsv indt ,  beteken t  dat  dan ook dat  de t ien  jaar  s topt  met  

te l len to tdat  e r  een n ieu we explo i tant  is?  

 

De heer Wi tkamp:  Voorz i t ter .  Wi j  hebben s teeds aangegeven dat  het  een  wel  vasthangt  aan 

het  ander,  omdat  De Leuningjes we l  open moet  z i jn .  Als  er  op  een gegeven moment  n iemand 

meer is  d ie  De Leuningjes beheer t  en he t  pand leeg s taat ,  dan  zou he t  b i jvoorbeeld na v i j f  

jaar  raar  z i jn  dat  je  zegt  dat  nog v i j f  jaa r  te  la ten  s taan,  want  dat  hadden we ook a l  weer 

bes loten.  In  d ie  geest  moet  u  dat  n ie t  z ien,  want  op dat  moment  komt het  co l lege geheid 

terug naar de raad  met  het  verhaal  dat  e r  een leeg pand s taat ,  da t  verder  geen funct ie  meer 

heef t  en wat  we ermee gaan doen .  Di t  amendement  en d i t  bes lu i t  z i jn  dan n ie t  meer aan de  

orde,  zoals  ook de andere zaken d ie  toegezegd z i jn .  Dan moet  de  raad opnieuw k i jken wat  er  

wordt  gedaan.  Dus zo  moet  u  da t  lezen.  

 

Mevrouw Van der  Knaap :  Voorz i t te r .  De VVD-f ract ie  is  a l t i jd  een voors tander geweest  van 

openste l l ing van de k le ine zaal .  De Vei l ing is  be langr i jk  voor  het  dorp Poeld i jk  om de soc ia le  

cohes ie te  bevorderen en te  bestendigen.  De kern groei t ,  mede d oor n ieuwbouw. Dus een 

soc iaa l -cu l tureel  centrum is  hard nodig om het  maatschappel i jk  en het  verenig ings leven te  

ondersteunen.  

In  de commiss ievergader ing is  a l  veel  gewisseld.  In  aanvul l ing daarop is  a fge lopen vr i jdag 

een memo van de wethouder gekomen.  Daar in  s taat  dat  er  een gesprek was met  het  

s t icht ingsbestuur  over  het  huurcontract  en dat  het  bestuur  open s taat  voor  n ieuwe a fspraken 
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en een n ieuwe huurovereenkomst .  Het  co l lege s taat  voor  een eenmal ige kor t lopende 

huurovereenkomst  af  te  s lu i ten ter  overbru gging to t  aan een def in i t ieve meer jar ige 

kostpr i jsdekkende huurovereenkomst .  

Over de termi jnen.  Wi j  hebben in  de commiss ievergader ing ook aangegeven dat  moet  worden 

u i tgegaan van een t ien ja r ige termi jn  d ie  gaat  lopen vanaf  het  in  gebru ik  nemen van de k le ine 

zaal .  En dat  s taa t  nu ook zo in  de memo van het  co l lege.  We z i jn  het  eens met  het  

amendement ,  maar a ls  de wethouder  dat  toezegt  kunnen we daarmee ook leven.  Inhoudel i jk  

heb ik  geen bezwaar tegen het  amendement .  

Het  is  log isch dat  he t  be tuur  geen geld in  kas heef t  voor  groo t  onderhoud ,  want  e r  is  

nauwel i jks  omzet  geweest  door Cov id  en doordat  de k le ine zaal  ges loten was .  Het  is  heel  

veel  ge ld en er  is  a l  hee l  veel  ge ïnvesteerd.  Daar ben ik  het  mee eens.  Maar wat  wi l  je  dan? 

Wat z i jn  de a l ternat ieven? Er is  a l  veel  geïnvesteerd.  Dan gaan we de s tekker  er  n ie t  u i t  

t rekken.  Dan hebben we het  over  kapi taa lvern ie t ig ing.  Wie A zegt  moet  ook B zeggen.  Wi j  

zeggen dat  de k le ine zaal  zo snel  mogel i jk  open  moet ,  zodat  de explo i ta t ie  van gang kan 

gaan.  

 

De heer Van Veen:  Voorz i t ter .  Deze wethouder kan a l t i jd  wel  op mi jn  s teun rekenen,  doordat  

ik  het  idee heb dat  deze  wethouder  daadwerkel i j k  oprecht  wat  wi l  bere iken met  of  in  deze 

gemeente.  Daarnaast  heb ik  ook het  idee dat  deze wethouder  het  voor  de  gemeenteraad 

goed wi l  doen.  Hi j  p robeert  te  lu is te ren naar wat  er  speel t .  Dat  kan n ie t  van e lke bestuurder  

gezegd worden.  Dat  is  mi jn  bescheiden mening.  Zo is  het  voors te l  to t  vasts te l l ing van een 

v is ie  over  de toekomst  van De Vei l ing  in  Poeld i jk  een voors te l  met  de mogel i jkh eid van dr ie  

keuzen.  Al leen a l  daarvoor zou wethouder Vreugdenhi l  een rondr i t  op een p la t te  kar  door de 

gemeente verd ienen.  Di t  was namel i jk  een belof te  van het  co l lege,  waar deze per iode 

werkel i jk  n ie ts  van te recht  is  gekomen.  Het  s ier t  wethouder  Vreugdenhi l  dat  h i j  in  ieder  geval  

probeert  de gemeenteraad in  de gewenste pos i t ie  te  manoeuvreren .  De wethouder v ind t  de 

GBW-fract ie  aan  z i jn  z i jde in  de keuze voor opt ie  B.  Dat  mag geen ver rass ing z i jn ,  want  dat  

is  a l  jaren lang onze l i jn .  En we roepen ook a l  een  t i jd je  dat  er  ook wat  meer tempo gemaakt  

mag worden.  Maar a la ,  we gaan nu een bes lu i t  nemen a ls  we de commiss ie MO op 

10 januar i  j l .  mogen geloven.  

Maar dan wordt  het  v r i jdagavond 21 januar i  en  p lo f t  er  ineens een  memo in  de d ig i ta le  

br ievenbus van de raads leden,  dat  ineens toch wel  wat  vragen oproept .  D ie  memo meldt  dat  

er  geen kader voor  de huurpr i js  is  en geen kader  om de subs id ies beschikbaar te  s te l len.  

Een re la t ie f  k le in  probleem, het  opknappen van een gemeente l i jk  pand,  wordt  opgeblazen to t  

het  gemis van d iverse v is ies en p lannen om maar n ie t  te  hoeven bes l issen over  het  

opknappen en de toekomst  van De Vei l ing .  En e rgens voel  ik  ook wel  mee met  deze 

wethouder.  Z i jn  achterban wi l  een ander gebouw a ls  middelpunt .  De gemeenteraad zou toch 

l iever  De Vei l ing z ien a ls  middelpunt  van Poeld i j k .  Als  wethouder d ie  he t  oprecht  goed wi l  

doen z i t  je  dan in  een  spagaat .  Z i t  je  dan in  een duaal  s te lse l  a ls  wethouder  of  l ig t  dan de 

voorkeur toch b i j  het  monisme?  Als  ik  de vragen van de coal i t iepar t i jen de laats te da gen z ie  

zou ik  de wethoude r adv iseren toch maar voor  het  dual isme te k iezen.  Dus maak het  uzel f  

n ie t  te  las t ig .  Zorg er  gewoon voor da t  de t ien jaar  ingaan op het  moment  dat  de k le ine zaal  

is  opgeknapt .  Want  van explo i ta t ie  is  het  to t  op heden n ie t  gekomen  door bekende redenen.  

De huurpr i js  kunt  u  baseren op ander  vastgoed van de gemeente.  Ook h ier  word t  tens lot te  

n ie t  a l t i jd  de veronderste lde waarde gerekend.  

En ten s lo t te  de meer jarenplanning van onderhoud.  Moet  d ie  echt  opgeste ld  worden a ls  we 

echt  u i tgaan van t ien jaar  to t  e inde explo i ta t ie? Hier  is  over igens ook he t  u i tgangspunt  in  de  

memo 2032.  Dat  l i jk t  me n iet  te  ha len met  een twee maal  v ier  jaa r  huurcontract  Dus h ie rb i j  

mi jn  oproep aan de wethouder om het  s impel  te  houden,  z ich te  houden aan de dual e 

Gemeentewet  en zodoende op deze manier  mi jn  s teun te  houden.  

 

De heer Hof land:  Voorz i t ter .  Een  doss ier  dat  a l  veelvu ld ig  langs is  gekomen en dat  z i jn  

geschiedenis  kent  in  de vor ige per iode.  Het  is  ook een doss ier  dat  ons a l  heel  veel  ge ld 
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heef t  gekost .  En  waarvan ook in  a l le  eer l i jkhe id mi jn  f ract ie  geen voors tander was .  En a ls  wi j  

nu d ie  keuze zouden maken nog s teeds geen voors tander van is .  Tegel i j ker t i jd  is  de s i tuat ie  

ook zo dat  wi j  a l  een heel  grote s tap hebben gemaakt  in  de r icht ing d ie  de meerderhe id van 

de raad wi lde .  De  keuze d ie  nu voor l ig t  zou een keuze z i jn  d ie  wi j  l iever  ook n ie t  zouden 

maken.  Maar ook h ier  zouden wi j  ons tegel i jke r t i j d  rea l iseren dat  de werkel i jkheid anders is  

en dat  er  een  meerderhe id is  om d i t  ook te  o rgan iseren .  De d iscuss ie over  de lengte van de  

termi jn  hebben we in  de commiss ievergader ing gehad.  De eer l i jkhe id geb iedt  te  zeggen dat  

we veel  l iever  op  d ie  locat ie  ie ts  anders zouden wi l len z ien,  maar het  gebouw staat  e r .  

Het  voor l iggende amendement  benaderen wi j  ook re la t ie f  prakt isch.  Dat  is  ons idee.  Wi j  z i jn  

geen voors tander van he t  in i t ia t ie f ,  maar hebben he t  ge ld er in  gestopt .  Als  we  ervoor  k iezen 

om dat  op een kor te re te rmi jn  dan t ien jaar  te  vern ie t igen of  daarmee ie ts  te  doen,  dan is  dat  

kapi taa lvern ie t ig ing voor  onsz el f .  Dus dat  is  ook de wi jze waarop we d i t  benaderen.  Wi j  

zu l len meegaan in  het  bes lu i t .  We zu l len ook de react ie  van de wethouder op het  

amendement  afwachten.  Maar wi j  kunnen wel  wat  voor  het  amendement  voelen.  We hebben 

deze keuze gemaakt .  Als  we voor een kor tere te rmi jn  k iezen,  dan z i jn  de  kosten voor de 

gemeente e igenl i jk  nog hoger dan dat  d ie  misschien in  werkel i jkheid zouden moeten z i jn .  

Een k le in  beet je  een  boodschap d ie  tegen ons gevoel  indru is t ,  maar we hebben h ier  te  doen 

met  gemeentegeld.  Dus dan maar een langere te rmi jn  om het  bedrag  ook fa tsoenl i jk  a f  te  

schr i jven.  

 

De heer De Gier :  Voorz i t ter .  He t  is  een moei l i jk  doss ier .  Vier  jaa r  ge leden was mi jn  f ract ie  a l  

tegen het  openhouden van De Leuningjes.  Ook a l  heet  het  nu De Vei l ing,  dat  s tandpunt  i s  

e igenl i jk  n ie t  gewi jz igd.  Toen was het  voors te l  om d ie zes ton a l  in  d ie  k le ine zaal  te  

s toppen.  Als  dat  v ie r  jaa r  ge leden was  gebeurd hadden we daarmee misschien nog kunnen 

leven.  Vier  jaa r  la ter ,  nu  de loopt i jd  in  fe i te  nog maar zes jaar  is ,  is  een inv ester ing van zes 

ton e igenl i jk  a l  veel  te  laat  en veel  te  kostbaar.  Daar komt nog b i j  dat  de wethouder gaat  

schetsen dat  het  a l  meer  dan zes ton is  en dat  er  nog € 1.300.000 ,00 aan  ext ra onderhoud 

komt.  Dus dan hebben we het  a l  over  €  2 mi l joen .  Dan b l i jk t  da t  in  d ie  onderhandel ingen rond  

d ie  huurpr i js  ook de kwest ie  van het  onderhoud van het  pand weer naar voren komt.  Als  de 

explo i tant  meer dan €  1,00 huur moet  gaat  beta len ,  dan za l  de gemeente  het  onderhoud gaan 

doen.  Hoeveel  onderhoud gaat  de gemeente in  de toekomst  nog meer doen? Dat  is  

tegel i jker t i jd  de vraag  d ie  aan d ie  eers te bes l iss ing z i t :  dat  we met  een nog nader te  bepalen 

huurpr i js  nog gaan voortzet ten.  Daar z i t  nou ju is t  het  probleem. Als  de hu id ige explo i tant  in  

fe i te  a l  d ie  jaren a l  z i jn  a fspraken n ie t  kon nakomen,  omdat  h i j  met  een commerc ië le  

explo i ta t ie  te  wein ig  vet  op de bot ten kreeg om dat  onderhoud te  gaan doen,  hoe moet  h i j  

dan zonder commerc ië le  explo i ta t ie ,  het  voors te l  in  op loss ingsr icht ing B,  vo ldoende 

inkomsten kr i jgen om de  gestegen huurpr i js  te  beta len,  laat  s taan dat  h i j  ook nog ie ts  gaat  

betekenen in  het  onderhoud? Dus er  b l i jven nog s teeds heel  veel  v ragen.  Die vragen z i jn  in  

de commiss ievergader ing geste ld .  Daarop is  in  fe i te  geen antwoord gegeven,  omdat  de 

onderhandel ingen over  de huurpr i js  nog n ie t  rond  z i jn .  Het  t rackrecord van de huurder  is  dat  

h i j  d i t  n ie t  kan ophoesten,  dus dat  we nog veel  meer onbetaalde rekeningen kr i jgen.  Ik  hoor 

graag van de wethouder  of  d ie  onderhandel ingen  over  de huurpr i js  nu meer hebben 

opgeleverd  en dat  e r  z icht  is  op een rendabele explo i ta t ie  van De Vei l ing  a ls  we deze 

invester ingen doen en hoe we in  godsnaam die  € 2 mi l joen gaan terugverd ienen.  Tot  nu toe 

i s  het  een soort  van verkapte subs id ie  van € 2,50 per  bak je kof f ie  aan de KBO. Dat  hebben 

we v ier  jaar  ge leden ook  a l  gezegd.  

 

De heer Spaans:  Voorz i t ter .  Ik  kan kor t  z i jn ,  want  het  bes lu i t  is  natuur l i jk  a l  genomen.  Er  is  

een meerderheid voor het  amendement .  Dus a l le  woorden d ie  we h ierover  bez igen z i jn  

luchtverp laats ing.  Maar i k  doe daaraan graag een keer in  de maand mee.  

Wi j  waren a l t i jd  tegen en dat  z i jn  we nog.  Een bodemloze put .  Ik  c i teer  graag de heer  

De Bloeme. Daarmee ben ik  het  vo ls t rekt  eens.  Een u i ts tekend onderbouwde b i jdrage ,  

waaraan ik  re fereer .  
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Een terechte v raag van de heer De Gie r  is  dat  a ls  er  meer z icht  is  op een s lu i tende 

explo i ta t ie  dat  in  he t  voors te l  zou moeten z i jn  verwerkt .  Dan kunnen we daarover opnieuw 

nadenken en daarover een bes lu i t  nemen.  Dat  is  n ie t  het  geval ,  want  de  s tukken l iggen nu 

voor.  Het  is  f i jn  dat  de  wethouder daarmee in  gesprek is .  Maar behalve een bodemloze put  is  

het  ook een sprong in  het  d iepe en in  een  zwart  gat  dat  de meerderheid van de 

gemeenteraad gaat  maken.  Dat  hee t  een beet je  p la t  De Vei l ing matsen.  De precedentwerk ing 

waarop de heer De Bloeme terecht  wi js t  is  natuur l i jk  g igant isch.  Iedere  cu l ture le ,  

maatschappel i jke of  commerc ië le  organisat ie  d ie  maatschappel i jk  de opdracht  kr i jg t  kan nu 

wi jzend naar he t  cadeaut je  aan De Vei l ing aank loppen b i j  iedere vo lgende wethouder ,  d ie  d i t  

pand betreedt .  

 

De heer Dui jsens :  We z i jn  voor  het  voors te l ,  dus we zu l len voor he t  bes lu i t  s temmen.  We 

zouden b i jna wi l len zeggen:  gaan met  d ie  banaan.  Degenen d ie  het  d i t  anders  z ien hebben 

toch d ie  voorgeschieden is  in  2016 gemist .  Toen hebben we rondjes Poeld i jk  gedaan om  te 

k i jken wat  de mensen u i t  Poeld i jk  wi lden .  Nou,  z i j  wi lden het  behoud van De Leuningjes.  De 

tegenste l l ing was da t  we het  Dar io  Fo -gebouw anders zouden gaan bestemmen en 

De Leuning jes zou behouden b l i jven.  Dat  daarna  het  gedoe met  he t  asbest  is  gekomen,  fout  

op fout  van het  toenmal ige co l lege.  Di t  co l lege heef t  het  ook n ie t  echt  denderend goed 

opgepakt .  En toen kwamen we op he t  moment  van nu terecht .  En de wethouder heef t  ten 

opz ichte van de commiss ievergader ing het  voors te l  los  van de huurovereenkomst  ge koppeld.  

Er  wordt  een t i jde l i jke huurovereenkomst  to t  31  december ges loten.  Dus wat  dat  betref t  snel  

overgaan to t  u i tvoer ing en voor de rest  n ie t  a l  te  veel  p iekeren over  waar  we heengaan.  

Nogmaals ,  het  bes lu i t  is  in  het  ver leden genomen en a ls  je  A zegt  m oet  je  ook B zeggen.  

Een opmerk ing nog.  Bi j  bes lu i t  1  ze t  ik  en ige kant tekeningen.  Misschien een beet je  een 

voorbehoud.  We zul len wel  voor  s temmen.  In  De Leuningjes z i jn  v i j f t ig  jaar  lang  b i jna 

wekel i jks  grote evenementen gehouden.  En dan nu vo lhouden dat  het  een maatschappel i jke 

bestemming heef t .  Da t  v inden wi j  nog s teeds krom en k lopt  n ie t .  Overgangsrecht  b i j  

bestemmingsplannen moet  dat  du ide l i jk  maken.  Die beperk ing v inden we e igenl i jk  wat  

bedisselend en ook te  beperkend ten opz ichte van wat  daar in  het  ve r leden is  gebeurd.  Maar  

voor de rest  zu l len we voor s temmen.  Het  amendement  hebben we mede ingediend.  Dat  b iedt  

du ide l i jkhe id over  de t ien jaar .  En  duide l i jkhe id i s  nooi t  mis .  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  Voorz i t ter .  Ik  herken a l le  s tandpunten nog van een aan ta l  jaren 

terug,  toen we aanvanke l i jk  de  d iscuss ie hadden.  Dus daar in  is  wein ig  opgeschoten.  Deze 

wethouder z i t  er  nu.  Die gaat  natuur l i jk  dankbaar  in  op het  aanbod van de heer Van Veen om 

een keer een rondr i t  te  houden.  Die p la t te  kar  beval t  me n iet .  Ik  denk toch aan een luxer  

voer tu ig ,  daar kunnen we wel  u i tkomen.  

Wat  is  nu het  pun t? Er  i s  een RKC geweest ,  d ie  tegen d i t  co l lege en deze raad heef t  gezegd 

dat  ze een aanta l  d ingen  n ie t  he lemaal  doen zoals  het  hoort .  De heer De Bloeme heef t  

u i tvoer ig  gec i teerd u i t  dat  onderzoeksrapport .  De raad heef t  het  co l lege de opdracht  gegeven 

om het  subs id iebele id  op orde te  b rengen en da t  heef t  even een loop t i jd .  We hebben 

daarover het  eers te gesprek gehad.  Binnenkort  komt het  tweede gesprek.  En dat  is  nog  n ie t  

a f .  Dat  verk laar t  waarom ik  nu n ie t  def in i t ie f  een bedrag kan noemen in  de 

huurovereenkomst .  U zu l t  daarvoor ongetwi j fe ld  begr ip  hebben.  H et  is  u i te indel i jk  s t raks aan 

de raad om het  be le idskader subs id ie  vast  te  s te l len.  Daar in  word t  prec ies beschreven hoe 

we omgaan met  voorz ien ingen a ls  De Vei l ing,  De  Novi te i t  en De Hofboerder i j .  En misschien 

ze l fs  ook sportkant ines.  Dus dat  komt.  Dus vandaar d ie  t i jde l i jke maat regel  dat  we to t  e ind 

d i t  jaar  even het  oude bedrag vasthouden.  Wel iswaar in  een  n ieuw con tract  dat  ook  na 

1 januar i  de vormgeving za l  hebben.  Maar u  ben t  s t raks aan zet  hoe we omgaan met  het  

berekenen van de huur .  Dat  heef t  n ie t  zozeer te  maken met  monisme of  dual isme.  Daarover  

ga ik  ook graag het  gesprek aan.  U heef t  ons d ie  opdracht  gegeven,  maar d ie  is  nog n ie t  

k laar .  We hebben dus even d ie  overbrugging  nod ig.  
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De heer Wi tkamp gaf  aan dat  het  heel  lang zou gaan duren om die he le  geschiedenis  te  gaan 

beschr i jven.  Ik  wi l  toch  de hoofdstuk indel ing van d ie  terugbl ik  wel  noemen.  De raad gaf  he t  

co l lege ook v ia  een mot ie  mee om te onderzoeken of  de WOS in  d ie  k le ine zaal  kan landen.  

Nou,  d ie  gesprekken heb ik  voor tvarend opgepakt .  Dat  waren ingewikkelde gesprekken.  Op 

enig moment  is  er  ook een bestuurswissel ing geweest .  We waren op een  haar na k laar ,  de 

bestuurswissel ing gaf  n ieuwe inz ichten.  En we kregen te  horen dat  het  een onbegaanbaar 

pad was.  We hadden toen een d ik  jaar  verspeeld .  T oen kwam corona.  De zaal  was k laar ,  de 

k le ine zaal  s tond op de nominat ie  en daar is  van  a l les  tussen gekomen.  Ik  v ind dat  sp i j t i g ,  

maar ik  constateer  het  wel .  We gaan een ander keert je  met  de heer Wi tkamp het  heel  

u i tgebre ide verhaal  met  u  wisselen.  Een keert je  bu i ten een raadsvergader ing om.  

Al les  wat  over  meer jar ig  onderhoud in  de  memo nu gezegd word t  was v ie r  jaar  te rug a l  

bekend.  Dat  waren toen de bedragen.  Met  andere woorden:  de raad  wis t  dat  er  onderhoud 

aan zat  te  komen en dat  is  nog s teeds zo.  Hoe gaan we nu om met  dat  onderhoud? We gaan 

natuur l i jk  heel  prakt isch met  het  onderhoud om, we gaan het  hoogst  noodzakel i jke doen.  

Want  d ie  termi jn  van  t ien jaar ,  vermeld in  het  vo r ige bes lu i t ,  ge ldt  nog s teeds.  Dus u denkt  

dat  u  mag ver t rouwen op  d i t  co l lege dat  we zu in ig  met  d ie  middelen omgaan.  We gaan ook 

prakt isch met  de middelen om. Ik  kan n ie t  voorspel len dat  er  een  dak afwaai t  o f  e r  een 

muurt je  omgaat .  Dan moeten we dat  opknappen,  omdat  het  ons e igendom is .  De gemeente  is  

daarvoor verantwoordel i j k .  Vier  jaar  ge leden is  gezegd in  Poeld i jk  een  cu l ture le  voorz ien ing 

handhaven.  Dat  z i jn  we nu aan het  u i tvoeren.  

Het  be lang van een mu l t i funct ioneel  centrum onderst repen wi j ,  wa t  de heer Van Rossum 

noemde.  Er  is  gewoon belang b i j  deze locat ie ,  e r  word t  waarde aan gehecht .  En ik  ben echt  

opt imis t isch.  Als  corona voorb i j  is ,  gaat  het  daar a ls  een t iere l ier  draaien.  Zeker a ls  d ie  

k le ine zaa l  snel  is  a fgebouwd.  

De gesprekken z i jn  geweest .  Er  is  e igenl i jk  overeenstemming over  a l le  p r inc ipes.  De  pun ten 

en komma’s hebben we afgelopen vr i jdagmiddag met  e lkaar  besproken .  De s t icht ing is  ook 

zeer benieuwd wat  de  raad s t raks meegeef t  over  hoe we een  goede kostpr i js  gaan 

berekenen.  U bent  daarb i j  aan zet .  

De t ien jaar  is  in  het  amendement  genoemd. In  de commiss ievergader ing  heef t  u  van mi j  

kunnen horen dat  toen a l  b i j  mi j  doorschemerde dat  ik  er  voors tander van ben om met  de t ien 

jaar  te  beginnen na oplever ing a ls  to taa l .  

Er  wordt  een con tract  ges loten voor v ier  jaa r  met  een opt ie  van nog eens v ier  jaar .  In  d ie  

acht  jaar  kan er  van a l les  gebeuren.  Ui te indel i jk  is  het  aan de raad  om te  zeggen of  een 

koerswi jz ig ing nodig is .  Door u i te raard de  vo lgende raad.  

Dus graag een  rondr i t  met  GBW en graag een avondje bomen over het  ve r leden.  Daar houd 

ik  van,  dat  weet  u .  Ik  denk dat  ik  zo vo ldoende heb gezegd over  uw opmerk ingen.  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l ,  wethouder.  Is  e r  nog behoef te  aan een twe ede termi jn?  

 

De heer De Bloeme:  Voorz i t ter .  De conc lus ie  van  de Chr is tenUnie -SGP-f ract ie  is  dat  het  

voors te l  to t  vasts te l l ing van een v is ie  op de toekomst  van De Vei l ing  een  bodemloze put  is ,  

waarb i j  de raad adv iezen van de e igen RKC negeert .  Onze f ract ie  k iest  dan ook v oor opt ie  A 

a ls  voorkeur:  woningbouw eventueel  gecombineerd met  andere soc iaa l -maatschappel i jke 

voorz ien ingen.  Er  is  grote behoef te  in  West land aan woningen en  appartementen.  Daar  z i t ten 

onze jongeren en s ta r ters  op te  wachten .  De Chr is tenUnie -SGP-fract ie  za l  het  voors te l  over  

de toekomst  van De Vei l ing n ie t  s teunen.  

Het  amendement  van de  LPF,  GBW en West land Verstandig,  om De Vei l i ng voor een per iode 

van min imaal  t ien jaar  open te  houden na renovat ie  van de k le ine zaal  zu l len wi j ,  zoals  u 

misschien wel  verwacht ,  n ie t  s teunen.  

 

De heer Van Rossum: Voorz i t ter .  Al les  meewegend zoals  in  de eers te termi jn  is  gezegd en 

het  antwoord van de wethouder vernomen te  hebben wi l len we voortborduren op het  eerder  

genomen raadsbes lu i t  van 2017.  Het  CDA stemt  voor het  bes lu i t  en  is  voor  het  handhaven 
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van de voorz ien ing d ie  De Vei l ing bedient ,  in  welke vorm dan ook.  Het  CDA wi l  z ich n ie t  

vastp innen op een min imum aanta l  jaar  voor  spec i f iek  De Vei l ing .  Het  amendement  is  dus 

voor ons overbodig.  

 

De heer Van Veen :  Voorz i t ter .  Ik  wi l  nog even een voors te l  doen voor een vervoermiddel .  We 

hebben namel i jk  een fan tast ische GBW -verk iez ingsbus.  Daar in  is  de  wethouder van har te  

u i tgenodigd om een rondr i t  te  maken door  Poeld i j k .  

 

De voorz i t te r :  Goed.  Ooi t  waren er  t i jden dat  bes tuurders  v an een gemeente met  een koets  

door de s tad g ingen.  Maar d ie  t i jden zu l len wel  n ie t  meer terugkomen.  Ik  z ie  dat  de heer 

Vreugdenhi l  daarnaar te rugver langt .  We ver langen nog wel  naar meer te rug.  

We hebben in  twee te rmi jnen beraads laagd.  

 

Wethouder Vreugdenhi l :  Ik  wi l  nog één opmerk ing maken.  De heer De Bloeme zegt  dat  het  

co l lege de RKC-aanbeve l ingen negeert .  Dat  doe t  het  ju is t  n ie t .  Wi j  vo lgen d ie  op.  En  dat  

betekent  dat  we zorgvuld ig  wi l len omgaan met  de aanbevel ingen,  in  opdracht  van de raad.  

En dat  kost  t i jd .  Dus we negeren  helemaal  n ie ts .  

 

De heer De Bloeme:  Een k le ine correct ie ,  voorz i t ter .  Ik  heb gezegd dat  de raad  het  adv ies 

van de RKC negeer t .  Dank u wel .  

 

De voorz i t te r :  Dan hebben we in  twee te rmi jnen beraads laagd.  Heef t  er  iemand behoef te  to t  

het  a f leggen van een  s temverk lar ing?  

 

De heer Hof land:  Voorz i t ter .  De  wethouder heef t  aangegeven hoe in  het  amendement  te  

z i t ten.  Volgens mi j  z i t  dat  in  e lkaars  ver lengde.  Daar z i jn  we voor vanwege het  zakel i jke 

aspect .  Simpelweg omdat  we er  ge ld in  hebben gesto pt .  Als  we d ie  per iode kor ter  maken,  

dan is  dat  in  verhouding  meer ge ld.  Ondanks dat  we e igenl i jk  van mening  z i jn  dat… Een oud 

Romeins iemand e ind igde a l t i jd  z i jn  verhaal  daarmee.  Dat  gezegd hebbende…  

 

De heer Van der  Mark :  Wi j  gaan mee.  Ik  dus ook.  Ik  probeer twee rechte ruggen te  houden,  

maar dat  luk t  me eer l i jk  gezegd n ie t .  Ik  ben he t  heel  erg eens met  de  argumentat ie  van de 

Chr is tenUnie-SGP.  In  december 2017 hebben we een bes lu i t  genomen.  Daar heb ik  ook ja  

tegen gezegd.  Die verwacht ingen z i jn  gewekt .  Contre coeur ga ik  mee,  maar ik  ga wel  mee.  

Dank u wel .  

 

De voorz i t te r :  Dan breng  ik  a ls  eers te het  amendement  in  s temming.  Tegen z i jn  de f ract ies  

van het  CDA, de  Chr is tenUnie -SGP, de PvdA en GroenLinks.  De andere f ract ies  z i jn  dus 

voor.  Daarmee is  het  amendement  aangenomen.  

Dan breng ik  het  voors te l  in  s temming.  Tegen het  voors te l  z i jn  de PvdA-f ract ie ,  GroenLinks 

en de Chr is tenUnie -SGP.  Voor he t  voors te l  z i jn  de andere f ract ies .  Daarmee is  het  

geamendeerde voors te l  aangenomen.  Aldus bes loten.  

 

17.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN DE VERKLARING VAN GEEN BEDE NKINGEN 

KERKLAAN NAAST 63 TE WATERINGEN 

 

De heer Van Rossum: Voorz i t ter  In  de commiss ievergader ing  heb ik  a l  aangegeven dat  de 

CDA-f ract ie  toch een d i lemma heef t  te  overwinnen om al  dan n ie t  akkoord te  gaan met  de 

verk lar ing van geen bedenkingen voor de aanvraag van deze omgevingsvergunning met  de 

b i jbehorende antwoorden op de ingediende z ienswi jzen .  Enerz i jds  vo ldoet  het  p lan vo l led ig 

aan b i jna a l les  waarop ons West lands bele id  is  gebaseerd.  Ik  noem nog maar  eens op:  het  is  

een aanvraag voor he t  bouwen van 25 woningen in  t i jden van woningnood;  er  za l  een nu  

le l i jke bedr i j fs locat ie  verdwi jnen in  het  centrum van Water ingen met  de toevoeging dat  



W O O R D E L I J K  V E R S L A G    

R A A D  2 5  J A N U A R I  2 0 2 2  

 

 43 

daarmee ook voorkomen wordt  dat  er  zonder wi jz ig ing van het  bestemm ingsplan ook een 

n ieuw bedr i j fspand van 15 meter  hoog neergeze t  kan worden ;  de doelg roep is  ouderen  met  

woningen ook in  de  soc ia le  koopk lasse ;  de locat ie  l ig t  v lak  b i j  het  cent rum, waardoor  er  nu  

dus ook geen g lastu inbouw opgeof fe rd hoef t  te  worden om eenz el fde aan ta l  woningen te  

kunnen bouwen;  e r  kan een doors t roming van oud eren op gang komen d ie een 

eengezinswoning achter la ten ,  d ie  dan weer beschikbaar komt voor andere woningzoekenden ;  

het  p lan s lu i t  ons inz iens v isueel  goed aan b i j  het  andere grote appar tement  aan de overkant  

van de Kerk laan ;  het  vo ldoet  aan de omgevingsv is ie  en woonvis ie  d ie  voor de toekomst  van 

West land en Water ingen  recent  z i jn  vastgeste ld ,  inc lus ie f  de hoogbouwopt ie ;  het  vo ldoet  aan 

a l le  e isen d ie  de gemeente heef t  geste ld  aan he t  p la n.  

Waarom dan toch onze twi j fe ls ,  d ie  vanaf  de eers te presentat ie  van de  p lannen b i j  ons 

gerezen z i jn? Die z i jn  tweeledig.  Enerz i jds  de  mot ivat ie  van het  p lan da t  a ls  er  nu op een 

deel  van de locat ie  een maximale hoogte van 15  meter  in  het  p lan  en in  het  bestemmingsplan 

vast l ig t ,  dat  d ie  hoogte dan ook op de rest  van de locat ie  inc lus ie f  oml iggend gronden 

gehanteerd kan worden b i j  het  aanvragen van een omgevingsvergunning .  In  de vergader ing 

van de commiss ie Ruimte hebben wi j  d i t  vergeleken met  de afbraak va n een kerk ,  waar dan 

voor in  de p laats  een  geheel  woningbouwprogramma automat isch op de hoogte van de 

kerk toren gebouwd kan worden.  Die redener ing wi l len we koste  wat  kost  n ie t  in  het  p lan  z ien ,  

ook a l  om geen precedent  voor  andere  bouwplannen te  scheppen .  Die aanpass ing is  nu 

inderdaad gedaan in  de p lanomschr i jv ing en in  de beantwoord ing van de z ienswi jzen.  Dus 

d ie  twi j fe l  is  weggenomen.  Al  z i jn  we wel  van  mening dat  deze grote aanpass ing van het  

bestemmingsplan met  deze consequent ies voor voora l  nummer 71 e igenl i j k  n ie t  gebru ik t  kan 

worden v ia  deze p rocedure voor de aanvraag van een omgevingsvergunning met  een 

verk lar ing van geen bedenkingen.  Daar  kan ik  de heer Beuker ge l i jk  in  geven .  Zo mis te ik  

ze l f  b i jvoorbeeld een n ieuwe p lanverbeeld ing  a ls  input  voor  de bestemmingswi jz ig ing waar in  

exact  wordt  aangegeven waar nu  prec ies d ie  15 meter  hoogte wordt  bere ik t ,  zoals  ook voor 

iedereen duide l i jk  is  dat  het  gebouw n ie t  overa l  15 meter  hoog is .  En omdat  ge l i jk  hard vast  

te  leggen.  En  ook de mogel i jkheid dat  v ia  z ienswi jzen nu geen wi jz ig ingen z i jn  aan te  

brengen.  Laat  d i t  een adv ies z i jn  voor  meer van deze p lannen om het  anders te  doen.  

De andere twi j fe l  b l i j f t  to t  op de dag vandaag wel  aanwezig,  de a fs tand to t  de woning op 

nummer 71.  In  onze beschouwing is  d i t  de enige  woning d ie  rechts t reeks  echt  nadeel  

onderv indt  van het  te  bouwen appartement ,  en dan voora l  in  de bezonning.  In  de vergader ing 

van de commiss ie Ruimte hebben we daarom ook gevraagd of  het  gebouw op te  schuiven is  

r icht ing het  zu idoosten.  Ofwel :  naa r de  voormal ige woning van  kapper op nummer 63 ,  om 

daarmee meer ru imte  te  scheppen  naar nummer 71 .  Daarmee zou  dan ook tegemoet  gekomen 

worden aan een aanta l  z ienswi jzen.  Of tewel :  de z ienswi jzenprocedure za l  dan nog ie ts  van 

een resul taat  kr i jgen .  Daar  ben ik  ze l f  de a fge lopen week behoor l i jk  ach teraan gegaan of  d i t  

ook mogel i jk  is  De in i t ia t ie fnemer en arch i tect  van het  p lan  hadden een eers te react ie  

a fgegeven dat  een meter  maximaal  mogel i jk  zou kunnen z i jn .  M aar a l  snel  kwam het  ber ich t  

terug dat  de  gehele procedure dan overgedaan moest  worden.  Di t  antwoord kreeg ik  

vervo lgens ook terug van de wethouder,  d ie  he t  weer met  he t  ambte l i jk  apparaat  had 

teruggekoppeld.  Of tewel :  dat  de mogel i jkheid van opschuiven er  n ie t  zomaar in  z i t  zonder da t  

a l les  overgedaan moet  worden.  Het  idee  achter  het  opschuiven is  dat  he t  he le p lan met  

betrekk ing to t  het  gebouw en het  parkeren n ie t  verandert  en dat  er  dan ook geen aanvul lende 

e isen vanui t  de gemeente aan het  p lan geste ld  zu l len worden,  waardoor  de procedure voor  

een verk lar ing van geen bedenkingen en het  a fgeven van een omgevingsvergunning n ie t  

geheel  overgedaan hoeven te  worden .  De s te l l ing dat  er  t i jdens de procedure van de 

verk lar ing van geen bedenkingen geen aanvul l ende e isen aan het  p lan  geste ld  kunnen 

worden kom ik  tegen  op de websi te  van het  min is ter ie  van In f rast ructuur  en Wa ters taat .  In  

d ie  opt iek  zou overdoen dus n ie t  nodig z i jn .  De eer l i jkhe id gebiedt  ook te  zeggen dat  het  

opschuiven van het  gebouw met  parkeerp laatsen ook kan betekenen dat  d i t  wel  ten koste kan  

gaan van een paar parkeerp laatsen.  Maar is  dat  erg in  een t i j d  waar in  onze gemeente z ich 
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b innenkort  voor  de bouw van Water ingen -Noord  gaat  bu igen over  he t  ver lagen van n ieuwe 

verkeersnormen? 

Al  met  a l  heef t  onze f rac t ie  u i tgebre id gekeken wat  er  nog wel  m ogel i jk  was,  zo ook  het  idee 

van D66 in  de commiss ievergader ing om naast  een eerder  a fgebroken woning ten behoeve 

van het  bedr i jventer re in  ook het  hu is  op nummer 63 nog af  te  kunnen breken,  w aardoor 

opschuiven zonder verd ere p lanaanpass ing wel  makkel i jker  te  rea l iseren  va l t .  Di t  is  

inderdaad een mogel i jkheid,  daar de woning in  re la t ie  to t  het  bouwplan a l  eerder  is  

aangekocht .  De heer Beuker gaf  d i t  ne t  ook a l  aan.  Ook de v raag of  wels tand  nog wi jz ig ingen 

kan doorvoeren ,  want  hoe wordt  d i t  dan afgehandeld ? Moet  dan ook weer de gehele 

procedure overgedaan worden?  

Om een knoop door te  hakken  wi l  het  CDA de verk lar ing van geen bedenkingen toch gaan 

afgeven,  waarb i j  de genoemde bele idsvoordelen  de doors lag hebben gegeven .  Niet temin 

wi l len wi j  de opt ie  van opschui ven in  de verdere u i twerk ing g raag openhouden,  a l  dan n ie t  op 

adv ies van wels tand ,  zonder dat  daardoor de p rocedure van vergunningver len ing geheel  

overgedaan hoef t  te  worden .  In  d i t  geval  da t  er  dan n ie t  opnieuw een verk l ar ing van geen 

bedenkingen door de raad afgegeven hoef t  t e  worden.  Ik  weet  n ie t  o f  d i t  mogel i jk  is .  Of  da t  

d i t  n ie t  anders  kan dan v ia  een amendement  op het  raadsbes lu i t .  In  d i t  l aats te geval  s t e l  ik  

voor  om het  raadsbes lu i t  met  het  vo lgende bes lu i tpunt  toe te  voegen :  

4 .  Alsnog aanvul lend onde rzoek te  doen naar de  op t ie  om a l  dan n ie t  met  a fbraak van de 

woning op nummer 63  het  gehele gebouw onveranderd door te  schuiven om aldus 

meer afs tand te  verkr i jgen naar de woning op 71 ;  ind ien d i t  mogel i jk  is  dat  er  dan 

geen n ieuwe verk la r ing van geen bed enkingen door de gemeente a fgegeven hoef t  te  

worden voor  de omgevingsvergunning,  daar d i t  dan a ls  een gewenste  verbeter ing van 

het  p lan gez ien wordt .  

In  het  geval  een amendement  vere is t  is  heb ik  d i t  gereed l iggen om in  te  d ienen .  Als  een 

mot ie  beter  past  om he t  doel  te  bere iken voor een nader onderzoek,  dan heb ik  deze ook in  

concept  gereed.  Ik  za l  ze s t raks a l lebei  aan de voorz i t ter  overhandigen.  W i j  wachten met  

betrekk ing to t  de v raag van het  amendement  of  de mot ie  de react ie  van  de wethouder af .  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l .  Ik  s te l  voor  eers t  de react ie  van de wethouder  af  te  wachten.  Als  

ik  de tekst  zo belu is ter  v raag ik  mi j  a f  o f  d i t  een tekst  is  d ie  u zo in  een bes lu i t  zo kunt  

verwoorden,  want  het  bes lu i t  moet  wel  aangeven wat  je  wi l t .  En of  he t  überha upt  kan weet  ik  

ook n ie t .  Ik  neem aan da t  de wethouder dat  ongetwi j fe ld  za l  kunnen ver te l len.  

 

De heer Van Rossum: Ik  heb het  vanmiddag ook naar de wethouder gestuurd.  Dus ik  neem 

aan dat  h i j  daarop een antwoord hee f t .  En anders heb ik  een mot ie  l iggen,  wa ardoor na 

eventuele aanname van een verk lar ing van geen bedenkingen nader onderzoek gedaan wordt  

met  dezel fde punten.  

 

De heer Dui jsens :  Voorz i t ter .  Wat  een vresel i jk  verhaal  van de h eer Van Rossum, dat  

jur id isch helemaal  n ie t  kan.  Dat  had  h i j  bete r  moeten  nak i jken.  Wi j  zu l len  n ie t  voor  deze 

verk lar ing van geen bedenkingen z i jn ,  omdat  de bezwaren d ie  Van Rossum ui t te  voor  hem 

een reden z i jn  om het  bes lu i t  wel  te  nemen.  Voor ons is  dat  n ie t  het  geval .  Dat  is  w eer een 

goed voorbeeld hoe d i t  co l lege met  onze inwoners en met  name omwonden omgaat .  En weer 

eers t  bes lu i t  en dan  pas over legt .  Het  gevolg is  een te  groot  en te  massaal  bouwplan:  too 

much,  too b ig  en too  h igh.  En dat  lever t  n iks  op.  Het  cur ieuze is  da t  omwonenden op d ie  p lek 

best  wel  woningen z ien gerea l iseerd worden en daar ook wel  voors tander van z i jn .  maar n ie t  

met  overhel lende balkons zo hoog en zo ’n propper i j  van een te  g root  gebouw op een 

daarvoor n ie t  geschik te p lek .  En zoveel  inbreuk op het  leefgenot  op mensen.  Kle iner  had  wel  

gekund en dan had het  gebouw er  a l  gestaan.  Nu gaat  het  nog ja ren duren.  Jammer voor 

onze woningzoekers .  Met  dank aan d i t  co l lege en  deze raad a ls  d i t  voors te l  de meerderheid 

haal t .  En a l le r le i  amendementen en verk lar ingen  van geen bed enkingen.  We geven dan 

toestemming voor d i t  bouwplan.  En  met  dat  bouwplan kan verder  n ie ts  gebeuren.  Dus  het  is  
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ofwel  s toppen –  ons voors te l  –  o f  opnieuw beginnen met  een ander  bouwplan.  Maar een 

tussenweg is  er  he laas  n ie t .  

 

De heer Hof land:  Voorz i t ter .  Wi j  hebben e igenl i jk  in  l i jn  met  wat  het  CDA heef t  ver te ld  ons 

ook op d i t  doss ier  bewogen.  We v inden het  een las t ig  doss ier .  Voornamel i jk  dat  a ls  het  

bestemmingsplan A is  met  een bepaalde hoogte dat  le t ter l i jk  omgezet  kan worden naar 

bestemmingsplan B.  En dan dezel fde hoogte over  kunnen nemen b l i j f t  voor  eens punt  waarb i j  

we onze vraagtekens zet ten .  

Tegel i jker t i jd  k i jkend naar het  voor l iggende p lan  past  dat  in  onze woonvis ie  en worden er  

woningen gereal isee rd,  welke zaken wensel i jk  z i jn .  

Van het  voors te l  van de heer Van Rossum kunnen wi j  wel  voors tanders z i jn .  Ik  ben heel  e rg 

benieuwd naar  de react ie  van de wethouder daarop.  Voornamel i jk  gaat  het  dan om het  

verschuiven van het  pand .  Als  daarvoor  een mot ie  of  amendement  ingediend kan worden,  

dan zouden wi j  daarb i j  warme gevoelens hebben.  

 

De heer Hartman:  Voorz i t ter .  Er  l ig t  een  voors te l  voor  een verk lar ing van  geen bedenki ngen.  

Die bedenkingen hebben we  nog wel .  De aanpass ingen van de arch i tect  aan het  gebouw z i jn  

wel  zeer  pos i t ie f .  Er  is  meer inspr ing ing ,  zodat  er  meer z icht  is  naar  de bui tenkant .  

De West landse VVD z ie t  de noodzaak van woningbouw zeker in  en  daarom is  het  voor  ons 

zo’n groot  d i lemma. Want  de bedenking d ie  wi j  nog hebben gaat  om he t  veranderen van de  

bouwhoogte op  het  perceel  Kerk laan 69.  Daar  ge ldt  nu een goothoogte van 6 meter  en e en 

nokhoogte van 10 meter .  Door de  bouw van een hoge gevel  op het  perceel  van Kerk laan 69 

heef t  de e igenaar van Kerk laan 71 daar e rnst ige  h inder van.  Na de commiss ievergader ing 

van 11 januar i  is  er  weer contact  geweest  tussen de ontwikkelaar  en de buurman,  maar 

he laas z i jn  ze er  nog n ie t  u i tgekomen.  Wi j  hebben de indruk dat  he t  met  meer t i jd  wel  zou 

moeten lukken.  Daarom is  de vraag aan de wethouder of  het  nog mogel i j k  is  om het  proces 

n ie t  vo l led ig s t i l  te  zet ten,  maar om het  bes lu i t  aan te  houden to t  de o ntwikkelaar  en de 

buurman van nummer 71  wel  een oploss ing hebben.  

 

De heer Spaans:  Voorz i t ter .  Samenvat tend:  proppen op een postzegel  is  wat  er  nu gebeurt .  

Geen pr ivacy  voor  mensen,  te  massaal ,  te  veel  vers ten ing.  Kortom: h ier  waren we n iet  voo r .  

Dat  hadden we a l  gezegd in  de commiss ieve rgader ing.  Da t  zeggen we nu  weer .  We gaan n ie t  

voor  s temmen,  we z i jn  dus tegen het  a fgeven van een verk lar ing van geen bedenkingen.  Een 

verkeerde p lek,  een verkeerd voors te l ,  te  massaal .  Proppen op een postzegel .  

 

De heer De Gier :  Voorz i t ter .  Ik  ge loof  dat  d i t  weer een geval le t je  wordt  van de aanhouder d ie  

wint .  Er  wordt  ja ren geleden een voors te l  gedaan om een grote b lokkendoos op een 

bedr i jventerre in  te  proppen.  Er  wordt  geschermd  met  een bedr i j fsbestemming,  waar een  

bepaalde hoogte mag z i jn ,  maar d ie  hoogte  is  er  nooi t  geweest .  Er  is  a l t i j d  een laag pand 

geweest .  En  a ls  wi j  de  bestemming moeten aanpassen kunnen  we dus in  l i jn  met  de 

omgeving ook d ie  hoogte aanpassen .  

Volgens mi j  was de hele  raad tege n he t  oorspronkel i jke voors te l .  De on tw ikkelaar  moest  z i jn  

voors te l  maar gaan aanpassen ,  want  op deze  manier  kon je  er  n ie t  mee omgaan:  

schaduwwerk ing b i j  de huizen ernaast ,  b a lkonnet jes  d ie  in  tu inen u i tkeken en de 

huurwoningen aan de overkant  van de s loot  hadden er  ze l fs  las t  van.  Iedereen had er  las t  

van,  dus het  voors te l  moest  d rast isch aangepast  worden.  Nou,  da t  hebben we geweten.  

Dr iekwart  jaar  la ter  kwam hetze l fde voors te l  te rug.  Schemat isch waren er  een paar s t reepjes 

veranderd,  wat  e igenl i jk  geen enkel  e f fect  had op  het  he le voors te l  en het  he le pand .  Nu l i jk t  

de gemeenteraad a lsnog  met  het  voors te l ,  waar  iedereen tegen was,  in  te  s temmen.  Dus 

b l i jkbaar wint  de aanhouder .  

Ik  snap n ie t  waarom de wethouder d i t  voors te l  nu terugbreng t ,  terwi j l  er  zoveel  weerstand 

tegen was en e r  n iks  is  aangepast .  Mi jn  f ract ie  za l  zeker  tegen s temmen.  Het  l i jk t  t reur ig  te  

worden voor  de mensen aan de Kerk laan.  
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De heer Voskamp: Voorz i t ter .  Al  jaren wordt  er  gewerkt  aan de rea l isat ie  van een 

appartementencomplex op deze locat ie .  Er  is  ve le  jaren over  gesproken.  Het  is  passend 

gemaakt .  Het  is  gewi jz igd.  Het  is  aangepast  aan de omgeving.  Het  b l i j f t  op z ich een groot  

bouwvolume op deze locat ie .  Wi j  begr i jpen wel  degel i jk  de zorgen van de  omwonenden.  Maar  

er  l ig t  voor  ons ook een woningbouwopgave,  l ie fs t  b innen de kernen,  het  zogenaamde 

inbre iden.  We hebben vanavond ook weer omwonenden gehoord  en  begr i jpen dat  n ie t  

iedereen het  passend v indt .  Maar dat  z ien  we b i j  veel  bouwpro jecten  in  de kernen .  Ui teraard  

z ien we dat  he t  voor  sommige omwonenden minde r gunst ig  u i tva l t ,  maar  dat  zou ook zo z i jn  

b i j  het  bouwen van een bedr i j fspand op deze locat ie ,  wat  ook nog s teeds  een opt ie  zou z i jn .  

Aan de overz i jde van he t  geplande gebouw z ien we een soortge l i jk  complex,  dus zou d i t  ook 

een passend gebouw moeten z i jn  in  de omgeving .  

 

De heer De Gier :  Voorz i t ter .  Ik  wi l  daarover  een vraag s te l len.  H oe bedoel t  u  dat  het  aan de 

overkant  een soortge l i jk  pro ject  is ,  want  dat  is  een verd iep ing la ger.  Iedereen zegt :  maak het  

hetze l fde a ls  aan de overkant .  Dat  wi l  de  ontwikke laar  n ie t  doen.  En nu zegt  u :  ah,  he t  is  net  

zoals  aan de overkant .  

 

De heer Voskamp: Vor ige keer is  e r  ook a l  over  gezegd:  we k i jken naar de l in tbebouwing .  

Dan wordt  er  a l leen maar naar de rechterkant  gekeken.  Aan de l inkerkant  s taat  een 

soortge l i jk  complex.  En of  dat  een,  twee of  dr ie  meter  hoger of  lager  is  maakt  in  het  geheel  

voor  d ie  bebouwing n ie t  u i t .  

Volgens de geldende regels  vo ldoet  het  p lan  aan de geste lde regels ,  dus zou er  geen 

belemmering z i jn  om de verk lar ing van geen bedenkingen af  te  geven .  

Het  geheel  a lsnog  een paar meter  verp laa tsen b l i jk t  u i t  de beantwoord ing  onmogel i jk  en n ie t  

haalbaar  b innen deze aanvraag.  Wi j  zu l len d i t  voorste l  dan ook s teunen.  

 

De heer Le l ieve ld :  Voorz i t ter .  Ook b innen onze f ract ie  is  er  heel  veel  gesproke n over  het  

betref fende p lan .  Het  vo ldoet  aan de geldende regels .  Wi j  hebben in  de  

commiss ievergader ing daarover nog eens een  keert je  ext ra van gedachten over  gewisseld.  

We z i jn  e igenl i jk  samen met  het  CDA dest i jds  to t  de conc lus ie  gekomen dat  we graag meer 

zouden wi l len weten over  de gevolgen van het  eventueel  proberen op te  schuiven van het  

pand.  In  eers te  ins tant ie  is  gesproken over  een meter .  Nu gaat  het  over  twee meter .  We 

wachten graag  de react ie  van de wethouder af .  We zouden graag door w i l len gaan met  deze 

verk lar ing van geen bedenkingen.  Maar nogmaals ,  we wachten eers t  even de beantwoord ing 

af .   

 

De heer Van Harmelen :  Voorz i t ter .  Naar aanle id ing van de d iscuss ie in  de raad en de 

ingediende z ienswi jzen z i jn  enkele aanpass ingen toegepast .  Die  behelzen onder ander e het  

wi jz igen van de balkons en het  aanpassen van het  t rappenhuis  aan  de achterz i jde.  Di t  a l les  

om meer pr ivacy te  waarborgen voor de omwonenden.  

Er  wordt  nu met  name geageerd tegen de  hoogte van het  te  bouwen appartementengebouw. 

Aan de overkant  van  de s t raat  s taat  echte r  ook een hoog gebouw, dat  geen problemen 

oplever t .  

De geopperde  wi jz ig ing,  namel i jk  het  gebouw opschuiven r icht ing het  aangekochte pand van 

de kapper,  l i jk t  ons zeker het  onderzoeken waard .  Temeer d i t  de  inspreker Beuker a ls  een 

enigsz ins  acceptabele w i jz ig ing v indt .  Het  door de wethouder  genoemde argument  h ier tegen 

dat  dan a l les  opnieuw gedaan moest  worden l i jk t  ons,  ook gehoord  de b i jdrage van co l lega 

Van Rossum, n ie t  nodig.  De u i tvoer ing  van d i t  bouwplan zorgt  voor  de rea l iser ing van 25  

broodnodige woningen,  waarvan een aan ta l  goedkope koopwoningen,  middeldure 

koopwoningen en middeldure koopwoningen.  Ook  wordt  een gemeenschappel i jke ru imte 

gereal iseerd.  Mi jn  f ract ie  za l  dan ook voor d i t  voors te l  to t  vasts te l l ing van de verk lar ing van 

geen bedenkingen s temmen.  
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De heer Dui jsens :  Mi jnheer de voorz i t te r .  Mag ik  een vraag s te l len? Waaraan geef t  u  nu de 

voorkeur? Meteen een paar hu izen minder bouwen of  over  v i j f  jaa r  moge l i jkerwi js  bouwen? 

Di t  is  toch een doodlopende weg.  Die mensen gaan to t  a an het  gaat je ,  de  Raad van State en 

nog verder .  Dat  beteken t  v ier ,  v i j f  jaar  ver t rag ing.  Wi l t  u  dat  dan ? Is  daarmee het  probleem 

van onze inwoners opgelost?  

 

De heer Van Harmelen :  Nee,  dat  v ind ik  u i teraard n ie t .  Ik  wi l  n ie t  dat  het  v i j f  jaar  ver t rag ing 

op loopt .  Ik  hoop da t  de gedane aanpass ingen naar aanle id ing van de z ienswi jzen en 

d iscuss ies,  zeker  d ie  wi j z ig ing met  d ie  ba lkons,  toch wel  gewaardeerd  worden.  Die  voorkomt 

ink i jk  in  de tu in  van de heer Beuker .  De p r ivacy wordt  daardoor ie ts  bete r  gewaarborg d,  a ls  

ik  de woorden van de heer Beuker  aanhaal .  Nee,  natuur l i jk  wi l  ik  n ie t  dat  het  nog v i j f  jaa r  

gaat  duren.  Van mi j  mogen de palen zo snel  mogel i jk  de grond in .  

 

Wethouder Sni jders :  Voorz i t ter .  Het  door de pro jectontwikkelaar  ingediende p lan is  

beoordee ld.  Een aanta l  zaken is  heel  pos i t ie f  beoordeeld,  wa t  de heer Van Rossum ook zegt .  

Er  is  gekeken naar  het  West lands bele id .  Er  is  gekeken naar de bouw van 25 woningen,  

voora l  voor  ouderen .  Die  geven meer lucht  en doors t roming.  Het  is  ook in  het  centrum, wa ar 

heel  veel  v raag naar  woningen is .  Vervo lgens worden a l  d i t  soor t  bouwp lannen door 

deskundigen b i j  de gemeente beoordeeld.  Het  past  b innen het  be le id ,  is  n ie t  in  s t r i jd  met  

goede ru imte l i jke ordening.  En de bezonning ,  de  l icht -TNO-norm is  van toepass ing verk laard 

en daaraan vo ldoet  het  p lan.  Voor de rest  hee f t  ook de s tedenbouwkundige z i jn  f ia t  eraan  

gegeven.  Dus kor tom z i jn  a l le  se inen in tern op g roen gezet .  

Dan ga ik  in  op  de vraag  van het  CDA. De heer Van Rossum heef t  een  aanta l  zaken heel  

du ide l i jk  aangegeven.  Hi j  kan z ich pr ima in  een aanta l  zaken v inden,  maar heef t  de concrete 

vraag geste ld  of  he t  gebouw door een amendement  een of  twee meter  is  te  verschuiven.  

Daarover moet  ik  heel  eer l i jk  z i jn .  De on twikkelaar  d ient  een p lan  in  dat  wordt  beoordeeld.  Je 

kunt  n ie t  door een  amendement  het  p lan een meter  verschuiven.  Als  het  gebouw wel  

verschoven moet  worden ,  dan za l  de ontwikkelaar  dat  ze l f  aan moeten geven.  Dan za l  de 

procedure weer opnieuw tegen het  l icht  gehouden moeten worden.  Dat  betekent  n ie t  dat  de 

hele procedure opnieuw moet ,  maar zu l len wel  a l le  onderzoeken opnieuw worden bekeken en 

bez ien worden o f  d ie  nog passend z i jn .  Vervo lgens zu l len de tekeningen gewi jz igd moeten 

worden.  Parkeren  is  een  probleem, want  het  gaa t  ten koste van een aan ta l  park eerp laatsen.  

Al le  onderzoeken en de  beantwoord ing  van de z ien swi jzen zu l len opnieuw bekeken moeten 

worden.  

In  deze s i tuat ie  l ig t  een p lan voor en dat  kan  n ie t  door een amender ing gewi jz igd worden.  

Een mot ie  ind ienen hee f t  nu ook wein ig  nut ,  want  we z i jn  vo or  o f  tegen het  p lan.  meer 

smaken bestaan er  n ie t .  Dat  heef t  de heer Dui jsens d i t  keer  ook heel  du ide l i jk  gezegd:  je  zu l t  

d i t  p lan jur id isch moeten  beoordelen.  En dat  is  ook gebeurd.  

De heer Dui jsens v indt  het  een groot  p lan.  De heer Hof land  noemt het  een las t ig  doss ier .  Dat  

snappen we ook.  De heer Har tman is  pos i t ie f ,  maar s te lde een vraag  over  nummer 71.  Zoals  

u weet  z i jn  e r  29 z ienswi jzen ingediend.  De omgeving wi l  een to t  twee bouwlagen eraf  en wi l  

ook een k le iner  gebouw.  Als  het  gebouw een meter  opschu i f t  betekent  he t  n ie t  dat  he t  

bezwaar van de omgeving weg is .  Ik  weet  wel  dat  eenieder rechtsbescherming heef t  en 

bezwaar kan maken.  De rechter  za l  daarover een  oordeel  moeten geven.  De gemeente heef t  

de p lannen pos i t ie f  beoordeeld.  Ik  weet  dat  de heren Sp aans en De Gier  anders in  deze 

wedstr i jd  z i t ten  en het  een te  groot  gebouw v inden.  Ik  ga af  op  de adv iezen van de 

medewerkers  en deskundigen,  d ie  heel  du ide l i jk  hebben gezegd dat  het  wel  past .   

Ik  denk dat  de gesprekken met  de bewoner van nummer 71 zeker w el  doorgaan,  maar d i t  

voors te l  l ig t  voor  en  kan n ie t  geamendeerd worden.  En een mot ie  heef t  geen nut ,  want  we 

s te l len d i t  p lan a l  dan  n ie t  vast .  

 

De voorz i t te r :  Dank u we l .  Is  er  behoef te  aan een  tweede te rmi jn?  
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De heer Van Rossum: Daaraan heb ik  inderdaad behoef te .  De wethouder  heef t  het  e rover  dat  

het  lang kan duren  om het  p lan eventueel  aan  te  passen.  Wat  is  lang? Is  dat  een maand? 

Want  b innen een maand kan er  best  veel  nagelezen worden en gekeken worden of  er  ie ts  

aangepast  kan worden.  

Ik  begr i jp  dat  een  amendement  n ie t  haalbaar  is ,  maar daarvoor heb ik  ook een mot ie  k laar  

l iggen.  Ik  v ind het  wel  jammer dat  de wethouder geen commentaar geef t  op het  grote  

bezwaar van nummer 71 .  Dat  is  he t  grote probleem. Zoals  wi j  er in  z i t ten hebben we geen 

probleem met  de groo t te  van het  gebouw. Dat  spr ingt  in  en da t  soor t  d ingen meer.  Dus wat  

dat  betref t  z i jn  de z ienswi jzen ook wel  goed.  De mot ie  gaat  van het  fe i t  u i t  dat  de 

verk lar ingen van geen bedenkingen wordt  aangenomen en er  daardoor m isschien wel  een 

n ieuwe verk lar ing  van geen bedenkingen moet  komen.  

 

“De raad  van de gemeente West land,  in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022 ;  

constaterende dat :  

-  er  een verk lar ing  van geen bedenkingen door de  gemeenteraad is  a fgegeven voor het  

bouwen van een appartement  aan de Kerk laan naast  63 te  Water ingen;  

-  daarb i j  de afs tand tussen het  appartement  en Kerk laan  71 a ls  te  k le in  e rvaren b l i j f t ;  

van mening z i jnde dat :  

-  h ierb i j  nog n ie t  a l le  mogel i jkheden onderzocht  z i jn  om de afs tand gro ter  te  maken 

zoals  de opt ie  om naast l iggende woning op  Kerk laan 63 af  te  b reken waarna het  

bouwplan opgeschoven kan  worden;  

verzoekt  het  co l lege:  

1 .  de opt ie  om het  gebouw r icht ing Kerk laan  63 te  verp laatsen met  geen o f  zo min 

mogel i jk  aanpass ingen aan het  gehele bouwplan nog eens nader te  onderzoeken  in  

samenwerk ing met  de in i t ia t ie fnemer van het  bouwplan;  

2 .  ind ien dat  mogel i jk  is  deze wi jz ig ing zonder verk lar ing van geen bedenkingen ook 

door te  voeren  en d ie  verbeter ing dan  vervo lgens te  verwerken  in  de 

omgevingsvergunning;   

en gaat  over  to t  de orde  van de dag.”  

(Mot ie  van het  CDA)  

 

De heer Dui jsens :  Voorz i t ter .  Mag ik  de heer Van Rossum een vraag s te l len ? U hoor t  nu van 

a l le  kanten dat  het  gewoon n iet  kan.  En  dat  er  een n ieuwe procedure en een n ieuw p lan 

moeten komen.  Waarom le id t  dat  nou b i j  u  n ie t  to t  het  besef  dat  we h ie r tegen moeten 

s temmen,  zodat  d i t  in  ieder  geval  van de baan is? En dan beginnen ze maar opnieuw met  

een k le iner  p lan.  Je kunt  toch n ie t  zeggen zoveel  op te  hebben met  de buurman en dat  het  

e igenl i jk  n ie t  kan wat  daar  gebeurt?  We hebben een mot ie  en een amendement  nodig.  En 

vervo lgens s tem je  dood leuk voor de verk lar ing van geen bedenkingen.  Dat  is  toch een 

beet je  onz in?  

 

De heer Van Rossum: Nou ja ,  voorz i t ter .  He t  is  voor  ons een groot  d i lemma geweest .  Voor 

ons hebben a l le  andere  bele i dszaken de doors lag gegeven,  waarb i j  een punt  in  het  he le p lan 

overb l i j f t .  En  dat  is  het  opschuiven van nummer 71.  En wi j  z ien inderdaad wel  mogel i jkheden,  

zoals  de inspreker ook heef t  gezegd.  De  heer Van Ooi jen hee f t  in  de commiss ievergader ing 

aangegeven dat  dat  eerder  is  gebeurd met  een oude woning,  d ie  naast  de kapper s tond,  d ie  

ook a l  eerder  is  a fgebroken.  Als  d ie  opt ie  u i tvoerbaar is ,  dan heel  graag.  

 

De heer Hartman:  Ik  heb  de wethouder gevraagd of  het  mogel i jk  is  het  aan te  houden,  zodat  

de ontwikkelaar  en  de meneer van nummer 71 wat  meer t i jd  kr i jgen  om er  onder l ing u i t  te  

komen.  
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Wethouder Sni jders :  Voorz i t ter .  Er  is  de a fge lopen weken veel  over  d i t  bouwplan gesproken.  

Er  z i jn  ook d iverse over leggen over  en weer geweest .  Maar le idend is  gewoon de 

voor l iggende aanvraag.  Die za l  beoordeeld  moeten worden.  De voor l iggende aanvraag kan 

a l leen door de aanvrager gewi jz igd worden.  Dat  heef t  h i j  n ie t  gedaan.  De afgelopen dagen 

kwamen d ie gesprekken iedere keer op gang.   

Als  gevraagd wordt  o f  het  p lan aan te  h ouden is ,  zodat  gesprekken nog kunnen p laatsv inden 

moet  ik  procedureel  zeggen dat  nu een p lan  voor l ig t  waarover gestemd zal  moeten worden.  

Daarvoor wordt  wel  o f  geen verk lar ing van geen bedenkingen afgegeven.  Ik  kan a ls  

wethouder d i t  p lan n ie t  aanhouden,  o mdat  ik  daarvoor van de aanvrager  geen mandaat  heb 

gekregen.  

De mot ie  d ie  de  heer Van Rossum in  s temming wi l  brengen geef t  hetze l fde aan.  Het  za l  

vanavond een ja  of  nee van de raad worden.  En daar vandaan wordt  e r  weer verder  gewerkt .  

Als  u  een mot ie  aanneemt over  een vastgeste ld  p lan kan  dat  n ie t .  En dat  za l  jur id isch daarna 

n ie t  werken.  Dus vandaar dat  de aanvrager d i t  heef t  ingediend en d i t  wordt  beoordeeld .  

Hierop kan a l leen  ja  of  nee worden gezegd.  

 

De heer Hartman:  Dan wi l  ik  de vergader ing g raag t ien  minuten la ten  schorsen.  

 

De voorz i t te r :  Dan schors  ik  de vergader ing to t  22.45 uur .  

 

Schors ing.  

 

De voorz i t te r :  Ik  heropen de vergader ing en k i jk  naar de heer Hartman,  d ie  om een schors ing 

heef t  gevraagd.  

 

De heer Hartman:  Dank u wel ,  voorz i t ter .  Dat  was een nut t ige schors ing.  We z i jn  b i j  e lkaar  

gekomen en z i jn  to t  een andere mot ie  gekomen,  d ie  de heer Van Rossum wel l icht  kan 

toe l ichten.  

 

De heer Van Rossum: We hebben begrepen dat  het  heel  moei l i jk  l ig t .  Van a l le  kanten kwam 

eigenl i jk  het  adv ies  om de ontwikkelaar  op  te  roepen om al  het  mogel i jke te  doen om het  

gebouw a lsnog op te  schuiven,  zodat  zoveel  mogel i jk  tegemoet  gekomen wordt  aan  de 

wensen van de bewoners.  Dus het  eerdere gedane verzoek hebben we geschrapt .  Dus 

proberen met  de  ontwikkelaar  zover te  komen.  

 

“De raad  van de gemeente West land,  in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022 ;  

constaterende dat :  

-  er  een verk lar ing  van geen bedenkingen door de  gemeenteraad is  a fgegeven voor het  

bouwen van een appartement  aan de Kerk laan naast  63 te  Water ingen;  

-  daarb i j  de afs tand tussen het  appartement  en Kerk laan  71 a ls  te  k le in  e rvaren b l i j f t ;  

van mening z i jnde dat :  

-  h ierb i j  nog n ie t  a l le  mogel i jkheden onderzocht  z i jn  om de afs tand gro ter  te  maken 

zoals  de opt ie  om naast l iggende woning op  Kerk laan 63 af  te  b reken waarna het  

bouwplan opgeschoven kan  worden;  

verzoekt  het  co l lege:  

 om z ich met  de ontwikke laar  te  verb inden om al  het  mogel i jke te  doen om het  gebouw 

b i j  de p lanontwikkel ing a lsnog op te  schuiven,  zodat  zoveel  mogel i jk  tegemoet  wordt  

gekomen aan de wensen van de bewoners;  

en gaat  over  to t  de orde  van  de dag.”  

(Gewi jz igde mot ie  van het  CDA en de VVD)  
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De voorz i t te r :  Dan hebben we in  twee te rmi jnen beraads laagd.  We ste l len s temming over  de 

mot ie  u i t ,  to tdat  de mot ie  in  de goede vorm is  b i jgewerkt  en u i t gere ik t .  Dan kan daarna de 

s temming daarover p laatsv inden.  

 

De heer Hartman:  Wi j  d ienen deze gewi jz igde mot ie  mede in .  

 

De heer De Gier :  Ik  za l  voor  de gewi jz igde mot ie  s temmen,  ook a l  ben i k  tegen het  gehele 

voors te l .  Dat  doe ik ,  omdat  het  in  ieder  geval  een k le in  beet je  verbete r ing aanbrengt .  

 

De heer Dui jsens :  Di t  is  mensen voor de gek houden,  v ind ik ,  daar mogen we n iet  aan  

meedoen.  We gaan wel  d ie  verk lar ing van geen bedenkingen geven.  De ontwikkelaar  heef t  

a l les  wat  h i j  nodig  heef t .  En vervo lgens gaan  we d ie mensen b l i j  maken dat  we nog even  wat  

gaan proberen,  waardoor de hele procedure opnieuw moet ,  hee f t  de wethouder gezegd.  Di t  

moeten we met  z i jn  a l len n ie t  wi l len.  Ik  denk dat  ze h ier  in  Water ingen heel  erg op af  zu l len 

geven,  want  d i t  k lopt  gewoon n iet .  Di t  is  he t  CDA dat  n ie t  tegen dur f t  te  s temmen,  maar voor 

s temt en nu een soort  doek je voor het  b loeden geef t .  Daaraan werken we n iet  mee,  dat  moet  

het  CDA maar in  z i jn  e igen t i jd  doen.  

 

De heer Spaans:  Ik  v ind het  nog s teeds proppen op een postzegel ,  maar misschien is  het  

schuiven net  het  s tuk je  groen wat  daar kwal i te i t  erb i j  kan s toppen.  Dus we zu l len voor de 

gewi jz igde mot ie  s temmen.  

 

De voorz i t te r :  Ik  breng de gewi jz igde mot ie  in  s temming .  Daarvoor z i jn  de PvdA,  GroenLinks,  

D66,  de VVD, de Chr is te nUnie-SGP, GBW en he t  CDA. Tegen de  gewi jz igde mot ie  z i jn  de 

f ract ies  van West land Verstandig en de LPF.  D aarmee is  de mot ie  aangenomen.  

Dan kom ik  b i j  het  voors te l  over  de verk lar ing van geen beden kingen.  Voor het  voors te l  z i jn  

het  CDA, de LPF,  de  Chr is tenUnie-SGP, de VVD, GBW en D66.  Tegen het  voors te l  z i jn  de 

PvdA,  West land Verstandig en GroenLinks.  He t  voors te l  is  aangenomen.  Aldus bes loten.  

 

Het  is  22.45 uur .  We hebben nog een kor t  aanta l  punten.  Ik  s te l  u  voor  de agenda vanavond 

af  te  maken.  Als  u  z ich kor t  en bondig u i t  kunnen wi j  het  voor  24.00 uur  redden.  

 

De heer Keizer :  Maar houden we ons dan  wel  aan de spreekt i jden? W e nemen onszel f  nooi t  

ser ieus en nu gaan we weer door.  Dat  v ind ik  p r ima,  maar dan houden we onszel f  wel  aan de 

spreekt i jden.  Dus a ls  d ie  voor het  co l lege op  is ,  is  het  ook op.  

 

De voorz i t te r :  Die  is  dan  ook voor het  co l lege op .  Ik  geef  wel  het  vo lgende in  overweging .  De 

heer Dui jsens heef t  z i jn  eers te termi jn  b i j  het  in terpel la t iedebat  n ie t  meegete ld .  Dat  ge ldt  wel  

voor  het  co l lege.  Enige coulance zou ik  dan wel  kunnen hebben,  maar dan houdt  het  wel  op.  

 

De heer Keizer :  Anders moeten we het  daarover nog maar eens hebben,  want  dan kunnen we 

net  zo goed ook met  de spreekt i jden s toppen.  Die leggen we namel i jk  iedere keer naast  ons 

neer.  

 

De voorz i t te r :  Goed.  Ik  begr i jp  dat  u  g raag wi l t  dat  we de spreekt i jden respecteren.  Het  is  

goed te  besef fen da t  a ls  er  veel  op de agenda s taat  dat  iedere  f ract ie  z ich moet  regule ren ,  in  

d ie  z in  dat  haar spreekt i jd  goed verdeeld wordt  over  de onderwerpen.  Dat  ge ldt  voor  het  

co l lege,  maar ook voor a l le  f ract ies .  Als  de  spreekt i jd  op is ,  is  d ie  op is .  

 

18.   VOORSTEL TOT VASTSTELLING VAN DE TWEEDE WIJZIGING VAN DE APV 

WESTLAND 2019  

 

(Het  voorz i t terschap wordt  overgedragen aan de heer Van der  Mark. )  



W O O R D E L I J K  V E R S L A G    

R A A D  2 5  J A N U A R I  2 0 2 2  

 

 51 

 

Amendemen t  behorende b i j  agendapunt  18;  “Voorste l  to t  vasts te l l ing van  de tweede wi jz ig ing 

van de APV West land 2019”  

“De gemeenteraad van West land in  vergader ing  b i jeen op d insdag 25 januar i  2022;  

-   ge lezen het  raadsvoorste l  to t  vasts te l l ing van de  tweede wi jz ig in g van de  APV 

West land 2019;  

overwegende dat :  

-   het  West land a l  ve le  ja ren de mooie t rad i t ie  van  schui tvaren heef t ;  

-   ve le  ( jonge) West landers  er  in  de zomer met  veel  p lez ier  eropui t  t rekken op het  water ;  

-   er  op een aanta l  excessen na het  ve le malen vak er goed dan fou t  gaat ;  

-   over last  zonder he ldere spel regels  a l t i jd  subject ie f  b l i j f t ;  

-   er  een verschi l  is  van ge lu idshinder en gelu idsover last ;  

-   het  aangeven van t i jden voor iedereen helder  is ;  

wi jz ig t  de tweede wi jz ig ing van de APV West land  2019 a ls  vo lgt :  

-   ar t ike l  5 :31a Over last  vaarwegen;  aan punt  4 ,  achter  brengen een laats te  z in  toe te  

voegen;  tussen 22.00  uur  in  de avond en 07.00  uur  in  de ochtend. ”  

(Amendement  1 van de  LPF) :  

 

Amendement  Houtkachels  

“De raad  van de gemeente West land in  vergad er ing b i jeen op 25 januar i  2022.  

Bi j  opname in  de APV kunnen voortaan boa ’ s  op t reden tegen de over last  van  houtkachels .  

De gemeente kreeg  b i jna 50 meld ingen van over last  in  2021.  Moet  aanle id ing z i jn  vóór  een 

apart  ar t ike l .  De gemeente kan dan handhavend  opt reden.  Het  is  n ie t  de bedoel ing dat  we 

e lkaar  over last  bezorgen .  Op koken en  bakken -bbq-  is  ar t ike l  5 .34  l id  2  van toepass ing.  

Wi j  wi l len aan de  APV een ar t ike l  5 .34a toevoegen met  het  opschr i f t  ‘Over last ’ :  

‘Art ike l  5 :34a Over last  

1 .   In  d i t  ar t ike l  wordt  vers taan onder schoon s tookhout :  hout ,  a lsmede spec iaa l  voor  het  

gebru ik  in  open haarden  en houtkachels  bestemde,  in  de handel  ve rkr i jgbare 

brandstof fen.  Niet  a ls  s tookhout  word t  aangemerkt :  ver l i jmd,  ondergedompeld,  

geïmpregneerd en/of  ge lakt  hout ,  hardb oard,  MDF, t r i -  o f  mul t ip lex,  dak leer ,  

kunsts tof fen e.d.  

2 .   Het  is  van 1 september to t  en met  31 mei  verboden in ,  op of  aan  een  bouwwerk,  

voorwerpen o f  s to f fen te  p laatsen of  te  hebben,  handel ingen te  ver r ichten of  na te  

la ten,  waardoor:  

 a .   over last  word t  o f  kan worden veroorzaakt  voor  de omgeving;  

 b .   op voor de omgeving h inder l i jke of  schadel i jke wi jze s tank,  rook,  roe t  o f  

   walm word t  verspre id;  

 c .   brand of  andere gevaar wordt  veroorzaakt .  

3 .   Het  verbod u i t  l id  1  ge ld t  in  e lk  geval  ind ien:  

 a .   het  windst i l  en/of  mis t ig  is ;  

 b .   er  geen schoon s tookhout  wordt  gebru ik t ;  

 c .   het  schone s tookhout  een vocht igheidspercentage heef t  van meer dan  

   20%. 

4.   Niet  van toepassen is  he t  vorenstaande ind ien en  voor zover het  be tref t  

 nadel ige gevolgen voor  het  mi l ieu waarop de Wet mi l ieubeheer of  en ige in  deze wet  

genoemde mi l ieuwet  van  toepass ing is . ’  

Gaat  over  to t  de o rde van de dag. ”  

(Amendement  2 van Wes t land Verstandig )  

 

Amendement  Lachgas  

“De raad  van de gemeente West land in  vergader ing b i jeen op 25 jan uar i  2022;  

Het  lachgasverbod wi l len we ook la ten  gelden voor verkoopverbod.   

Het  hu id ig  voorgeste lde ar t ike l  2 :48a a ls  vo lgt  te  doen lu iden:  
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1.   Het  is  verboden op een openbare p laats  d is t iks tofmonoxide ( lachgas)  recreat ie f  a ls  

roesmiddel  te  gebru iken,  voo rbere id ingen daartoe te  verr ichten,  ten behoeve van dat  

gebru ik  voorwerpen of  s to f fen b i j  z ich te  hebben of  te  verkopen,  ind ien d i t  gepaard 

gaat  met  over last  o f  andere  gedragingen d ie  de openbare orde vers toren ,  het  woon - 

of  leefk l imaat  nadel ig  be ïnv loeden of  andersz ins h inder veroorzaken.  

2 .   Het  is  verboden op een openbare p laats  d ie  deel  u i tmaakt  van een door  het  co l lege 

ter  bescherming van de openbare orde of  het  woon - en leefk l imaat  aangewezen 

gebied,  d is t iks tofmonoxide ( lachgas)  recreat ie f  a ls  roesmid del  te  gebru iken,  

voorbere id ingen daartoe  te  verr ichten o f  ten behoeve van dat  gebru ik  voorwerpen,  

s to f fen b i j  z ich te  hebben of  te  verkopen.  

3 .   Het  co l lege kan in  het  aanwi jz ingsbes lu i t  het  in  het  tweede l i d  bedoelde  verbod 

beperken to t  bepaalde t i jden.  

4 .   Di t  ar t ike l  is  n ie t  van toepass ing voor zover de Opiumwet of  het  Wetboek  van 

Straf recht  van toepass ing is .  

Gaat  over  to t  de o rde van de dag. ”  

(Amendement  3 van Wes t land Verstandig )  

 

Mevrouw De Jong:  Voorz i t ter .  Onze b i jdrage vanui t  de vergader ing  van d e commiss ie Bestuur  

zu l len we h ier  n ie t  herha len.  Wel  wi l len  we ingaan op de nog n ie t  eerder  besproken 

amendementen.  

Amendement  A over  de vaarwegen z ie t  toe op het  beperken van de bevoegdheid van de 

burgemeester  om bepaalde gebieden aan te  wi jzen,  waar  gee n e lekt ron isch vers terk te 

muziek ten gehore mag worden gebracht .  Als  de  burgemeester  a l  een  gebied zou aanwi jzen 

waar n ie t  vers terk te muz iek ten gehore mag worden gebracht  zou dat  a l leen gelden tussen 

22.00 uur  ’s  avonds en 10.00 uur  ’s  ochtends.  De t i jds t ippen z i jn  b i j  eenieder a l  bekend om 

rekening te  houden met  omwonenden.  De spel regels  qua over last  z i jn  misschien subject ie f ,  

de spel regels  omtrent  e lekt ron isch vers terk te muziek n ie t .  Door  d i t  amendement  goed te  

keuren word t  de bevoegdheid van de burgemee s ter  ten iet  gedaan .  Immers,  e lekt ron isch 

vers terk te muziek in  de bui ten lucht  ten gehore b rengen na 22.00  uur  ’s  avonds is  a l  

verboden,  tenz i j  daarvoor vergunning is  ver leend .  

Graag horen wi j  van het  co l lege of  het  doel  van amendement  B over  hou tkachels ,  na mel i jk  

handhaving b i j  over last ,  met  d i t  voorgeste lde a r t i ke l  kan worden bere ik t .  

Dan amendement  C over  lachgas.  De gemeenteraad heef t  op 21  september 2021 op in i t ia t ie f  

van West land Verstandig een pos i t ie f  bes lu i t  genomen over het  opnemen van het  

lachgasverbod in  de APV.  Het  be langr i jks te doel  van deze bepal ing is  om het  boa’s  en de 

pol i t ie  mogel i jk  te  kunnen maken om te handhaven op over last ,  o f  het  nu  om de verkoop of  

het  gebru ik  gaat .  Het  is  n ie t  zo dat  a ls  iemand de lachgastanks b i j  z ich heef t  voor  de 

verkoop d ie  persoon ineens vr i ju i t  gaat .  De VNG heef t  in  een nadere toe l icht ing b i j  de model -

APV-bepal ingen aangegeven dat  n ie t  a fzonder l i j k  hoef t  te  worden onderbouwd dat  he t  

h inder l i jke of  verboden gedrag is  veroorzaakt  door de verkoop of  het  gebru ik  van lachgas.  

Waarom di t  amendement ,  ook weer  geïn i t ieerd  door West land Verstandig ,  nu voor l ig t  is  ons 

een raadsel .  De APV b iedt  handvat ten om te  handhaven,  dus d i t  amendement  is  to taa l  

overbodig.  Zoals  bekend gaat  onze f ract ie  n ie t  mee met  overbodige voors te l l en.  

 

De heer Van Koppen:  Voorz i t ter .  Het  voors te l  is  inderdaad in  de commiss ievergader ing a l  

u i tvoer ig  besproken.  Er  waren wat  technische verander ingen in  het  kader  van de Alcohol -  en  

de Omgevingswet ,  waar in  we ons a l lemaal  kunnen v inden.  In  het  deel  van h et  lachgas 

kunnen we ons ook v inden.  Waarom het  gaat  is  het  deel  over  de beperk ing van gelu id  en 

zeker om bepaalde gebieden aan te  wi jzen om geen e lekt ron isch vers terk te muziek toe te  

s taan.  Daarmee z i jn  we het  n ie t  eens.  Een te le foont je  met  een vers te rk t  box je zou dan n ie t  

meer mogen.  Dan zeggen ze:  ja ,  maar dan  gaat  het  over  over last .  Laat  i k  du ide l i jk  z i jn  dat  

we excessen wi l len aanpakken.  Zoals  waar  b ier f les jes van een boot  worden gegooid,  

schreeuwen en ruz ie  maken met  bewoners.  Dat  keuren we absoluu t  n ie t  goed.  We z ien nu 
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een beet je  met  een g roo t  kanon op een mug geschoten worden.  Want  vo lgens mi j  gaat  het  

heel  vaak gewoon goed en moet  je  met  e lkaar  in  gesprek gaan.  Is  e r  sprake van 

gelu idsover last  o f  ge lu idshinder? Tussen gelu idshinder en gelu idsover la s t  z i t  nogal  een 

verschi l .  Want  ge lu idshinder is  subject ie f .  Want  de een v indt  het  ge lu id  van een 

voorb i j razende motor  o f  boot  verve lend en de ander n ie t .  En wanneer is  er  sprake van h inder  

en wordt  het  echt  over last? Dat  is  a l leen te  bepa len a ls  je  dat  ga at  meten en a ls  je  bepaalde 

spel regels  met  e lkaar  a fspreekt .  Dan kun  je  zeggen of  er  a l  dan n ie t  over last  is .  

Beter  dan ieder ge lu id  te  meten is  misschien spel regels  met  e lkaar  a f  te  spreken.  Vandaar 

dat  ik  ook heb gedacht  n ie t  te  zeggen dat  er  in  bepaalde  gebieden helemaal  geen gelu id  

meer mag voorkomen.  In  bepaalde gebieden mag dat  dan b i jvoorbeeld  ’s  avonds n ie t .  Dat  

doe je  ook met  je  buren a ls  je  gaat  k lussen.  Er  z i jn  gewoon ongeschreven regels .  Da t  je  zegt  

dat  we ons van ’s  avonds 22.00 uur  to t  ’s  ocht ends 07.00 uur  daaraan b i j voorbeeld houden.  

Nogmaals ,  excessen aanpakken,  maar n ie t  het  he le gebied eventueel  aanwi jzen.  En ik  ben 

heel  benieuwd wie zo meteen bepaal t  o f  muziek te  hard is .  Want  het  b l i j f t  dan ie ts  

subject ie fs .  Wanneer kan je  meetbaar zegge n da t  ie ts  over last  is? Als  iemand meldt ,  is  dat  

dan d i rect  over last? Als  iemand zegt  d ie  muziek te  hard te  v inden ,  hoe gaat  er  dan 

gehandhaafd worden?  

 

De voorz i t te r :  Dank u.  Doet  u  amendementen B en C ook gel i jk?  

 

De heer Van Koppen:  De amendementen B en  C zu l len wi j  n ie t  s teunen.  

 

De heer Hof land:  Voorz i t ter .  Volgens mi j  l iggen e r  vanavond een aanta l  technische 

wi jz ig ingen voor,  d ie  u i t  andere wetsar t ike len voortkomen.  En tegel i jker t i jd  l ig t  er  ook een  

aanta l  amendementen voor over  smaken waarvan je  wat  kunt  v inden.  

Het  amendement  van de  LPF gaat  over  in  hoever re we heel  veel  ver t rouwen in  de 

burgemeester  hebben en  in  hoeverre h i j  dat  dan u i tvoer t .  De beperk ing d ie  het  amendement  

nog oplegt  is  in  onze op t iek  n ie t  een beperk ing d ie  heel  erg he lpend is  b i j  het  vraagstuk,  dat  

we h ier  p roberen op  te  lossen.  Waarb i j  we  ons ook moeten rea l iseren da t  het  vraagstuk e r  

echt  wel  degel i jk  is  en voor problemen zorg t .  We hebben ver t rouwen in  de burgemeester  dat  

a ls  we de APV op  deze manier  aannemen d ie  op  de ju is te  man ier  de too ls  geven om op te  

t reden en te  handhaven wanneer dat  nodig is .  Maar we ver t rouwen er  ook op dat  we n ie t  

gaan lopen tu t ten ,  om het  even gechargeerd  te  zeggen.  Dat  ver t rouwen wi l len wi j  de 

burgemeester  ook meegeven.  En zo is  het  in  de commiss ieverg ader ing vo lgens mi j  ook 

langsgekomen.  

Bi j  amendement  B h inken we op twee gedachten ,  maar dat  amendement  roept  ook nog heel  

veel  vraagtekens op.  Er  z i jn  een heleboel  mi tsen ,  maren,  komma’s  en omschr i jv ingen in  

terug te  v inden,  waarb i j  het  in  onze opt iek  n ie t  p rec ies duide l i jk  is  wat  e r  moet  gaan 

gebeuren.  Dat  za l  ons waarschi jn l i jk  doen bes lu i ten om tegen dat  amendement  te  s temmen.  

En wi j  z i jn  u i teraard  ook tegen amendement  C.  Ook met  de opmerk ing  dat  we de enige par t i j  

waren,  z i jn  en  b l i jven d ie  tegen het  l achgasverbod is .  

 

De heer Dui jsens :  Amendement  A zu l len we n ie t  s teunen.  Wi j  v inden de regel ing pr ima,  een 

goede afweging  tussen degenen d ie  over last  e rvaren en z i j  d ie  over last  maken.  

Het  houtkachelgebeuren  is  gewoon een bepal ing  d ie  b i j  veel  gemeenten a l  in  de APV staat .  

Dus een goede bepal ing ,  d ie  nodig is .  F i jns to f ,  a l ler le i  gedoe en over last  moet en voorkomen 

worden.  Het  verhaal  van  mevrouw De Jong gaat  over  n ie t  nodige verkoop.  Lees a ls jeb l ie f t  

een paar toe l icht ingen  op verordeningen.  En dan  zu l t  u  z ie n dat  boa’s  a l leen maar b i j  

verkoop kunnen optreden a ls  dat  in  de APV staa t .  

 

Mevrouw Hei j l :  Voorz i t te r .  Dank aan  het  co l lege voor deze wi jz ig ingen in  de APV, waar in  nu 

zowel  de Omgevingswet  a ls  de Alc oholwet  is  opgenomen.  Ook z ien wi j  te rug dat  onze 

rondvraag over  ge lu idsvr i je  zones in  deze verordening is  opgenomen.  Voor de goede o rde 
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ju ichen we het  toe dat  onze jongeren b i jna jaarrond op de schui t  kunnen varen en daar  hun 

e igen feest jes  kunnen maken.  De West landse VVD gunt  hen dat  van har te .  Sterker  nog,  ik  

heb er  thu is  een d ie  regelmat ig  op de schui t  te  v inden is .  Dat  gun ik  hem. Zoveel  ver t ier  is  er  

ook n ie t .  Wel  bere iken ons s teeds vaker k lachten over  aanhoudende gelu idsover last ,  voora l  

in  de buurt  van dorpskernen,  waar  boten soms langdur ig  aanmeren,  b i jvoorbeeld om wat  

boodschappen te  doen voor op de schui t  o f  snacks te  ha len.  Om er  samen u i t  te  komen 

kunnen we nu,  door deze maatregel  in  de verordening,  in  b i jvoorbeeld d ichtbevolk te of  

natuurgebieden gelu idsv r i je  zones  ins te l len .  Gewoon gelu idsvr i j ,  dus  n ie t .  Dat  is  over igens 

ook ie ts  waarvan enkele  jongeren ze l f  zeggen daarvoor open te  s taan.  In  de 

commiss ievergader ing hebben we ervoor geple i t  om h iermee n iet  a l  te  r ig ide om te gaan b i j  

de burgemeester ,  zoals  ook de heer Hof land aangaf .  Het  woord  ‘ tu t te n ’  gebru ik t  h i j ,  maar wi j  

bedoelen n ie t  te  r ig ide.  En om aandacht  te  hebben voor  de communicat ie .  Kan de 

burgemeester  toezeggen dat  de communicat ie  met  de doelgroep,  voornamel i jk  de jongeren,  

wordt  ingezet  en z i j  ook worden bet rokken b i j  de keuzes waar dez e zones  gaan komen en 

waarom we dat  be langr i j k  v inden?  

In  het  amendement  van de LPF kunnen we n iet  meegaan.  We geloven meer in  goede 

afspraken over  waar het  even rust iger  aan  moet  en het  kunnen aanpakken van excessen in  

bepaalde gebieden.  

Dan het  amendement  B van West land Verstandig over  s tookhout .  Ui t  de besprek ing in  de 

commiss ievergader ing begrepen wi j  dat  h ier in  a l  is  voorz ien in  de APV, b i jvoorbeeld v ia  het  

vuurverbod en in  een  ar t ike l  over  h inder en over last .  Maar we wachten eers t  wel  de  react ie  

van de burgemeester  op  d i t  amendement  af .  

Bi j  amendement  C over  lachgas gaat  het  ons inz iens voora l  om h inder en  over last ,  dat  a l  i n  

andere bes lu i ten is  geregeld.  Ook dat  l i jk t  overbodig,  maar ook h ier  wachten we even a f  wat  

de burgemeester  daarover heef t  gezeg d.  

 

Burgemeester  Arends:  Voorz i t ter .  Ik  ontraad a l le  dr ie  de amendementen.  In  de 

commiss ievergader ing hebben we u i tgebre id over  het  amendement  van de LPF van 

gedachten gewisseld.  Het  probleem z i t  hem niet  a l leen in  de nacht ,  maar voora l  in  de 

bebouwde gebieden en dat  daar veel  over last  wordt  ervaren  van schui ten d ie  met  vers terk te 

muziek daar varen.  Het  gaat  dus om vers terk te muziek en n ie t  over  een rad ioot je  of  een  

te le foon,  maar om vers terk te muziek .  Het  aanwi j zen van gebieden za l  ik  zeker beperken to t  

gebieden in  de bebouwde omgeving.  En mogel i jkerwi js  in  een natuurgebied.  Voor de  rest  za l  

het  toch hoofdzakel i jk  in  de bebouwde omgeving z i jn .  ik  za l  daarmee ook op een prudente  

wi jze omgaan.  Ik  za l  e r  ook zeker n ie t  tu t t ig  mee doen.  Ik  ont raad het  amendemen t  van de 

LPF.  

Het  amendement  over  houtkachels  ontraad ik  u  ook.  We kunnen nu het  een en ander doen op 

bas is  van de APV a ls  he t  Bouwbeslu i t .  We moeten besef fen dat  de  APV z ie t  op de openbare 

ru imte en n ie t  achte r  de voordeur.  Onze boa’s  kunnen n ie t  achter  d e voordeur handhaven.  Ik  

kan n ie t  in  een kachel  gaan k i jken of  het  hout  a l  dan n ie t  schoon is .  Dat  is  n ie t  aan de APV 

of  boa’s  om dat  te  regelen.  Datgene wat  speel t  kan v ia  het  Bouwbeslu i t .  Ik  ben me ervan 

bewust  dat  e r  verve lende s i tuat ies  kunnen z i jn .  I k  ken daar ook een aanta l  voorbeelden.  Dat  

vergt  ook ie ts  in  de samenlev ing.  Het  is  n ie t  zo dat  dat  met  een APV -wi j z ig ing kan worden 

ondervangen.  Het  moet  wel  handhaafbaar z i jn .  

Dat  breng t  me ook b i j  he t  amendement  over  lachgas.  Lachgas is  in  2016 overgehev eld van 

de Geneesmiddelenwet  naar de Warenwet .  En daardoor is  het  gewoon v r i j  verkoopbaar.  Ik  

weet  n ie t  o f  u  thu is  van d ie  s lagroomspui ten hee f t  waarvoor je  pat ronen moet  gebru iken.  De 

room wordt  met  lachgas in  zo ’n apparaat  s t i j f  geschud.  Dan zouden d ie  n ie t  meer verkocht  

mogen worden.  En a ls  je  daarmee op s t raa t  loopt  zou je  s t ra fbaar kunnen z i jn .  Het  is  

a l lemaal  erg las t ig  om dat  jur id isch te  handhaven.  Bi j  e lke rechte r  gaan we daarmee n a t .  De  

heer Dui jsens geef t  aan dat  het  b i j  meerdere gemeenten gerege ld is .  We hebben een aanta l  

zaken b i j  een aanta l  gemeenten bekeken.  We hebben b i j  een gemeente nog n ie t  ie ts  kunnen 
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v inden.  Dan kan he t  nog  wel  ergens s taan,  maar dat  wi l  n ie t  zeggen dat  d ie  gemeenten het  

goed doen.  Wi j  zouden u  wi l len ont raden om deze bep al ing in  de APV op  te  nemen.  

 

De voorz i t te r :  De  tweede termi jn  is  aan de o rde.  

 

De heer Van Koppen:  Ik  heb in  mi jn  eers te te rmi jn  gevraagd wie  zo meteen bepaal t  wa t  

over last  is  a ls  je  d ie  n ie t  kunt  meten.  Dus de een  za l  zeggen dat  muziek te  hard s taat  en  d e 

ander v indt  van n ie t .  Hoe gaan we daarop handhaven a ls  n ie t  bepaald is  hoe hard het  mag?  

De burgemeeste r  zegt  dat  het  echt  gaat  over  vers terk te muziek.  Je te le foon met  een k le in  

speakert je  is  dan ook vers terk te muziek.  Technisch zou dat  dan n ie t  mogen.  I k  heb graag  

nog antwoord op de over last .  

 

Burgemeester  Arends:  Voorz i t ter .  Het  ge lu id  wordt  n ie t  gemeten.  In  de APV geven we aan:  

h ier  mag je  geen vers terk te muziek verspre iden.  Als  iemand dat  wel  doet  en er  z i jn  k lachten 

over ,  dan is  d ie  persoon in  over t r ed ing.  

 

De heer Van Koppen:  En  wie bepaal t  i n  n ie t  aangewezen gebieden of  de muziek te  hard is .  

 

Burgemeester  Arends:  Voorz i t ter .  Daar ge ldt  deze bepal ing dan n ie t .  

 

De heer Dui jsens :  Ik  z i t  met  een d i lemma. De burgemeester  zegt  dat  er  over  houtkachels  een  

hoop gedoe in  West land  is .  Dat  is  ook zo.  Laats t  heb ik  met  medewerkers  gesproken over  

wat  nou de dr ive is  om d i t  n ie t  te  wi l len.  Ik  kan u  zo t ien verordeningen van andere 

gemeenten opsommen. Ik  heb d i t  gewoon overgepend van d ie  andere gemeenten.  Hetze l fd e  

geldt  voor  lachgas.  Gewoon overgepend van andere gemeenten.  Z i jn  d ie  dan gek of  zo? En 

als  daar verkoop en gebru ik  in  s taat ,  mi ts  dat  u i teraard h inder  op lever t… Er s taat  keur ig  

overa l  b i j  dat  je  verkoop expl ic ie t  moet  vermelden.  Verkoop kan v r i j  z i jn .  Er  z i jn  meer d ingen 

vr i j .  Het  gaat  nou net  om d ie b i jzonderheid in  dezen.  En wat  is  nou de in tent ie  om d i t  

a l lemaal  n ie t  te  wi l len? Geef  a l  dan  n ie t  antwoord.  Ik  v ind het  pr ima.  We brengen het  in  

s temming.  De meerderheid wi l  geen hou tkachels ,  wi l  ook n ie t  de  verkoop van lachgas aan 

banden leggen.  Ik  v ind het  pr ima.  Dat  de bui tenwacht  ook weet  hoe  we h ier  met  z i jn  a l len 

denken over  d i t  soor t  zaken.  

 

Burgemeester  Arends:  Voorz i t ter .  Het  gaa t  om de u i tvoerbaarheid van  de handhaving.  Als  dat  

n ie t  mogel i jk  is ,  is  het  ook een dode le t ter  in  de APV. Over verkoop van lachgas hebben we 

a l  in  aanvul lende regel ingen vastgelegd,  b i jvoorbeeld b i j  evenementen,  dat  het  n ie t  is  

toegestaan in  een s t raa l  van zoveel  meter  lachgas te  verkopen.  Dat  kunnen we wel  doen.  

maar we kunnen he t  n ie t  voor  de hele gemeente  verb ieden dat  je  lachgas  mag verkopen.  Dat  

kunnen we n iet  handhaven.  Dat  kun je  in  een ju r id ische kwest ie  ook n ie t  overe ind houden.  

Wat  betref t  s token z i jn  e r  mogel i jkheden,  maar ook daarvoor ge ldt  dat  de  APV n iet  voorz ie t  

in  het  s token.  Voor d ie  ene meneer waarvan wi j  heel  veel  k lachten kr i jgen en d ie  u ook kent  

wordt  daarmee d i t  p robleem niet  opgelost .  

 

De voorz i t te r :  Wi l len de  ind ieners  van de amendementen dat  ze in  s temming gebracht  

worden? Ja? Dan komen ze in  s temming.  

Ik  begin met  amendement  A van de LPF over ge lu id .  Daarvoor is  de LPF -f ract ie ,  zodat  dat  

amendement  is  verworpen.  

Dan amendement  B  over  kachels  en over last  van  West land Verstandig.  Daarvoor is  de f ract ie  

van West land Verstandig.  Dat  amendement  is  verworpen .  

Dan amendement  C van West land Verstandig  over  lachgas.  Daarvoor z i jn  de f ract ies  van 

West land Verstandig  en GBW. Dat  amendement  i s  verworpen.  
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Dan s toom ik  door  naar het  voors te l .  Daarb i j  h oor t  het  overz icht  van  de tweede  wi jz ig ing ,  

waar in  ook d ie  amendementen A,  B en C z i jn  genoemd. Dan komt nu he t  voors te l  in  

s temming.  

 

De heer Van Koppen:  Voorz i t ter .  Ik  wi l  een s temverk lar ing af leggen.  We z i jn  het  n ie t  eens 

z i jn  met  de zones,  maar zu l len wel  voor  de  APV stemmen.  

 

De voorz i t te r :  Da t  is  du ide l i jk .  Dan bre ng ik  het  voors te l  in  s temming.  Dat  is  de unanieme 

gemeenteraad.  

 

(Het  voorz i t terschap wordt  overgedragen aan burgemeester  Arends. )  

 

19.   VOORSTEL TOT HERNIEUWDE VERLENGING VAN DE TERMIJN VAN DE 

VRIJSTELLING VAN HET WOONPLAATSVE REISTE VOOR WETHOUDER A.  AB EE 

VOOR DE DUUR VAN EEN JAAR  

 

De heer Keizer :  Voorz i t ter .  Onze f ract ie  za l  in  l i j n  met  hoe we eerder  hebben gestemd tegen 

d i t  voors te l  s temmen,  omdat  wi j  van mening z i jn  dat  bestuurders  in  onze  gemeente behoren 

te  wonen.  Maar daarmee wi l  ik  wel  expl ic ie t  a angeven dat  we daarmee geen waardeoordeel  

u i tspreken over  het  func t ioneren van de wethouder.  Dat  is  een andere  d iscuss ie.  

 

De heer Dui jsens :  We hebben een amendement  ingediend,  om een kn ip van deze 

bestuursper iode aan te  brengen.  Dat  wi l len  we ook in  s temm ing brengen.  En a ls  dat  n ie t  

wordt  aangenomen zul len we tegen het  voors te l  s temmen.  

 

Amendement  Voorste l  19 zoals  in  de commiss ie aangekondigd  

“De raad  van de gemeente West land in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022;  

in  het  bes lu i t  te  vervangen ‘voor een pe r iode van een jaar  te  ver lengen’  door   

‘voor een per iode to t  aan het  e inde van de huid ige bestuursper iode met  een  

maximum van 5 maanden’ .  

Gaat  over  to t  de o rde van de dag. ”  

(Amendement  van West land Verstandig )  

 

De heer Keizer :  Ik  leg een s temverk lar ing af  over  het  amendement .  We zul len n ie t  daarmee 

meegaan,  omdat  dat  ook  de ru imte geef t  om een bestuurder  d ie  h ie r  n ie t  woont  toe te  s taan.  

 

De voorz i t te r :  Ik  breng het  amendement  in  s temming.  De f ract ies  van West land Verstandig,  

de PvdA en GroenLinks z i jn  daarvoor en de andere f ract ies  z i jn  daartegen.  Het  amendement  

is  verworpen.  

Tegen het  voors te l  z i jn  West land Verstandig ,  de  PvdA,  GroenLinks en GBW. Voor het  

voors te l  z i jn  D66,  de VVD, de Chr is tenUnie -SGP, de LPF en  het  CDA. Het  voors te l  is  

daarmee aangenomen.  

 

20.   BEHANDELING VAN OP ZICHZELF STAANDE MOTIES OP GROND VAN ARTI KEL 

38,  LID 3  VAN HET REGLEMENT  VAN ORDE VAN DE RAAD 

 

20.1  MOTIE WV INZAKE BOUWEN GOEDKOPE STARTERS -  EN SENIORENWONINGEN 

VOOR VERHUUR (REEDS BEHANDELD IN DE RAADSCOMMISSIE MO VAN 10 

JANUARI 2022;  TER BESLUITVORMING/STEMMING)  

 

Mot ie  ‘Bouwen goedkope s tar ters -  en seniorenwoninqen voor verhuur ’  

“De raad  van de gemeente West land in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022;  

overwegende:  
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-   dat  in  West land e r  een wooncr is is  is ,  voora l  voor  goedk ope s tar te rs -  Z 

seniorenwoningen en  de  Gemeente ook onze  inwoners n ie t  aan een  gepaste  woning 

kan helpen;  

-   dat  er  genoeg gebouwd wordt  in  West land,  maar  dat  voora l  woningen in  een  veel  

hogere pr i jsk lasse z i jn ;  

-   dat  het  heel  g rote tekor t  aan passende en  goedkope woningen a l  heel  lang  één van de 

vraagstukken in  West land is  en a l le  mooie bedoe l ingen to t  nog toe  van betrokken 

par t i jen -woningcorporat ies ,  gemeente,  ontwikkelaars -  het  p robleem niet  k le iner  en 

eerder  gro ter  hebben gemaakt ;  

-   dat  ook recente bouwplannen -ontwikkeld en  aangeleverd door derden,  dus  n ie t  de 

gemeente-  aantonen dat  het  echte woonvraagstuk van West land en de  West landers  

n ie t  echt  wordt  beetgepakt ;  

-   dat  bouwplannen -Watergat  in  Monster ,  Waelp las,  Waelpolder  in  's -Gravenzande,  

Poeld i jkerhout  in  Poeld i j k ,  d iverse inbre i lo cat ies  in  de dorpen  bevat ten geen of  te  

wein ig  goedkope woningen,  waardoor het  a l  jaren  bestaande vraagstuk b l i j f t  bestaan 

en a l leen maar gro ter  wordt ;  

-   dat  f rust ra t ie  en onvrede  b i j  inwoners en ver t rek naar woningen  bui ten West land het  

gevolg z i jn ;  

-   dat  het  hu isvesten van onze inwoners een publ ieke taak van de gemeente is ;  

-   dat  het  t i jd  is  voor  een andere aanpak omdat  he t  vraagstuk met  woonvis ies  n ie t  op te  

lossen is ;  

-   dat  onder meer  de gemeente Ri jswi jk  gesta r t  is  met  een andere aanpak  van  de 

woningschaarste b i j  haar  inwoners:  n l .  het  maken van een gemeente l i jk  woonfonds 

dat  ze l f  woningen gaat  bouwen en gaat  verhuren .  Op d ie  wi jze  worden d i rect  een 

groot  aanta l  goedkope huurwoningen gebouwd,  waardoor  inhaals lagen gemaakt  

kunnen worden;  

-   dat  het  Ri jswi jkse woonfonds gronden koopt  -de gemeente West land heef t  a l  veel  

gronden in  e igendom, dus wel l icht  kan een deel  van d ie  gronden worden  gebru ik t -  

verkoopt  d ie  gronden aan een bouwer d ie  de woningen weer terug  verkoopt  aan het  

fonds d ie  gaat  verhuren;  

-   dat  een dergel i jk  fonds -wel l icht  in  een ie twat  ander construct ie -  ook voor  West land 

een reë le opt ie  is  om ie ts  te  gaan doen aan het  maatschappel i jke  probleem van 

goedkope huizen;  

verzoekt  het  co l lege:  

mee te  nemen in  haar  zoektocht  naar mogel i jkheden om snel  meer  s tar te rswoningen in  

West land te  rea l ise ren,  het  opzet ten van een fonds naar  Ri jswi jks  model  en wooncorporat ies  

en ontwikkelaars  te  verzoeken of  z i j  in teresse in  deelname hebben,  hen daar in  te  bet rekken 

en daarvoor dan een concreet  voors te l  aan de raad te  doen;  

gaat  over  to t  de orde van de dag.  

(Mot ie  van West land Verstandig)  

 

De heer Dui jsens :  We hebben de mot ie  gewi jz igd naar aanle id ing van commiss ieover leg.  Ik  

hoop dat  het  co l lege en de wethouder h ier in  kun nen meegaan.  Het  is  nu een heel  

opperv lakk ige en soepele mot ie  geworden,  ge loo f  ik .  

 

De voorz i t te r :  Voor de mot ie  z i jn  de f ract ies  van West land Verstandig ,  GroenLinks en 

GemeenteBelang  West land.  Tegen de mot ie  z i jn  de f ract ies  van de PvdA,  D66,  de VVD, de 

Chr is tenUnie-SGP,  de LPF en het  CDA. De mot ie  is  verworpen.  

 

20.2  MOTIE WV-CDA-GBW INZAKE TRADITIONELE SCHOUW IN DORPEN, WIJKEN EN 

BUURTEN MOET BETER EN MODERNER (REEDS BEHANDELD IN DE 

RAADSCOMMISSIE RUIMTE VAN 11 JANUARI 2022; TER 

BESLUITVORMING/STEMMING)  



W O O R D E L I J K  V E R S L A G    

R A A D  2 5  J A N U A R I  2 0 2 2  

 

 58 

 

Mot ie  ‘De t rad i t ionele schouw in  dorpen,  wi jken  en buurten met  onze  inwoners en de 

gemeente moet  beter  en  moderner:  andere opzet  ver langd ’  

“De raad  van de gemeente West land in  vergad er ing b i jeen op 25 januar i  2022.  

Overwegende:  

De gemeente West land houd t  a l  heel  lang schouwen,  dat  wi l  zeggen rondgangen door  

buurten en wi jken met  inwoners.  Op z ich is  dat  een heel  goed middel  om het  bestuur  en  

inwoners d ichter  b i j  e lkaar  te  brengen,  de soc ia le  cohes ie in  wi jken en buurten te  verg roten 

en ook te  zorgen da t  inwoners gezamenl i jke verantwoordel i jkheid nemen voor  de e igen buurt .  

Zo zouden schouwen breed toegankel i jk  moeten  z i jn ,  de schouw over  een  langere t i jd  moeten 

worden u i tgesmeerd waardoor meer mensen t i jd  en mogel i jkheden  hebben om deel  te  nemen,  

terwi j l  ook veel  meer fo to ’s  gemaakt  moeten worden zodat  he lder  is  wat  er  en waar aan de 

hand is .  Eventueel  moet  er  een combinat ie  gemaakt  worden van  of f l ine -  en onl inedeelname 

en moet  ook de schouw veel  breder worden  aangekondigd dan nu het  geval  is .  Voorts  moeten  

de resul ta ten goed op een r i j  gezet  worden en  moet  er  op kor te  termi jn  mee aan de s lag 

gegaan worden.  Wel  een  en ander  du ide l i jk  en  t ransparant .  Ook aangeven welke zaken wel  

goed worden aangepakt  en  waarom, maar ook waarom zaken (nu)  n ie t  op te  lossen z i j n  en 

wanneer dat  dan wel  het  geval  is .  

Verzoekt  het  co l lege:  

Om in  februar i  2022 te  komen met  een verbeterde opzet  voor  de a l  p laats  v indende  

t rad i t ionele schouwen in  onze dorpen,  wi jken en buurten en eventueel  in  over leg met  

f ract iever tegenwoord igers  te  k omen to t  een  opzet  d ie  aan in  de overweg ingen beschreven  

u i tgangspunten vo ldoet  en wat  e r  verder  nog nodig is  om de schouw opt imaal  te  kunnen  

inzet ten om de leefomgeving te  verbeteren .  

Gaat  over  to t  de o rde van de dag.  

(Mot ie  van West land Verstandig,  het  en GemeenteBelang West land)  

 

De voorz i t te r :  Niemand wi l  het  woord voeren over  deze mot ie .  Dan breng ik  d ie  in  s temming.  

Voor z i jn  de f ract ies  van  West land Verstandig,  de PvdA,  GroenLinks,  D66,  GemeenteBelang 

West land en het  CDA. Tegen de mot ie  z i jn  de VVD, de Chr is tenUnie -SGP en de LPF.  De 

mot ie  is  aangenomen.  

 

20.3  MOTIE WV INZAKE AANSLUITING OP GLASVEZELKABEL (REEDS BEHANDELD IN 

DE RAADSCOMMISSIE EFO VAN 13 JANUARI 2022; TER 

BESLUITVORMING/STEMMING)  

 

“De raad  van de gemeente West land in  vergader ing b i jeen  op 25 januar i  2022;  

overwegende:  

-   dat  de aans lu i t ing op g lasvezelkabel  essent iee l  is  voor  veel  inwoners van de  

gemeente West land;  

-   dat  dest i jds  b i j  de aanleg in  de dorpen van  g lasvezel  nogal  vr i j  wi l lekeur ig  te  werk 

gegaan is  omdat  grote  de len van Wes t land dest i j ds  n ie t  z i jn  aangesloten;  

-   dat  aans lu i t ing b i j  de Heenweg op kor te  termi jn  gecorr igeerd wordt  en a lsnog  daar 

aans lu i t ing gaat  p laatsv inden,  maar dat  gebieden a ls  b i jvoorbeeld  Weste rhonk,  d ie  

ook toch bepaaldel i jk  to t  de dorpen behoort ,  ook de st i jds  z i jn  overges lagen;  

-   dat  op d i t  moment  op he t  complex van Westerhonk kabels  worden aangelegd  voor 

g lasvezel .  Bl i jkbaar is  d ie  g lasvezel  enkel  zakel i jk  bedoeld voor de  gebouwen van 

Westerhonk ze l f ,  te rwi j l  de woningen door wie r  tu in  de kabels  getrokken worden,  n ie t  

worden aangesloten;  

-   dat  eerdere v ragen aan het  Col lege geen bevred igend resul taat  op leverden en  het  

co l lege aangaf  dat  da t  n ie t  de taak van de gemeente is ;  

-   dat  de gemeente wel  een goede zorg voor haar inwoners moet  leveren,  zeker  a ls  dat ,  

ogenschi jn l i jk ,  n ie t  a l  te  veel  problemen behoef t  op te  leveren;  
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-   dat  de 200 woningen op Westerhonk dan ook zonder meer aangesloten  zouden 

kunnen worden op g lasvezel ;   

verzoekt  het  co l lege:  

tezamen met  ’s  Heerenloo (Westerhonk)  en degenen d ie  g lasv ezel  verzorgt  en d ie  ook de  

abonnementen gaat  a fs lu i ten,  over leg te  gaan voeren over  de aans lu i t ing  van de 200 

woningen op Weste rhonk op g lasvezel  en eventueel  de bere idheid u i t  te  spreken dat  de 

g lasvezelaans lu i t ing door de gemeente gefac i l i teerd word t ;  

gaat  over  to t  de orde van de dag.  

(Mot ie  van West land Verstandig)  

 

De voorz i t te r :  Niemand wi l  het  woord over  deze mot ie  voeren.  Voor z i jn  de f ract ies  van 

West land Verstandig ,  de  PvdA,  GroenLinks,  D66 en GemeenteBelang West land.  Tegen de 

mot ie  z i jn  de VVD, de Chr is tenUnie -SGP, de LPF en het  CDA. De mot ie  is  verworpen.  

 

20.4  MOTIE GBW INZAKE FYSIEK VERGADEREN (TER BESLUITVORMING/STEMMING)  

 

“De raad  van gemeente West land,  in  vergader ing b i jeen op d insdag 25 januar i  2022 ;  

neemt in  overweging  dat :  

-  coronamaatregelen,  zoals  1,5 meter  a fs tand  houden,  waarschi jn l i jk  nog geru ime t i jd  

nodig zu l len z i jn ,  

-  d ig i taa l  vergaderen  (a ls  a l ternat ie f  voor  het  fys iek in  vergader ing b i jeenkomen)  

aanz ien l i jke beperk ingen met  z ich brengt  en daarmee de kwal i te i t  van het  po l i t iek  

debat  en dus ook de bes lu i tvo rming zeker n ie t  ten goede komt;  

-  het  aan de gemeenteraad echter  is  toegestaan  om met  inachtneming van de 

‘ coronamaatregelen’  in  fys ieke b i jeenkomsten te  vergaderen;  

-  met  het  hu id ige meubi la i r  en de huid ige opste l l ing de raadz aal  n ie t  geschik t  is  om met  

inachtneming van de ‘coronamaatregelen ’  met  vo l ta l l ige raadsfract ies  op  een 

adequate  wi jze in  fys ieke b i jeenkomsten te  vergaderen;  

en bes lu i t  

-  de voorz i t ter  van de  gemeenteraad te  verzoeken een p lan op te  ( la ten)  maken voor 

een ( t i jde l i jke)  her inr icht ing van de raadzaal  waarb i j  de raad weer  in  s taa t  za l  z i jn  om 

met  inachtneming van coronamaatregelen  met  vo l ta l l ige raadsfract ies  op adequate 

wi jze in  fys ieke b i jeenkomsten te  vergaderen en ook belangste l lende inwoners,  

insprekers  en pers  een  comfor tabele z i tp lek word t  geboden;  

en gaat  over  to t  de orde  van  de dag.  

(Mot ie  van GBW) 

 

De heer Keizer :  Voorz i t ter .  Ik  denk dat  de mot ie  du ide l i jk  genoeg is .  We wi l len graag fys iek 

b l i jven vergaderen,  maar wel  op een manier  zodat  iedereen h ie r  comfor tabel  aanwezig kan 

z i jn .  

 

De voorz i t te r :  Ik  neem deze mot ie  op mi j  ter  u i tvoer ing.  Ik  za l  een werkgroep van raads leden 

en ambte l i jke ondersteuning la ten formeren,  met  de wethouder Fac i l i ta i re  Zaken erb i j .  En 

dan zu l len we deze raadzaal  eens op de sc hop nemen.  Aldus conform de  mot ie  bes loten.  

 

20.5  MOTIE CDA-PVDA INZAKE VERLICHTING KRALINGERPAD (TER 

BESLUITVORMING/STEMMING)  

 

Mot ie  ‘Ontb reken ver l ich t ing Kra l ingerpad De L ie r ’  

“De raad  van de gemeente West land,  in  vergader ing b i jeen op 25 jan uar i  2022;  

constaterende dat :  

t i jdens de commiss ievergader ing Ruimte  van 11 januar i  2022 hebben wi j  het  antwoord van  de 

wethouder ontvangen op  onze rondvraag;  
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overwegende dat :  

u  zu l t  begr i jpen dat  d i t  antwoord op  wein ig  begr ip  kan rekenen b i j  de gebru ikers  van het  p ad 

en b i j  ons .  

Het  argument  dat  het  pad aans lu i t  op een natuur -  en vogelbroedgebied  in  Midden -Del f land ,  

k lopt  op z ich wel .  Het  pad l ig t  echter  vo l led ig ingek lemd tussen enkele van de a l lergroo ts te 

tu inbouwbedr i jven  in  West land:  tomatenkwekers,  potp lantenkw eker i j ,  groenteplantenkweker i j  

en recente l i jk  maar l ie fs t  10 hectares chrysanten .  Het  en ige  natuurgebied  is  de s loot ,  d ie  

b innenkort  verbreed  gaa t  worden .  

U schr i j f t  dat  pas ver l ich t ing in  het  bu i tengebied aangelegd word t  a ls  de verkeersvei l igheid in  

het  geding is .  Dat  is  nu ju is t  het  probleem.  U beloof t  wel  da t  u  onderzoek gaat  doen naar  de 

verkeersvei l igheid op he t  pad.  Di t  is  een  goede zaak.  Maar voora lsnog is  het  oude 

Perd iksepad weggehaald en moet  het  genoemde  verkeersonvr iendel i jke pad gebru ik t  worden .  

Verzoekt  het  co l lege:  

een noodver l icht ing aan te  leggen en pas te  verwi jderen a ls  het  voormal ige Perd iksepad op  

een andere p lek te rugge legd is .  

En gaat  over  to t  de o rde  van de dag.  

(Mot ie  van het  CDA en de PvdA)  

 

De heer Van Veen :  Ik  kan heel  goed tegen mi jn  ver l ies ,  voorz i t ter ,  maar i k  kr i jg  in  l iever  

ge l i jk .  Wel l icht  dat  de heer Van der  Mark de mot ie  wel l icht  eers t  in  een 

commiss ievergader ing w i l  bespreken,  want  vo lgens mi j  heef t  h i j  n ie t  veel  t i jd  meer.  Dus nog 

een keer mi jn  voors te l  en anders zu l len w e navenant  handelen.  Dank u wel .  

 

De heer Hof land:  Voorz i t ter .  Ik  z i t  even in  mi jn  gedachten te  graven.  Volgens mi j  was er  een  

afweging van het  co l lege,  dat  e igenl i jk  aangaf  geen ver l icht ing te  wi l len p laatsen vanwege 

het  in  de buur t  z i t ten van broedgebied en.  Wi j  hebben de b iod ivers i te i t  in  onze gemeente 

hoog z i t ten.  Wi j  z i jn  ben ieuwd in  hoever re het  aannemen van deze mot ie  ten koste gaat  van 

d ie  broedgebieden.  Is  er  l icht  dat  n ie t  ten koste hoef t  te  gaan van  d ie  broedgebieden? Di t  

z i jn  onze overwegingen.  Dus wi j  overwegen om tegen de mot ie  te  s temmen vanwege het  

natuurvraagstuk.  

 

De heer Dui jsens :  Een sympath ieke mot ie .  Toen  ik  hem las dacht  ik  dat  we voor de ve i l igheid  

z i jn ,  maar ook voor de natuur .  Mensen u i t  De L ie r  schreven mi j  met  de vraag of  de heer  V an 

der  Mark nachtb l ind is .  Hi j  moet  daar  eens gaan k i jken,  daar is  meer l ich t  dan in  de 

Kalvers t raat  in  Amsterdam. Toen dacht  ik  dat  ik  ook maar eens een keer ’s  avonds moest  

gaan k i jken.  Ik  kon ’s  avonds ze l fs  nog de p lakkaten met  ‘het  CDA werkt  voor  u ’  e n ‘de 

komende per iode gaan we d i t  pad ver l ichten ’  ze l fs  om twaal f  uur  ’s  nach ts  met  twee mensen 

gewoon lezen.  Ik  heb wat  fo to ’s  gemaakt .  Het  pad is  met  dank aan de tu inders ,  d ie  daar  ook 

z i jn  gevest igd,  keur ig  ver l icht .  Ik  begr i jp  n ie t  waarom di t  ver langd wordt  en waarom die 

p lakkaten daar opgehangen worden.  Als  we dat  a l lemaal  gaan doen wordt  het  natuur l i jk  een 

zooi t je ,  ook in  het  bu i tengebied.  Dus dat  moet  je  in  mi jn  ogen ook n ie t  doen.  Er  l iggen 

veert ig  van d ie  d ingen op dat  pad van ‘het  CDA zorgt  h ier  v oor  ver l icht ing ’  en ‘de komende 

raadsper iode gaan we dat  a l lemaal  voor  e lkaar  k r i jgen’ .  He t  is  nog erger ,  het  wordt  nu a l  in  

deze raadsper iode geprobeerd.  Dus het  n ie t  eens ju is t  wat  op d ie  p lakkaten s taat .  Di t  is  

overbodig,  gezocht  en s laat  in  onze ogen n ergens op.  

 

Mevrouw Van der  Knaap :  Wi j  wi l len g raag weten wat  de wethouder  h iervan v indt .  

 

De voorz i t te r :  Oké.  Maar  u v indt  er  ze l f  n iks  van?  

 

Mevrouw Van der  Knaap :  Dat  hangt  van het  an twoord van de wethouder a f .  
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De heer Van der  Mark :  Di t  is  natuur l i jk  g roots  gek lets  van de heer Dui jsens.  Hi j  maakt  een 

fo to en gaat  een d ing s taan lezen onder een lan taarnpaal .  Waar h i j  d ie  posters  gez ien heef t  

z i jn  toeval l ig  de twee p lekken waar lantaarnpalen s taan.  Dus maak e r  nou a ls jeb l ie f t  geen 

pot je  van,  mi jnheer Dui j sens.  

Onze vraag is  heel  du ide l i jk  om voetgangers en de f ie tsers  op het  pad te  beschermen.  Maar 

a ls  we dat  n ie t  wi l len hoop ik  dat  het  a l t i jd  voor  ons a l lemaal  goed za l  b l i jven gaan.  Di t  is  

n ie t  te  verkopen.  

En dan de vraag  van de heer Hof land .  We gaan eve n k i jken,  want  dat  na tuurgebied l ig t  echt  

tussen de kassen,  zoals  ik  in  mi jn  mot ie  geschreven heb.  

 

Wethouder Sni jders :  We hebben de mot ie  in  he t  co l lege besproken en wi l len d ie  ontraden.  

De reden is  dat  er  to t  nu  toe geen aantoonbaar onvei l ige s i tuat ies  z ich hebben voorgedaan.  

In  wat  de  heer Van der  Mark heef t  aangegeven aangaande natuur  kan  ik  hem deels  tegemoet  

komen.  In  het  eers te  deel  heb je  n ie ts  met  de  natuur  te  maken,  maar verderop wel .  dus ik  

heb ook gevraagd om de  kosten voor het  eers te deel  in  be eld te  b rengen.  De kosten van he t  

neerzet ten van ver l icht ingsarmaturen met  zonnecel len erop a ldaar  bedragen ongeveer 

€  65.000,00.  De lever t i jd  is  twee,  d r ie  maanden.  We z i jn  bez ig met  de u i twerk ing van het  

voetpad.  Daar wi l  ik  la ten meenemen om ver l icht ing  te  la ten aanbrengen.  Nu regelen  is  even 

te  snel .  

 

De voorz i t te r :  Niemand wi l  in  tweede  termi jn  het  woord voeren of  een  s temverk lar ing 

af leggen.  

 

De heer Van der  Mark :  I k  wi l  een hoofdel i jke s temming,  want  ik  wi l  in  De L ier  la ten weten 

hoe men denkt  a ls  L ierenaars over  deze mot ie .  

 

De mot ie  wordt  hoo fdel i j k  in  s temming gebracht  en met  12 tegen 27  s temmen verworpen .  

Voor de mot ie  s temmen de heer Eel t ink ,  mevrouw Van der  Ei jk ,  de heren  De Gier  en 

Hoogerbrugge,  mevrouw Huisman,  de heer Immerzeel ,  mevrouw De Jo ng,  de heren Van der  

Mark en Van Rossum, de dames Schef fers -van der  Le ly  en Vermeer -de Smi t  en de heer 

Zuidgeest .  

 

Tegen de mot ie  s temmen de heren Boekest i jn ,  Van den Berg ,  De Bloeme, Bogaard,  en 

Bongaards,  mevrouw Van der  Doorn,  de heer Du i jsens,  mevrouw Van der  Giessen,  de heren 

Van Harmelen  en Hartman,  mevrouw Hei j l ,  de heren Hof land  en K eizer ,  mevrouw Van der  

Knaap,  de heren Van Koppen,  Leerdam, Lel ieve ld,  Van der  Meer en Spaans,  de dames Van 

Staaldu inen,  Van der  Ste l t ,  Stokkers  en Sui jker -van Wingerden  en de  heren Vals tar ,  Van 

Veen,  Voskamp en Wi tkamp,  

 

20.6  MOTIE WV INZAKE SERVICEWONINGEN DE LIER (EERST BEHANDELEN IN DE 

RAADSCOMMISSIE MO VAN  7 FEBRUARI 2022)  

 

“De raad  van de gemeente West land in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022;  

overwegende dat :  

-   in  a l le  dorpen van Wes t land serv icewoningen voor senioren wensel i jk  z i jn  met  

ze l fs tandig wonen,  24/7 beheer en een gezel l ige  recreat ieru imte;  

-   ook in  De L ier  d ie  behoef te  bestaat ;  

-   in  het  zgn.  Van der  Ende -pand tegenover  de p lek waar vroeger het  L i e rse 

gemeentehuis  s tond,  een voormal ig  kantoorgebouw staat  dat  a l  jaren  leegstaat  en 

b l i jkbaar wacht  op  n ieuwbouw;   

-   d ie  n ieuwbouw stagneert  vanwege het  on tbreken van de vere is te  parkeerp lekken;  

-   op d i t  moment  de bestaande bebouwing van het  kantoor  er  n ie t  u i tz ie t ,  vanwege de 

vers lonz ing;  



W O O R D E L I J K  V E R S L A G    

R A A D  2 5  J A N U A R I  2 0 2 2  

 

 62 

-   vorenstaande locat ie  -gez ien de centra le  l igg ing-  b i j  u i ts tek geschik t  is  voor  

serv icewoningen;  

verzoekt  het  co l lege:  

te  bez ien of  op de  betref fende locat ie  serv icewon ingen gereal iseerd kunnen worden  en wel  

op kor te  termi jn  en in  ieder  geval  een e inde te  maken aan de huid ige s lechte  aanbl ik ;  

gaat  over  to t  de orde van de dag. ”  

(Mot ie  van West land Verstandig ’  

 

20.7  MOTIE WV INZAKE HERPLAATSEN VAN HET NATUURSTEEN GEMEENTEWAPEN 

MONSTER EN DE BRONZEN TOEGANGSDEUR (EERST BEHANDELEN IN DE 

RAADSCOMMISSIE MO VAN 7 FEBRUARI 2022)  

 

“De raad  van de Gemeente West l and in  vergader ing b i jeen op 25 januar i  2022;  

overwegende:  

-   dat  na de s loop van he t  gemeentehuis  Monster  het  h is tor ische wapen van  Monster  en 

de bronzen toegangsdeur op de gemeentewerf  z i jn  terechtgekomen.  Die horen daar 

n ie t  en voorzover bekend is  er  ook nog geen  andere bestemming voor;  

-   dat  een snel le  herbestemming van deze voor Monster  typerende zaken  wensel i jk  is ;  

verzoekt  het  co l lege:  

1 .   het  oude gemeentewapen van Monster  u i t  1740  een  vaste p lek te  geven in  het  

centrum van Monster  op het  Kerkp le in  in  een s ta len f rame of  een  gemetselde muur;  

2 .   de bronzen deur te  p laatsen in  het  gebouw van de Novi te i t ,  dan  wel  in  te  passen in  

het  te  bouwen appartementencomplex en dan wé l  zeker te  s te l l en dat  d i t  e igendom 

van de gemeente in  s tand b l i j f t ;  

gaat  over  to t  de orde van de dag. ”  

(Mot ie  van West land Verstandig)  

 

20.8  MOTIE CU-SGP INZAKE GEEN FLITSBEZORGDIENSTEN IN DE WINKELST RATEN 

VAN WESTLAND (EERST BEHANDELEN IN DE RAADSCOMMISSIE EFO VAN 9 

FEBRUARI 2022)  

 

“De gemeenteraad van West land in  vergad er ing  b i jeen op 25 januar i  2022;  

constaterende dat :  

-   f l i tsbezorgdiensten voor over last  zorgen door  rondhangende bezorgers ,  gebl inde erde 

eta lageru i ten en k r iskras neergezet te  f ie tsen  in  de winkels t raat ;  

-   de bezorgers  voor onvei l ige verkeerss i tuat ies  zorgen doordat  ze gehaast ,  zo snel  

mogel i jk ,  naar de k lanten f ie tsen ;  

-   de centraa l  ge legen magazi jnen (zogenaamde ‘Dark  s tores ’ )  voor  f l i tsbezorg ing n ie t  

fys iek toegankel i jk  z i jn  voor  consumenten en geen e lementen bevat ten van  

deta i lhandel ;  

overwegende dat :  

-   f l i tsbezorg ing een bedr i j fsact iv i te i t  is  d ie  in  de systemat iek van West landse  

bestemmingsplannen a l leen past  op bedr i j fs locat ies ;  

-   magazi jnen ten behoeve  van f l i tsbezorgdiensten n ie t  passen b innen de bestemming  

‘Deta i lhandel ’ ;  

verzoekt  het  co l lege :  

-   ‘dark  s tores ’  van f l i tsbezorgdiensten zoveel  mogel i jk  te  weren  u i t  winkels t ra ten en  

ac t ie f  te  handhaven daar waar  vo lgens het  beste mmingsplan de bestemming of  funct ie  

‘Deta i lhandel ’  ge ldt ;  

en gaat  over  to t  de orde  van de dag . ”  

(Mot ie  van de Chr is tenUnie -SGP)  
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20.9 MOTIE WV INZAKE ANDERE PLEK NIEUWE GEMEENTEWERF EN BEHOUD
GEMEENTEWERF MONSTER ( EERST BEHANDELEN IN DE RAADSCOMMISSIE
RUIMTE VAN 8 FEBRUART 20221

"De raad van de Gemeente westland in vergadering bijeen op 2s januari 2022;
overwegende dat:
- het college al lang bezig is met de plannen voor een nieuwe gemeentewerf in

Westland;
- het college recent het plan heeft gepresenteerd om de huidige gemeentewerf aan de

Hoogwerf in Naaldwijk geheel te gaan vernieuwen en de gladheidsbestrijding te
verplaatsen naar elders;

- het college voornemens is de huidige gemeentewerf Monster te sluiten;
- middels deze motie het college verzocht wordt haar plannen te wijzigen en in ieder

geval pas op de plaats te maken in afwachting van het nieuwe college na de
raadsverkiezingen;

- de huidige locatie aan de Hoogwerf om diverse redenen geen geschikte locatie is voor
een gemeentewerf en die locatie zich uitstekend zou lenen voor woningbouw zoals
een servicea ppartementencom plex voor sen ioren of starterswon i n gen ;

- naast de nieuwe werf ook in Monster een gemeentewerf zou moeten blijven, wellicht
op een andere locatie omdat de huidige locatie ongelukkig ligt midden op een
industrieterrein en tussen woningen;

- alles nader bekeken zal moeten worden en naar locaties gezocht zal moeten worden
die gemakkelijk bereikbaar zijn met auto's en een goede afwikkeling van verkeer moet
p laatsvin de n;

verzoekt het college:
pas op de plaats te maken en geen stappen te nemen die niet meer terug te draaien zijn en
in de tussentijd alvast op zoek gaat naar locaties in Westland die wel geschikt zijn voor de
vestiging van een gemeentewerf;
gaat over tot de orde van de dag.
(Motie van Westland Verstandig)

21. SLUITING

De voorzitter: Er is geen nazit meer, want dat mag nog niet vandaag. Morgenvroeg om 05.00
uur bent u van harte welkom, als u dat wilt. lk wens u nog een fijne nacht toe. De
vergadering is gesloten (23.30 uur).

Aldus besloten door de raad in zijn open re vergadering van 15 februari 2022,

de griffier, de voo er,

F. Bergmans B.R. Arends

GEMEENTE WESTLAND

63


